
Okul öncesi eğitimin çocukların
gelişimi ve gelecek eğitim süreçle-

rinde başarılı olmalarının yolunu açtığı
bilinmesine rağmen Türkiye’de okul ön-
cesi eğitim hem zorunlu değil hem de
paralı. Okul öncesi eğitim özellikle yok-
sul ailelerin çocuklarının yaşadıkları eşit-
sizliği kırmaları için önemli.  Bu çocuklar
okul öncesi eğitim aldıklarında daha iyi
koşullara sahip ailelerin çocuklarının bi-
lişsel becerilerine yetişebiliyorlar. Ama
gel gelelim Türkiye’de bu çocukların ve
ailelerinin okul öncesi eğitime giden yolu
engebelerle dolu.  I SAYFA 9

Sağlık Bakanı, “Toplum
olarak hekimleri üzdük”
dedi. Ankara Tabip Odası
Başkanı Coşkun,
“Sorunları toplumun
sırtına yükleyerek 
sorumluluktan 
kaçılamaz. Genç 
hekimler mutsuz, 
emekli hekimler aç”
dedi. Sağlık Hizmetleri
Sendikası Başkanı Özlem
Akarken de “Sadece
hekimler değil bütün
sağlık çalışanlarını
üzdüler” diyerek Bakan
Memişoğlu'nu eleştirdi

4 GÖZLE BEKLİYOR

HIZRAY bir an
önce çalışmalı!

Esenyurt’un ulaşım sorununu
önemli ölçüde çözecek olan

HIZRAY projesine vurgu yapan 
Belediye Başkanı Prof. Dr. Ahmet
Özer; “Büyükşehir’in ve bizim de
dört gözle beklediğimiz bir proje
var: HIZRAY projesi. O da buradan
başlıyor; TÜYAP'tan Cumhuriyet
Meydanı'na uğruyor, oradan da 
55 dakikada Sabiha Gökçen'e 

ulaşıyor. Bu proje
nihayet buldu-
ğunda trafik so-
runu büyük ölçüde
rahatlamış olacak. 
O yüzden HIZRAY
bir an önce hayata
geçmeli ve çalış-
malı” şeklinde 
konuştu. I SAYFA 4
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GENÇ HEKiMLERiMiZ MUTSUZ
EMEKLi HEKiMLERiMiZ AÇ!

Sağlık Bakanı Kemal Memişoğlu
katıldığı televizyon programında

"toplum olarak hekimleri üzdük" dedi.
İktidarın 'Giderlerse gitsinler', 'paragöz
doktorlar', 'vergi kaçırıyorlar' açıklama-
larını hatırlatan Ankara Tabip Odası
Başkanı Mine Coşkun; “Bizi iktidarın
açıklamaları, kışkırtılmış sağlık tale-

bine neden olan Sağlıkta Dönüşüm
Programı ve hekimleri değer-
sizleştiren sağlık politikaları
üzdü. Sorunları topluma yükle-
yerek gerçeklerden kaçmak
mümkün değil. Sağlıkta yığınla
sorun var; genç hekimler mut-
suz, emekli hekimler aç” dedi.
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SADECE HEKiMLERi DEĞiL 
HEMŞiRELERi DE ÜZDÜLER!

Sağlık Bakanı Memişoğlu'nun
açıklamalarını Damga'ya değer-

lendiren Sağlık Hizmetleri Sendikası
(SAHİM-SEN) Başkanı Özlem Akarken
de sadece hekimlerin değil bütün 
sağlık çalışanlarının mutsuz olduğunu
söyledi. Akarken, “Maalesef sadece
hekimleri değil; hemşireleri de sağlık

memurlarını da diş hekimlerini de 
hastanelerde çalışan personelleri de
üzmeyi başardılar. Umarız sağlık 
çalışanlarının tamamına hak ettiği
değer verilir ve bugüne kadar yapılan
ihmalkarlıkların önü kesilir. Çünkü çalı-
şan, çalışmayan her sağlık çalışanımız
çok kıymetli” diye konuştu. I SAYFA 9
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CHP Genel Merkez binasında düzenlenen 
Sosyal Demokrat Belediyecilik Eşgüdüm Kon-

seyi Toplantısı öncesinde konuşan CHP Genel Başkanı
Özgür Özel, gündeme dair değerlendirmelerde bu-
lundu.Özel, Filistin Devlet Başkanı Mahmud Abbas ile
gerçekleştirdiği telefon görüşmesine değindi. Abbas’ın
Türkiye ziyaretinden duyduğu memnuniyeti dile getiren
Özel, “1967 sınırlarında, başkenti Doğu Kudüs olan 
bağımsız bir Filistin devletini desteklediğimizi bir kez
daha vurguladık” dedi. Özel, bu ay içerisinde Filistin’e
bir ziyaret planladıklarını da açıkladı. I SAYFA 7

Prof. Dr. Ahmet Özer

YETER Kİ OKUYUN

Biz elimizden
geleni yaparız

Okulları ziyaret ederek, okullar-
daki yenileme çalışmalarını 

yerinde inceleyen Beyoğlu Belediye
Başkanı İnan Güney, “Beyoğlu’nun en
kıymetlileri çocuklarımız için çalış-
maya devam ediyoruz. Bugün 45 tane
devlet okulumuzda başlattığımız boya
badana, ıslak zemin tamiratı, kazan
dairesi tamiratı gibi çocuklarımızın
daha konforlu eğitim alması için baş-
lattığımız çalışmaları yerinde inceledik.
Çocuklarımız yeter ki okusun, geleceği
için çalışsın. Biz belediye olarak elimiz-
den geleni yaparız, onların iyiliği için
gece gündüz çalışırız” dedi. I SAYFA 5
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Serhat ÖZTÜRK

Sayfa 4

İktidar halktaki
desteğini kaybediyor

Müge SEZER

Sayfa 5

İşsizlikte fırtına
kapıya dayandı

ç
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İYİ Parti Genel Başkanı 
Müsavat Dervişoğlu, İYİ Parti

İstanbul İl Başkanlığı'nı ziyaret etti.
Dervişoğlu, İYİ Parti’den istifa eden-
lere seslenerek, “Bir kişinin yokluğu
bizim için çok önemlidir. O sebeple
bir eksiksek hiçbirimiz yokuz demek-
tir. İstifa eden arkadaşlarımıza, 
gönlü kırılan arkadaşlarımıza hulusi
kalb ile sesleniyorum; kim gittiyse 
sadece bu partinin kapıları değil,
benim kalbim ve gönlümde ardına
kadar açıktır” dedi. I SAYFA 7
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Gidenlere 
kapı açık!

Çocukların gelişimi ve gelecekteki
başarısı için önemli olan okul öncesi

eğitim Türkiye’de paralı. Kamu
okullarında aidat, kayıt ve bağış adı
altında istenen paralar çocukları bu

haktan mahrum ediyor

FiLiSTiN’E GiDECEK!

Özgür Özel

İzmir Karşıyaka'da meydana gelen 
yangınlara ilişkin afetzedelerle görüşen

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, 
geçmiş olsun dileklerinde bulundu. Evleri
yanan vatandaşlara sabır dileyen Cumhur-
başkanı Erdoğan, “Kısa zamanda bunlarla
ilgili gerekli adımları atacak ve bir an önce
yeni evlerine, yeni konutlarına tüm kardeş-
lerimizi kavuşturacağız. Bu konuda ilgili
arkadaşlarım çalışmalarını sürdürüyor-
lar. Yangının açtığı yaraları el birliğiyle
ve hızlıca sarıp, vatandaşlarımızın ya-
nında olmayı sürdüreceğiz” dedi.
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Türk dizi dünyasının sevilen
isimlerinden Bergüzar

Korel, yeni projesi Annem Ankara
için büyük bir değişim geçirdi.
Binbir Gece ve Vatanım Sensin
gibi unutulmaz yapımlarda başrol
oynayan Korel, bu kez Ankara’da
üç çocuğuyla yaşam mücadelesi
veren Zuhal Angigün karakterine
hayat verecek. I SAYFA 13
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YARALARI SARARIZ!YARALARI SARARIZ!YARALARI SARARIZ!YARALARI SARARIZ!YARALARI SARARIZ!YARALARI SARARIZ!YARALARI SARARIZ!YARALARI SARARIZ!YARALARI SARARIZ!

İmaj değiştirdi

EMEKLI YOKSUL!

Coşkun, 
“Toplumca üzdük, 

diyerek sağlık alanında ya-
şanan sorunlardan sıyrılmak

mümkün değil. Bugün özellikle
genç hekimler mesleğe küskün.

Büyük bir şevkle başladıkları
mesleklerini bu ülkede 
yapmak istemiyorlar” 

uyarısında 
bulundu.

ANIL 
BODUÇ

HABER

ç

BİRLİK BERABERLİK

Küçükçekmece
hep yanınızda!

Küçükçekmece Belediye Baş-
kanı Kemal Çebi, Çekmeköy

Belediye Başaknı Orhan Çerkez'i ma-
kamında ağırladı. Küçükçekmece Be-
lediyesi olarak her ilçe belediyesi ile iyi
bir diyalog içinde olduklarını belireten
Çebi, “Bugün belediyemizde Çekme-
köy Belediye Başkanı Orhan Çerkez'i
misafir ettim. Mevkidaşımla, yerel 
yönetimler üzerine yürüttüğümüz ça-
lışmalar hakkında verimli bir sohbet
gerçekleştir-
dik. Başka-
nıma nazik
ziyareti için
teşekkür edi-
yorum. 
Küçükçek-
mece daima
yanınızda
olacak”
ifadalerini
kullandı. 

ç
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Hazine ve 
Maliye Bakanı

Mehmet Şimşek, 
sosyal medya hesabın-
dan doğrudan yatırım
verilerine ilişkin payla-
şımda bulundu. Türki-
ye'nin küresel doğrudan
yatırımlardan aldığı paya işaret eden
Şimşek, “Küresel ölçekte büyük firma-
lar elektrikli araç, batarya ve lojistik 
yatırımları için ülkemizi tercih ediyor.
2003-2024 Haziran döneminde 
toplam 266,9 milyar dolar doğrudan
yatırım girişi gerçekleşti” değerlendir-
mesinde bulundu. I SAYFA 6
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Ekonomimiz
doğru yolda!

Beyoğlu'nda bir motokurye, 
Cihangir'in maskotu Tarçın'ı

ezerek kaçtı. 8 yıldır 
Tarçın'a baktıklarını

söyleyen mahalle 
esnafı kedinin ölü-
müne neden olan
sürücünün bulun-

masını istiyor. Tar-
çın'ın ezildiği anlar ise,

çevredeki bir iş yerinin 
güvenlik kamerasına yansıdı.  I SAYFA 3
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Prof. Dr. İlber 
Ortaylı, çocukken

babasının sıraladığı 
Türkiye'nin zenginleri
listesinden bir tek Koç
ailesinin kaldığını 
söyledi. Ortaylı, “Aynı
Güney Amerika gibi.
Servetlerin el değiştirmesi
yirmi yılı bulmuyor.
Bizim zenginlerimizin
çoğu maalesef görgüsüz.
O yüzden de sonları kötü
oluyor” dedi.  I SAYFA 10
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Fizik Tedavi ve Reha-
bilitasyon Uzmanı

Prof. Dr.  Ferda Özdemir,
omurga sağlığı hakkında
toplumda doğru sanılan
20 hatalı bilgiyi anlattı;
önemli öneriler ve uyarı-
larda bulundu.  I SAYFA 2
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Cihangir'in
kedisi öldü!

Yaptığı transfer-
lerle dikkatleri
çeken ve sezona
da yeni yıldızları-
nın katkısıyla çok
iyi bir başlangıç
yapan Beşiktaş,

yeni hedefini
belirledi. Siyah-

Beyazlılar'ın sağ
bek pozisyonu için

Nice'ten Jordan 
Lotomba ile ilgilendiği
belirtildi. I SAYFA 15

ANAOKULU 
LÜKS OLDU
ANAOKULU 
LÜKS OLDU
ANAOKULU 
LÜKS OLDU
ANAOKULU 
LÜKS OLDU
ANAOKULU 
LÜKS OLDU
ANAOKULU 
LÜKS OLDU
ANAOKULU 
LÜKS OLDU
ANAOKULU 
LÜKS OLDU
ANAOKULU 
LÜKS OLDU

Zenginler görgüsüz!

ArAnAn 
sAğ bek 
bulundu!

Omurgalı
OLUN!
Omurgalı
OLUN!
Omurgalı
OLUN!
Omurgalı
OLUN!
Omurgalı
OLUN!
Omurgalı
OLUN!
Omurgalı
OLUN!
Omurgalı
OLUN!
Omurgalı
OLUN!

Recep Tayyip Erdoğan
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S on yıllarda hareketsiz yaşam tarzı,
teknolojik cihazların yaygın kulla-
nımı, obezite, yaşlanan nüfus ve si-

gara kullanımının yanı sıra stres, anksiyete
ile depresyon gibi psikolojik etkenler nede-
niyle omurgaya yönelik problemler giderek
daha fazla görülüyor. Çoğumuz omurga ağrı-
sından şikayet ederken, hekime başvur-
mak yerine, çevremizden veya
sosyal medyadan edindiğimiz
bilgiler doğrultusunda hare-
ket edebiliyoruz. Ancak dik-
kat!Acıbadem
International Hastanesi
Fizik Tedavi ve Rehabili-
tasyon Uzmanı Prof.
Dr. Ferda Özdemir,
omurga sağlığı konu-
sunda toplumda yaygın
olarak bilinen bazı ha-
talı bilgilerin ciddi sağlık
problemlerine neden ola-
bileceği uyarısında bulu-
narak,  “Doğru sanılan
hatalı bilgileri dikkate alarak
hareket etmek omurga sağlığını
olumsuz etkileyerek ağrı ve hare-
ketlerde zorlanmalara neden olabilir.
Ayrıca var olan bel veya boyun fıtığı gibi so-
runların daha da ciddileşmesine, hatta kas
gücü ile his kayıplarına ve bu nedenle cerra-
hiye

kadar götürebilen tedavi değişikliğine yol
açabilir. Dolayısıyla omurga sağlığı için
ağrı gibi sorunlarda mutlaka hekime baş-
vurulmalıdır. Doğru duruş, esneklik ve
dengeyi arttıran aktiviteler, düzenli yapılan
egzersizler, ağırlık kaldırma tekniklerine

dikkat etme, doğru yatak ve yastık seçimi,
omurga sağlığını korumada yardımcı

olur” diyor.  Fizik Tedavi ve Rehabili-
tasyon Uzmanı Prof. Dr.  Ferda

Özdemir, omurga sağlığı hak-
kında toplumda doğru sanı-
lan 20 hatalı bilgiyi anlattı;
önemli öneriler ve uyarı-
larda bulundu!

ağır hissi olur mu?

Omurga problemleri
bazen belirgin ağrıya
neden olmadan gelişebili-
yor. Özellikle duruş bozuk-

lukları ve omurga eğrilikleri
erken dönemde belirti ver-

meyebiliyor. Düzenli kontrol-
ler, ağrı olmadan da sorunların

tespit edebilmesini sağlıyor.

Sadece yaşlılarda görülür

Boyun, sırt, bel, sakrum ile kuyruk sokumu
bölümlerinde oluşan, vücudun temel desteğini
oluşturan, dayanıklılığını ve esnekliğini sağla-

yan bir yapı olan omurgamızın sağlıklı olması
genel sağlığımız ve yaşam kalitemiz üzerinde
kilit bir rol üstleniyor. Yaşamsal öneme sahip
olan omurgamızda oluşan problemler her
yaşta görülebiliyor. Gençler, sporcular, hatta
çocuklar bile birçok faktör nedeniyle omurga
sorunları yaşayabiliyor.

Yaşlandıkça sorunlar ciddileşir

Yaşlanma sürecinde omurgada bazı değişik-
likler olabiliyor, ancak bu, omurga sorunları-
nın kaçınılmaz olduğu anlamına gelmiyor.
Düzenli egzersiz, doğru duruş ve sağlıklı
yaşam tarzıyla omurga sağlığını korumak
mümkün oluyor.

Kötü duruş çok etkiler mi?

Duruş bozuklukları sadece
estetik değil, aynı za-
manda sağlık
açısından da
ciddi so-
nuçlar
oluştu-
rabili-
yor.
Ha-
talı
duruş

omurga ve eklemlerde aşırı baskıya neden ola-
rak, eklemde bozulmalara ve ağrıya yol 
açabiliyor.

Sürekli oturmak iyi değil

Rahat bir sandalye bile olsa, uzun süreli otur-
mak omurgaya zarar verebiliyor.   Fizik Tedavi
ve Rehabilitasyon Uzmanı Prof. Dr. Ferda
Özdemir, hareket eksikliğinin kasların zayıfla-
masına ve omurgada baskı artışına neden ola-
bileceği uyarısında bulunarak, “Omurga
sağlığı için düzenli aralıklarla ayağa kalkmak
ve hareket etmek önemlidir” diyor. 

eğik bir şekilde oturmayın

Masa başında çalışırken eğik durmak, boyun
ve sırt ağrılarına yol açabiliyor Prof. Dr. Ferda
Özdemir, “Otururken bilgisayar monitörü göz

hizasında olmalı, sırt desteklenmeli ve dik bir
duruş sağlanmalıdır” bilgisini 

veriyor. 

Dik oturmanın şartı var mı?

Duruş sadece sırtın dik olma-
sından ibaret değildir. Omur-
ganın doğal eğrilikleri vardır
ve sırtı tamamen düz tutmak
bu eğrilikleri bozabiliyor.
Doğru duruş, omurganın
doğal S şeklini koruyarak,
omurga ve kaslar üzerindeki

stresi en aza indirerek müm-
kün. Aşırı dik durmak bel ve sırt

kaslarında aşırı gerilme ve ağrılara
neden olabiliyor.

egzersiz iyi gelir mi?

Toplumdaki yaygın inanışını aksine, uygun eg-
zersizler omurga sağlığını iyileştirebiliyor. Dü-
zenli, doğru yapılan egzersizler kasları
güçlendiriyor, esnekliği artırıyor ve buna bağlı
olarak omurgayı destekliyor.

bol bol hareket edin

Uzun süre hareketsiz kalmak omurga ağrıla-
rını kötüleştirebiliyor. Hareket etmek ve doğru
egzersizler yapmak genellikle daha yararlı
oluyor.

Sırt kaslarını güçlendirin

Fizik Tedavi ve Rehabilitasyon Uzmanı Prof.
Dr. Ferda Özdemir, omurga sağlığı için sadece
sırt kaslarını değil, karın, kalça ve bacak kasla-
rını da güçlendirmek gerektiğine işaret ederek,
“Tüm vücut kaslarının dengeli bir şekilde güç-
lenmesi, omurga üzerindeki dengesiz bir bas-
kıyı ortadan kaldırır” diyor. 

Yatağın sertliği çok önemli

“Sanılanın aksine aşırı sert yataklar omurgaya
zarar verebilir” uyarısında bulunan Prof. Dr.
Ferda Özdemir, sözlerine şöyle devam ediyor:
“Aşırı sert yatak omurganın doğal eğriliklerini
desteklemeyebilir. Yumuşak yataklar da omur-
ganın doğal dizilimini desteklemedikleri için

ağrıya neden olabilir. Orta sertlikteki, omur-
gayı düzgün destekleyen ortopedik yataklar en
uygun olanlardır”

Sadeece sırt üstü yatmayın

Yanlış uyku pozisyonu omurgada ağrı ve sert-
liğe neden olabiliyor. Prof. Dr. Ferda Özdemir,
“Sırt üstü yatmak bazı sorunlar için uygun
olabilir, ancak herkes için en iyi pozisyon bu
değildir. Yan yatmak veya bacakların altına ya
da arasına yastık koymak omurganın doğal
eğriliklerini destekleyebilir” diye konuşuyor.  

Mutlaka yatak istirahati yapmayın

Uzun süreli yatak istirahati, omurga sorunla-
rını daha da kötüleştirebiliyor. Hafif egzersiz-
ler ve günlük aktiviteleri devam ettirmek
genellikle daha iyi sonuç veriyor. Ancak ciddi
bir durumda doktor önerisi doğrultusunda
kısa süreli istirahat önem taşıyor.

Çatırdama sesleri iyi değildir

Omurgadan ya da eklemlerden gelen çatır-
dama (kırılma) sesleri her zaman bir sorunun
işareti olmasa da, bu sesler eklem veya
omurga yapılarında hasar olabileceğini de
gösterebiliyor. Fizik Tedavi ve Rehabilitasyon
Uzmanı Prof. Dr. Ferda Özdemir,  sesler sü-
rekli ve rahatsız edici hale gelirse, mutlaka bir
doktora başvurulması gerektiği uyarısında bu-
lunarak, “Bunun yanı sıra omurgayı, özellikle
de rahatlattığı hissiyle boynu çıtlatmanın ek-
lemde aşınmaya, eklem yapısında bozulma-
lara ve bunun sonucunda ağrıda artış ile
hareket kısıtlılığına neden olabileceği unutul-
mamalıdır” bilgisini veriyor. 

ağır yükler kaldırmayın

Omurgada ağrının olmaması, omurganın
zarar görmediği anlamına gelmiyor. Yanlış
teknikle sık sık ağır yük kaldırmak, zamanla
omurgada disk kayması  ve fıtık gibi ciddi
problemler oluşturabiliyor. 

ağır yükü belden kaldırmayın

Yükü belden eğilerek kaldırmak, bel omurla-
rına aşırı baskı yapıyor ve ciddi yaralanmalara
neden olabiliyor. Prof. Dr. Ferda Özdemir,
“Doğru teknik; dizleri bükerek, sırtı dik tutarak
ve yükü olabildiğince gövdeye yaklaştırarak
kaldırmaktır” diyor.  

Sürekli çanta taşımak iyi değildir

Tek omuzda taşınan çantalar omurgada den-
gesiz bir yüklenmeye neden oluyor. Bu durum
omurga eğriliği riskini arttırabiliyor. Omurga
sağlığı için sırt çantasının iki omuzda dengeli
bir şekilde taşınması gerekiyor.

ağır iş yapmak gerekmiyor

Omurga sorunları sadece ağır işlerde çalışan-
ları değil, masa başı çalışanlarını da etkileyebi-
liyor. Uzun süre oturarak çalışma, kötü duruş
ve ergonomik olmayan çalışma şartları da
omurga problemlerine sebep olabiliyor. 

KORSE, kısa süreli kullanıldığında omurgaya destek sağlayarak ağrıda
azalmaya katkıda bulunabiliyor. Ancak uzun süreli kullanımı kasla-

rın zayıflamasına neden ola-
biliyor. Bu durum da
omurga sağlığını olumsuz
etkileyebiliyor. Dolayısıyla
korsenin doktor tavsiyesiyle
ve sınırlı süre kullanılması
gerekiyor.  Sürekli korse
kullanımı bel kaslarını za-
yıflatabiliyor ve omurgayı
doğal olarak destekleyen
kasların işlevini kaybet-
mesine yol açabiliyor. Bu
durum da uzun vadede
omurga sağlığını olum-
suz etkiliyor.

Korse kullanmak 
işe yarar mı?

Deniz Çakır ve 
Bilgehan Baykal'ın

Marmaris'teki 
romantik tatili 

objektiflere böyle
yansıdı

Ünlü oyuncu Deniz Çakır,
geçtiğimiz yıl evlendiği iş
insanı Bilgehan Baykal

ile Marmaris'te romantik bir tati-
lin keyfini çıkarıyor. Çift, Ege'nin

serin sularında yaşadıkları an-
larla dikkat çekti.Teknede güneş-
lenirken objektiflere yansıyan
Deniz Çakır ve Bilgehan Baykal,
denize girmeden önce birbirlerine

sarıldı. Ardından kendilerini
Ege'nin serin sularına bırakan çift,
denizde de romantizmlerine
devam etti. Özellikle denizde öpü-
şürken görüntülenen ikili, aşk

dolu anlarıyla hayranlarının beğe-
nisini kazandı. Çiftin Marmaris ta-
tilinde yaşadığı bu romantik anlar,
magazin dünyasında büyük ilgi
uyandırdı.

AYnUr
CİHAn

haber

Karı koca romantik bir tatilde

neşe 
mert

haber
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NASIL KORURUZ?
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Omurga
sağlığını

NASIL KORURUZ?

Fizik Tedavi ve 
Rehabilitasyon Uzmanı Prof. 
Dr.  Ferda Özdemir, omurga 
sağlığı hakkında toplumda

doğru sanılan 20 hatalı bilgiyi
anlattı; önemli öneriler ve

uyarılarda bulundu



O lay, Cihangir'de, geçtiğimiz Cumartesi
günü saat 19.00 sıralarında meydana
geldi. Sıraselviler Caddesi'nde hızla

ilerleyen ve internet üzerinden sipariş dağıtımı
yapan bir yemek şirketinin motokuryesi, 8 yıldır
esnafın ve mahalle sakinlerinin sahip çıktığı Tar-
çın adlı kediyi ezerek kaçtı. Tarçın'ın ölümüne
neden olan motokurye, olay yerinden hızla
uzaklaştı. Esnaflık yapan ve mahallede Tarçın
ile beraber birçok kediye bakan Çiftçi ailesi, ka-
rakola giderek sürücüden şikayetçi oldu. Kaza-
nın şokunu üzerinden atamayan Nesrin Çiftçi,
gözyaşlarına hakim olamadı. Kaza anı cadde-
deki bir iş yerinin güvenlik kamerasına yansıdı.

Hızla uzaklaşan motokuryenin plakası belirle-
nemezken, yemek şirketinden kuryenin tespit
edilemediği gerekçesiyle herhangi bir yaptırım
uygulanmayacağı bilgisi edinildi.

8 yıldır bizimle kalıyordu

Tarçın'a bakan esnaf Hakan Çiftçi, "Geçen hafta
Cumartesi akşamı saat 19.00'da 8 yıldır beraber
yaşadığımız canımız kedimiz Tarçın'ı kaybettik.
Tam şurada bir yemek şirketinin kasksız moto-
kuryesi, Tarçın'ın üstünden geçti ve durmadan
kaçtı gitti. Apar topar götürdük, 3-4 dakika içeri-
sinde can verdi. Karakola gittik, bu konuyu an-
lattık. Çevre esnaflarımızdan kamera kayıtlarını
aldık, topladık. Kızım sosyal medyada yayınladı
bunu 2 gün önce. Sosyal medyada yayınlayınca
yemek şirketinin yetkilisi, bir dönüş yapmış ve
bu kuryeyi bulacaklarını, plakayı bulacaklarını
söylemişler. Fakat dün o yemek şirketi, kızımı
tekrar arayıp, 'Biz bu kuryeye ulaşamıyoruz,
plakayı da bulamıyoruz. 'Siz ulaşırsanız, plakayı
bulursanız lütfen bize bilgi verin' gibi birşey söy-
lemiş. Ben artık bu hayvanların gördüğü eziyete
ve kanunda bunun hiçbir karşılığının olmama-
sına çok üzülüyorum. Maalesef hiçbirşey Tar-
çın'ı geri getirmiyor. Tarçın bizim dükkanımızda
kalıyordu, bir de 1.5 yaşında bir yavrumuz var,
onunla beraberdi. 8 yıldır bizimle kalıyordu, bu-
ranın da sevgilisiydi. Herkes çok severdi, 8 yıldır
bizimle beraberdi. Kedileri zaten bilirsiniz, onlar
için yaşadıkları alan çok önemlidir. O alanın içe-
risindeki diğer kedilerle de çok sıkı bağlar kurar-
lar" dedi.

Arkasını dönüp bakmamış 

Nesrin Çiftçi ise, "Bizi olayda en çok üzen şey;
hayvanlar için bu kadar insanlar ayaklanmışken
uyutulmaydı; başk birşeydi, ona içimiz yanar-
ken, onlar için ciğerimizin acıdığı günler yaşar-
ken, şurada küçücük bir kediye çarpıyorsun ve
hızla ilerleyip gidiyorsun. Bir dönüp arkana bak,
ben neye çarptım, ne yaptım de. Can havliyle
Tarçın kendisini karşıya atıyor ve karşı caddede
can veriyor. Burada bir motor terörü var. İnsan-
lara 10 dakikada yetiştireceğim, 5 dakikada ye-
tiştireceğim o siparişleri, zamanında
götüreceğim diye hiç dönüp arkalarına bakmı-
yorlar. Burada özellikle bu cadde ve bir arka so-
kakta sürekli böyle bir motor trafiği var. Burada
çok fazla hayvan yaşıyor, kedilerimiz var, köpek-
lerimiz var hepsi bizim bunların. Sokakta yaşı-
yorlar diye sahipsiz hayvan zannediyorlar ama
öyle değil. Biz mahallemizdeki bütün kedileri bi-
liyoruz, bütün köpekleri tanıyoruz. Hepsinin
birer ismi var. Şurada Pakize oturur, karşıda
Korsan var. Sürekli dükkanda olduğu için Gra-
tis adını verdiğimiz bir kedimiz var, Volis var,
hepsinin bir ismi var. Burada hiçbiri sahipsiz
değil. Bir cana çarpıyorsun ve arkana dönüp
bakmıyorsun. Bizim sosyal medyada bu kadar
paylaşmamızın, sesimizi duyurmak istememizin
tek sebebi; o çarpan insanın bir canı öldürüp
gittiğini fark ettirebilmek. Başka hiçbirşey değil.
Hiçbirşey yokmuş gibi, o kadar hızlı gitti ki, ne
plakasını alabildik ne birşey yapabildik tek
üzüntümüz bu" şeklinde konuştu. DHA
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ÇObanÇeşme Mahallesi Doktor Sadık
Ahmet Sokakta saat 11.00 sıralarında 5
katlı binanın bodrum katındaki marangoz-

hane atölyesinde henüz bilinmeyen bir nedenle yan-
gın çıktı. Yangın kısa sürede büyüdü. Alevler atölyeyi
sardı. Dumanları gören çevredeki vatandaşlar du-
rumu itfaiye ve polis ekiplerine bildirdi. Sokağı yoğun
duman kaplarken binanın üst katlarında oturan va-
tandaşlar kendilerini can havliyle dışarıya attı . Bina
sakinlerinin yaşadığı korku ve endişe dolu anlar cep
telefonu kamerasına yansıdı. Olay yerine gelen itfaiye
ekipleri tarafından söndürülen yangında, ölen ya da
yaralanan olmadı. Sokakta esnaflık yapan Ali Poyraz
"Biz de geç fark ettik. Dumanları gördük, itfaiyeye
haber verdik. İtfaiye yangını söndürdü. Yaralı yok. Sı-
kıntısız atlatıldı’’ diye konuştu. DHA

İtfaiye hızır
gibi yetişti
Bahçelievler'de marangozhane atölyesinde
henüz bilinmeyen bir nedenle yangın çıktı.
Yangın itfaiye ekipleri tarafından
söndürüldü. Yangın sırasında sokağı yoğun
duman kaplarken apartman sakinlerinin
kendilerini can havliyle dışarıya attıkları
anlar cep telefonu kamerasına yansıdı

Kaza, saat 11.00 sıra-
larında D-100 Kara-
yolu Yakuplu mevkii

Avcılar istikametinde yaşandı.
Yağışın ardından seyir halindeki
34 LK 6870 plakalı hafriyat kam-
yon sürücüsü direksiyon hakimi-

yetini kaybetti. Bariyerlere çarpan
kamyon otoyolda ters döndü. D-
100 Karayolu kaza nedeniyle bir
süre trafiğe kapatıldı. İhbar üze-
rine olay yerine polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Yaralanan
kamyon şoförü, sağlık ekiplerinin

olay yerindeki ilk müdahalesinin
ardından hastaneye sevk edildi.
Kaza nedeniyle yolun kapanma-
sına neden olan hafriyat kam-
yonu iş makinesi yardımıyla
çekilirken, yol yeniden trafiğe
açıldı.  DHA

Kağıthane’de 18 Ağustos Pazar günü
saat 22.20’de Filistinli iş insanı Anas El
Abd Qadir’e yönelik silahlı saldırı düzen-

lendi. Saldırıda Anas El Abd Qadir hayatını kaybe-
derken Eray K. ve Fadı M. yaralandı. Saldırının
ardından İstanbul Emniyet Müdürlüğü ekipleri geniş
çaplı çalışma başlattı. Çalışmalar kapsamında şüphe-
lilere ait yeni görüntüler ortaya çıktı.Yeni görüntüler
ortaya çıktıGörüntülerde saldırıyı planlayan şüpheli-
lerin bulunduğu evden ellerinde bavullarla inişi ve
otoparkta araca binmeleri yer alıyor. Şüphelilerin
araçla caddeye doğru seyir halinde olduğu görüntüle-
rin de yer aldığı kayıtta, bir viyadük altında araç de-
ğiştirdikleri de görülüyor. DHA

Vurdular
kaçtılar!
Kağıthane'de Filistinli iş insanı Anas 
El Abd Qadir’in hayatını kaybettiği 
2 kişinin yaralandığı silahlı saldırının
ardından yurt dışına kaçan 3
şüphelinin kaçış anlarına ait güvenlik
kamera görüntüleri ortaya çıktı

Beylikdüzü D-100 Karayolu'nda yağış sonrası sürücüsünün direksiyon
hakimiyetini kaybettiği hafriyat kamyonu bariyerlere çarptı. Çarpmanın
etkisiyle yolda ters dönen kamyon trafiğin kapanmasına neden oldu.
Kamyonun olay yerinden çekilmesiyle trafik normale döndü

Hafriyat kamyonu bariyerlere çarptı
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öldü!
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Cihangir'de esnaflık yapan Edanur
İpek ise, "Tarçın'ı 8 yıldır tanıyor-
duk. Esnafın hep sevdiği baktığı
kedilerden bir tanesiydi. Sağ olsun
Hasan abi ekstra ilgileniyordu.
Onun kaybı çok acı oldu ve ger-
çekten çok kötü bir şekilde öldü.
Cihangir Sıraselviler Cadde-
si'ndeki bu hızdan zaten çok rahat-
sızız, aslında esnaflar olarak. Her
ay bir kediyi ya veterinere götürü-
yoruz ya kaybediyoruz. Bununla il-
gili bir kasis çalışması talep ettik
ama hastane yolu olduğu için

kabul edilmedi. Bunun için motor
sürücülerine, araba sürücülerine
biraz daha vicdanlı, biraz daha
dikkatli olmalarını rica ediyoruz.
Çok kedi kaybediyoruz. Hele ki şu
an bu sokak hayvanlarının bu şe-
kilde haberlerini gördüğümüzde
bunlar ekstra üzücü geliyor. Cihan-
gir kedileriyle bilinen bir yer, kedi-
leri çok seven bir yer. O yüzden
dikkatli olmalarını rica ediyoruz.
Tarçın'ın kaybı hepimizi çok yara-
ladı ve çok mutsuzuz bu konuda."
ifadelerini kullandı.

Hız yapanlardan
çok raHatsısız

Beyoğlu'nda bir 
motokurye, 

Cihangir'in maskotu
Tarçın'ı ezerek kaçtı.

8 yıldır Tarçın'a
baktıklarını söyleyen

mahalle esnafı
kedinin ölümüne

neden olan
sürücünün

bulunmasını 
istiyor. Tarçın'ın

ezildiği anlar ise,
çevredeki bir iş

yerinin güvenlik
kamerasına yansıdı

Sahte polislere
gerçek polis şoku!
Sultangazi'de telefonla aradıkları kişiye kendilerini polis olarak
tanıtıp, 'Terör örgütü banka hesaplarınızı ele geçirdi' yalanıyla
232 bin liralık dolandırıcılık yapan şüphelilerden 1'i
yakalandı.Ramazan Ö. polisteki işlemlerinin ardından adliyeye
sevk edilirken, diğer şüpheliyi arama çalışmaları sürüyor

Olay, Sultangazi'de 15
Ağustos Perşembe günü
polise başvuran mağdur

S.R. kendisini telefonla arayan kişi-
ler tarafından dolandırıldığını söyle-
yerek yardım istedi. Mağdur S.R.
"Beni telefonla aradılar. Polis olduk-
larını söyleyip banka hesaplarımın
terör örgütü tarafından ele geçirildi-
ğini söylediler. Operasyon bitene
kadar tüm paramı kendilerine gön-
dermemi daha sonra geri alacağımı
belirttiler. Bütün paramı onlara
gönderdim. Sonra dolandırıldığımı
anladım" dedi. Mağdur kadın ken-

disini dolandıranlardan şikayetçi
oldu.

Yakalama çalışmaları sürüyor

Dolandırıcılık Büro Amirliği ekip-
leri, paranın havale edildiği ıban
numarasının bilgilerini kullanarak
şüphelilerden Ramazan Ö.’ye
ulaştı. Yapılan operasyonla şüpheli
gözaltına alınırken, benzer suçlar-
dan poliste 2 kaydı olduğu da belir-
lendi. Poliste işlemleri tamamlanan
şüpheli adliyeye sevk edildi.Polis
ekiplerinin diğer şüpheliyi yakalama
çalışmaları sürüyor. DHA

Esenyurt sapığı
yakayı ele verdi
Esenyurt'ta kasap dükkanında iki kız çocuğunu taciz
ettiği iddiasıyla gözaltına alınan Yusuf E.E. polisteki
işlemlerinin ardından adliyeye sevk edildi

Olay, Selahaddin Eyyubi Ma-
hallesi, 1530. Sokak'ta 19 Ağus-
tos Pazartesi günü saat 17.30

sıralarında meydana geldi. İddiaya göre,
et ve şarküteri ürünlerinin satıldığı dük-
kana alışveriş yapmak üzere giden yaşı
küçük Z.U. ve E.G. isimli 2 kız çocuğu
Yusuf E.E. tarafından taciz edildi. Z.U.
eve döndüğünde annesine durumu an-
lattı. Olayın yaşandığı kasap dükkanına
giden annenin bağırarak tepki gösterme-
siyle toplanan kalabalık 26 yaşındaki şüp-
heliyi linç etmek istedi. Dükkanı taşlayan
ve kepenkleri kırarak içerde saklanan
Yusuf E.E.'yi linç etmek isteyen kalabalık
olay yerine giden polis ekipleri tarafından
sakinleştirildi. Şüpheli olay sonrası polis
ekipleri tarafından gözaltına alındı. Gasp
Büro Amirliği'ndeki sorgusunda taciz id-
dialarını reddeden Yusuf E.E.'nin olayın
yanlış anlaşıldığını söylediği öğrenildi.
Şüpheli emniyetteki işlemlerinin ardından
adliyeye sevk edildi. DHA

Böyle arkadaş
olmaz olsun
Gaziosmanpaşa'da sokakta karşılaşan ve
alkollü oldukları iddia edilen iki arkadaş
tartışmaya başladı. Tartışma kısa sürede 
kavgaya dönüşürken, A.A. yanında bulunan
bıçakla F.K.'yi defalarca bıçaklayarak olay
yerinden kaçtı. Yaralanan F.K. kaldırıldığı 
hastanede hayatını kaybetti

Olay, geçtiğimiz Pazartesi günü saat 02.00 sırala-
rında Fevzi Çakmak Mahallesi'nde meydana geldi.
Gece saatlerinde sokakta karşılaşan ve alkollü ol-

dukları iddia edilen F.K. ile A.A. bilinmeyen bir nedenle tartış-
maya başladı. Tartışma kısa sürede kavgaya dönüştü. A.A.
yanında bulunan bıçakla arkadaşı F.K.'yi defalarca bıçaklaya-
rak olay yerinden kaçtı. Mahalle sakinlerinin ihbarı üzerine
olay yerine polis ve sağlık ekipleri sevk edildi. Sağlık ekipleri
ağır yaralanan F.K.'yi ambulansla hastaneye kaldırdı. Hasta-
nede yapılan tüm müdahalelere rağmen F.K. kurtarılamadı.
Kısa süre sonra yakalanan A.A. ise, polis merkezindeki işlem-
lerinin ardından adliyeye sevk edildi.

Olay anı güvenlik kamerasında

İki arkadaş arasındaki tartışma ve ardından yaşanan kavga
güvenlik kamerası görüntülerine yansıdı. Görüntülerde, iki ki-
şinin sokakta uzun süre tartıştığı görülürken, daha sonra taraf-
lardan birinin diğerine yumruk attığı anlar görülüyor. Kavgaya
karışan diğer kişi ise arkadaşına bıçakla karşılık veriyor.DHA
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Ü lkeyi yönetememenin eşiğinde olan
rejim ekonomik krizi de günden
güne derinleştirirken toplumsal

desteğini de yitiriyor. Toplumun irili ufaklı
tüm kesimleri bu düzene karşı harekete ge-
çiyor. İktidarın hayata geçirmeye çalıştığı
ne varsa halk tam karşısında bir konum alı-
yor. Buna göre:

* Ülkenin her köşesinde çiftçiler ayakta.
Domates işçileri ‘Hükümet istifa’ talebiyle
Bursa Balıkesir karayolunu traktörleri ile
ulaşıma kapatırken, Niğde, Urfa gibi şehir-
lerde de iktidarın politikalarına karşı hasat-
larını tarla da bıraktı. Buğdaydan, karpuza,
fındıktan çaya emeğinin karşılığını alama-
yan üreticiler iktidara karşı ayakta.

* İktidar sermaye gruplarına desteklerini
sunarken işçilerin payına da krizin fatura-
sını sırtlanmak düştü. İşçiler sendikal hak-
ları, ücret ve çalışma koşulları talepleriyle
iktidara olan öfkelerini açığa çıkartıyor. Yol-

busan, Befesa, Mersen, Lezita işçileri başta
olmak üzere CarrefourSa ve belediye işçileri
de isyanda.

* İktidarın alelacele Meclis’ten geçirdiği
düzenlemeler de toplumun geniş kesimlerini
karşısında buluyor. Hayvanların katledilme-
sinin önünü açan düzenlemelerden, kadınla-
rın soyadı kullanımının yasaklanmasını
içeren 9’uncu Yargı Paketi’ne kadar ülkenin
her yerinde yurttaşlar sokağa çıkıyor. Öğret-
menlik Meslek Kanunu’na direnen öğret-
menler, hakları için Ankara’da buluşan Mali
Müşavirler, çalışma koşullarının iyileştiril-
mesini isteyen veterinerler de iktidarın poli-
tikaları 

karşısında yer almaktan geri durmuyor.
* Emekli yüzyılı söylemiyle boş hayaller

satan iktidar emeklileri de sefalete mahkum
etti. Açlık ve yoksulluk sınırının altında
kalan aylıklarla geçinmeye çalışan emekliler
bulundukları her alandan geçinemiyoruz ta-

leplerini yineliyor.
Gerici kuşatma ağırlaşıyor Rejimin en

büyük saldırılarından biri de toplumsal ya-
şamı gerici baskı ve dayatmalarla kuşatma
hamlesi oldu. Seçimden bu yana geçen 4 ayı
aşkın süreçte bile birçok gerici uygulama
hayata geçirildi.

* Okullara imam atayan ÇEDES Pro-
jesi’nin ardından bu kez eğitim müfredatı
hedef alındı. Maarif Modeli ile bilimsel eği-
timin kırıntılarına dahi savaş açan iktidar,
dindar nesiller yetiştirmek için bir kez daha
düğmeye bastı.

* Filistin’e destek bahanesiyle yapılan ey-
lemlerdeki hilafet çağrıları, adliye koridor-
larında atılan şeriat sloganları, eğitimdeki
gerici uygulamaların ardı arkası kesilmedi.
Erdoğan da Diyanet Akademisi Başkanlığı
Mezuniyet Merasimi’nde yaptığı konuşmada

şeriatı savundu.
* Erdoğan’ın “Farklı maskeler altında

şeriat düşmanlığı var. İslam’ın hayata dair
kurallarının bütününü temsil eden şeriata
düşmanlık esasında dinin bizatihi kendisine
husumettir” sözlerinin yankıları sürerken
avukat Feyza Altun, şeriatı eleştiren sözleri-
nin ardından gözaltına alındı.

* İstanbul’da cübbeli ve sarıklı tebliğciler
kadın turistleri etek boyları nedeniyle taciz
etti. Diyarbakır’da da önceki gün özel bir
dans okulunun açık alanda düzenlemek iste-
diği dans gösterisine katılanlar, tekbir geti-
ren bir grubun saldırısına uğradı.

*Gerici yapılar A Milli Voleybol takımın-
dan sokakta yürüyen çiftlere kadar hedef
aldı. Konser ve festivaller yasaklanırken İs-
tanbul Valiliği kamusal alanda içki içme ya-
sağı getirdi.

Ne hukuk var ne bir şey!

Rejim yargının tamamını da kendine bağ-
ladı. Eski HDP Eş Genel Başkanı Selahattin
Demirtaş, Gezi tutuklusu Osman Kavala ve
Hatay Tip Milletvekili Can Atalay hakkında
verilen bir hak ihlali kararı rejimin ortakları

tarafından görünmez kılınıyor. Başta Ana-
yasa Mahkemesi olmak üzere Avrupa İnsan
Hakları Mahkemesi dâhil verilen hak ihlal-
leri kararları hedef gösteriliyor.Son olarak
Meclis’te AYM’nin Atalay hakkında verdiği
hak ihlali görüşmelerinin ardından MHP Li-
deri Devlet Bahçeli AYM’yi “Anayasa’ya ay-
kırı işlem tesis eden, kendi içtihatlarını hiçe
sayan Anayasa Mahkemesi’nin laçkalaşmış
hak ihlali kararı Türk milletinin iradesiyle
çöpe atılmış, kanunsuzluğa geçit verilme-
miştir” sözleriyle hedef aldı. Öte yandan
yargının içerisi iktidar ve MHP ortaklığı ile
yandaşlara peşkeş çekilirken AKP’li Cum-
hurbaşkanı Tayyip Erdoğan da geçtiğimiz
aylarda AYM’nin 10 üyesini kendisi ataya-
rak çoğunluğu ele geçirdi.Davalarda yasala-
rın değil rejimin kararları uygulanırken
hayatın her alanı da hukuksuzluklarla dol-
duruldu. Devletin olanca kaynakları yandaş-
lara peşkeş çekiliyor. Cengiz, Limak, Kolin
başta olmak üzere iktidara yakın sermaye
grupları, devletten milyarlarca dolarlık işler
alıyor. Kamu kuruluşlarında da iktidar 
çevreleri ve tarikat, cemaat üyeleri
kadrolaştırılıyor.

İktidar halktaki desteğini 
kaybediyor

HIZRAY GELECEK 
DERTLER BITECEK

serhatozturk81@gmail.com

Serhat ÖZTÜRK
TERS KÖŞE 

Esenyurt’a pozitif katkı sağlayacak
Toplantıda söz alan İETT Genel Müdürü İrfan
Demet ise İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı
Ekrem İmamoğlu’nun katılımcı vizyonuyla sorun-
ları yerinde tespit edip çözüm üretmek amacıyla
Türkiye’nin en kalabalık ilçesi olan Esenyurt’ta
olduklarını ifade ederek, “Biraz önce başkanımı-
zın taleplerini aldık, onları en iyi şekilde değer-
lendireceğiz. Amacımız şu; okullar açılmadan
Esenyurt ulaşımına katkı sağlayacak en acil so-

runlarınların çözümünü sağlamak. Buraya geldik,
dinledik, gittik olmayacak. Tabii ki gideceğiz ama
mutlaka bu gidişimizin Esenyurt'a pozitif katkıları
olarak sizlere dönüş sağlayacağız. Bunun güven-
cesini ben sizlere İETT’nin genel müdürü olarak
veriyorum. Bu toplantının nüfus olarak Türki-
ye’nin en büyük ilçesi olan Esenyurt’a mutlaka
katkısı olacaktır.” dedi. Demet, son 5 yılda
İETT'nin yaptığı çalışmalar ve yatırımlardan da

bahsederek, “İETT Genel Müdürlüğü, 153 yıllık
tecrübesiyle İstanbul genelinde 832 hatta bir
günde 62 bin sefer yaparak, 5 milyona yakın yol-
culunun ulaşımını gerçekleştiriyor. İETT, günde 1
milyon 250 bin kilometre yapıyor. Dünyanın çev-
resini bir günde 32 kez dolaşacak kadar mesafe
kat ediyor. Özel halk otobüslerinin personeliyle
birlikte 20 bini aşan çalışan gücüyle her gün İs-
tanbullulara hizmet veriyoruz.” şeklinde konuştu.

İ stanbul Elektrik Tramvay ve Tünel
İşletmeleri Genel Müdürlüğü
(İETT) tarafından “İETT-İlçe Bu-

luşmaları” kapsamında gerçekleşen top-
lantıda Esenyurt ilçesinde yaşanan toplu
ulaşım sorunları ve bunlara yönelik
çözüm önerileri ele alındı. İETT İşletmeleri
Genel Müdürlüğü ile ilçe belediyeleri ara-
sında, toplu ulaşım konusunda yaşanan
problemlerin, taleplerin ve beklentilerin gö-
rüşüldüğü kısa, orta ve uzun vadeli çözümle-
rin üretilmesi amacıyla “İETT-İlçe
Belediyeleri Buluşmaları” kapsamında ger-
çekleştirilen toplantıların adresi bu kez Esen-
yurt oldu. Esenyurt Belediyesi Nazım
Hikmet Kültür Merkezi’nde gerçekleşen bu-
luşmaya Esenyurt Belediye Başkanı Prof. Dr.
Ahmet Özer, İETT Genel Müdürü İrfan
Demet, İETT Genel Müdür Yardımcıları
Zeynep Pınar Mutlu, Onur Temurlenk,
İETT Koordinatörü Sinan Öztürk, Ulaşım
Planlama Daire Başkanı Yusuf Limon,
Esenyurt Muhtarlar Derneği Başkanı Ahmet
Kuzgun, CHP Esenyurt İlçe Başkanı Hüse-
yin Ergin, Esenyurt Muharip Gaziler Der-
neği Başkanı İsmail Kalaycıoğlu, birim
müdürleri, belediye meclis üyeleri, STK tem-
silcileri, mahalle muhtarları ile çok sayıda
vatandaş katıldı. Toplantıda konuşan Esen-
yurt Belediye Başkanı Prof. Dr. Ahmet Özer
ilçe genelinde yaşanan ulaşım sorunlarına
değinirken, özellikle metro ve HIZRAY pro-
jelerinin önemine dikkat çekti. İETT yetkili-
leri ise Esenyurt’ta toplu ulaşımı iyileştirmek
adına atılacak adımları ve planlanan proje-
leri katılımcılarla paylaştı. Özellikle yeni hat-
ların eklenmesi, sefer sayılarının artırılması
ve mevcut durakların yeniden düzenlenmesi
gibi çalışmaların yakın zamanda hayata ge-
çirileceği belirtildi. Ayrıca, bölgedeki trafik

yoğunluğunu azaltılması ve toplu taşıma-
nın daha verimli hale gelmesi için de ça-
lışmaların yapıldığı ifade edildi.

5 yılda sıfır toplantı

Toplantının açılış konuşmasını yapan
Başkan Özer, göreve geldiği günden itibaren
sürdürülebilir bir Esenyurt için neler yapıldı-
ğına değinerek; “Çok önemli bir toplantı için
bir aradayız. Göreve geldiğimiz günden beri
hedefler koyduk. En temel hedeflerimizin ba-
şında temiz, ulaşılabilir, yeşil bir Esenyurt
geliyor. Sürdürülebilir bir ulaşım için Esen-
yurt’ta dört buçuk ay içinde;  74 bin 881 ton
asfalt döktük. Bu bir rekordur. 68 bin 923
bin metrekare parke yol döşedik. 306 farklı
noktada 19 bin 683 ton yama çalışması yap-
tık. Bu nedenle de İBB Başkanımız Sayın
Ekrem İmamoğlu'na şahsım ve tüm Esen-
yurtlar adına bize yapmış olduğu katkılardan
dolayı teşekkür ediyorum. Çünkü bu asfalt
çalışmalarının içinde İBB'nin de katkıları var.
Geçmiş 5 yıllık dönem boyunca İBB ile
Esenyurt Belediyesi arasında bir toplantı,
ilişki geliştirilememiş. Bu durum bir şehir
için ne hazin bir noktadır.” ifadelerini kul-
landı.

hIZraY çare olabilir

Esenyurt’un ulaşım sorununu önemli ölçüde
çözecek olan HIZRAY projesine de vurgu
yapan Özer; “Büyükşehir’in ve bizim de dört
gözle beklediğimiz bir proje var: HIZRAY
projesi. O da buradan başlıyor; TÜYAP'tan
Cumhuriyet Meydanı'na uğruyor, oradan da
55 dakikada Sabiha Gökçen'e ulaşıyor. Şeh-
rin ulaşım meselesini önemli oranda çözecek
olan bu HIZRAY projesinin dokümanı
Sayın Cumhurbaşkanının önünde. Ne gere-
kiyor onun için biliyor musunuz? Bir imza

atacak o kadar. Türkiye'de siyaset sadece
parti ve partizanlıkla yapılırsa bu halka ezi-
yet olarak yansır. Ulaşım da olası ulusal bir
meseledir. Esenyurt küresel bir kent. 101 ül-
keden insan, 81 ilden göç var. O nedenle bu-
rada yapacağımız işler sadece Esenyurt'u,
İstanbul'u değil, tüm Türkiye'yi ilgilendiren
işlerdir ve ulusal meselelerdir.” dedi.

İş birliğinden çok memnunum

Esenyurt’ta tespit edilen ulaşım sorunlarını
da anlatan Başkan Özer şöyle konuştu:
“Bize gelen tespitleri halk adına buradan ile-
tiyorum; IETT ulaşımı olmayan mahallele-
rin IETT ulaşımı sağlanmalı, sefer
sayılarının artırılması gerekiyor. Kentler
meydanlarıyla, sembolleriyle anılırlar. El bir-
liğiyle kentimize semboller kazandıracağız ve
marka bir şehir haline getireceğiz. Esenyurt'u
ulaşım başta olmak üzere hem sosyal beledi-
yecilikte, hem kültür ve sanatta, hem imar
sorunlarının çözümünde 21. yüzyıla yakışan
bir şehir haline getireceğiz. Onun için gece
gündüz demeden çalışıyoruz ve bir kanaviçe
örer gibi ilmik ilmik dokuyoruz. İstanbul Bü-
yükşehir Belediyesiyle bugüne kadar yürüt-
tüğümüz iş birliğinden çok memnunum.
Bundan sonra da bu memnuiyetimiz artarak
devam edecek. Ekrem Başkan'a çok önem ve
değer veriyoruz. Birlikte iyi işler yapacağız.
İstanbul'da yeni bir hikâyeyi Beyoğlu'nda,
Kadıköy'de, Şişli'de yazamayız. Bir zincirin
gücü zayıf halkasıyla ölçülür. Zayıf halka da
İstanbul'da Esenyurt’tur. Bir hikâye yazıla-
caksa bu Esenyurt'ta yazılacak. Ben, burada
belediye başkanı olduğum için değil, bir sos-
yolog olarak da daha önceki incelendiğimde
aynı şeyleri dile getiriyordum. O hikâyenin
öncüsü de lideri de Ekrem İmamoğlu'dur.
Hep beraber hikâyeyi burada yazacağız.”

ASKER
AVŞAR

haber

Esenyurt’un ulaşım sorununu önemli ölçüde çözecek olan HIZRAY projesine vurgu yapan
Belediye Başkanı Prof. Dr. Ahmet Özer; “Büyükşehir’in ve bizim de dört gözle
beklediğimiz bir proje var: HIZRAY projesi. O da buradan başlıyor; TÜYAP'tan
Cumhuriyet Meydanı'na uğruyor, oradan da 55 dakikada Sabiha Gökçen'e ulaşıyor” dedi

YARDIMSEVER ESENYURT!
Esenyurt'u sosyal belediyeciliğin kalbi haline getirmek amacıyla çalışmalarını aralıksız
sürdüren Esenyurt Belediye Başkanı Prof. Dr. Ahmet Özer, ihtiyaç sahibi vatandaşların
yanında olmaya devam ediyor. Bu kapsamda İBB İstanbul Vakfı ile ortak yürütülen
çalışma ile ihtiyaç sahibi vatandaşlara yardım kolisi ve kavurma dağıtımı gerçekleştirildi

SOSYAL belediyecilik ala-
nında çalışmalarına hız kes-
meden devam eden Esenyurt

Belediyesi, ilçedeki ihtiyaç sahibi vatan-
daşlara gıda kolisi ve kavurma yardı-
mında bulunmaya devam ediyor. Yıldız
Aşevi’ne gelerek çalışmaları denetleyen
Esenyurt Belediye Başkanı Prof. Dr. Ahmet
Özer ilçe genelinde çalmadık kapı bırakmaya-
caklarını ve dezavantajlı grupların her zaman
yanında olacaklarını vurguladı. Başkan Özer
burada yaptığı açıklamada; “Burada verdiği-
miz hizmet sağlıklı yaşam için bir ihtiyaçtır.
Uluslararası kurallara
göre bu ihtiyaçların
devlet tarafından kar-
şılanması gerekir.
Maalesef uzun süredir
sosyal devlet anlayı-
şında sorunlar yaşıyo-
ruz ve bu boşluğu
sosyal belediyecilik yo-
luyla biz belediyeler gi-
dermeye çalışıyoruz.”
ifadelerini kullandı.

bu bir lüks değil

Konuşmasında herke-
sin insan onuruna ya-
kışır bir şekilde yaşama hakkı olduğunu
vurgulayan Esenyurt Belediye Başkanı Prof.
Dr. Ahmet Özer, şunları söyledi: “Biliyorsu-
nuz, maalesef etin kilosu bin liraya dayandı.
Bu yüzden herkes kasaptan ya da pazardan et
alamıyor. Ancak herkesin bu ülkede, bu şe-
hirde insan onuruna yakışır bir şekilde ya-
şama hakkı var. Birleşmiş Milletler'in

kurallarına göre her insanın biyolojik ola-
rak hayatta kalabilmesi için günlük alması
gereken protein miktarı belirlenmiş du-
rumda. Bu bir lüks değil; sağlıklı bir yaşam
için zorunlu bir ihtiyaçtır. Uluslararası ku-
rallara göre de bu ihtiyaçların devlet tara-
fından karşılanması gerekir. Maalesef uzun

süredir sosyal devlet anlayışında sorunlar ya-
şıyoruz ve bu boşluğu sosyal belediyecilik yo-
luyla gidermeye çalışıyoruz.”

Komşusu açken tok 
yatan bizden değildir

Göreve geldikleri günden bu yana, de-
zavantajlı gruplara ve yoksullara yöne-
lik hummalı bir çalışma yürüttüklerini
belirten Prof. Dr. Özer, şu ifadeleri kul-
landı: “Özellikle muhtaç durumda ve
açlık sınırının altında olan hemşehrileri-
mize destek vermeye çalışıyoruz. Hem
dinimizde hem de geleneklerimizde
'komşusu açken tok yatan bizden değil-
dir' düsturu vardır. Bu nedenle, belediye
hizmetleri kapsamında asfalt dökerken,
kaldırım yaparken, park açarken aynı
zamanda dezavantajlı grupları ve yok-
sulları da düşünmek zorundayız.
Bugün de bu sorumluluğumuzu yerine
getiriyoruz. Gördüğünüz bu on bin ih-

tiyaç kolisi ile on bin kavurma paketi, yaklaşık
on gün içinde ihtiyaç sahiplerine ulaştırılacak.
Şimdiden hepsine afiyet olsun diyorum. Bele-
diyemizin bu türden hizmetleri kesintisiz bir
şekilde devam edecek. ‘Sosyal Belediyeciliğin
Kalbi Esenyurt’ mottomuzu hayata geçirene
kadar çalışmalarımızı durup dinlenmeden
sürdüreceğiz.”

BARIŞ 
KIŞ

haber
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Ü retimde çarklar yavaşlarken istihdam veri-
leri tehlikenin yaklaştığını gösterdi. TÜİK’in
2’nci çeyrek verisine göre sanayide istihdam

edilenler yıllık 121 bin kişi azaldı. Gerçek işsizlik
oranı ise yüzde 27,3 olarak yükseldi.

Ekonomi yönetiminin enflasyonla mücadele konu-
sunda ekonominin soğutulması yöntemini seçmesiyle
başlayan süreç sonucunda durgunluk sinyalleri gel-
meye başladı. Aylık enflasyon artışının sürmesi ve en-
flasyonla mücadelenin faiz artışlarıyla sınırlı kalması
üretimden istihdama birçok alanı olumsuz etkilemeye
başladı. Yılın son çeyreğinde ekonomide yüksek en-
flasyonun ve durgunluğun aynı anda yaşanacağına
yönelik endişeler artarken istihdama yönelik veriler
tehlikenin yaklaştığını gösterdi.

TÜİK’in yılın ikinci çeyreğini kapsayan işgücü ista-
tistiklerine göre 15 ve üzeri yaştaki kişilerde işsiz sa-
yısı 3 milyon 156 bin kişi oldu. TÜİK’in atıl işgücü
olarak tanımladığı gerçek işsizlik oranı ise yüzde
25,1’den yüzde 27,3’e çıktı. Böylece gerçek işsizlik
oranında 2021 yılı ilk çeyreğinden bu yana en yüksek
nokta kaydedildi. DİSK-AR’ın hesaplamasına göre
gerçek işsiz sayısı 10 milyon 890 bin kişiyi buldu.

Toplam istihdam ikinci çeyrekte yıllık 1 milyon
189 bin kişi artarken sanayide 121 bin kişi azaldı.
İstihdamda sanayinin payı pandemiden bu yana en
düşük seviyeye geriledi.

Sanayi istihdamı azaldı

Ekonomideki daralmanın ilk işaretlerinin açığa
çıktığı sanayi sektöründe üretim de Haziran ayında
yıllık yüzde 4,7’lik azalma ile pandemiden sonra en
büyük daralmayı yaşamıştı.İstihdamın yüzde 58,1'i
hizmet sektöründe yer alırken yüzde 20,5’i ise sana-
yide yer aldı.

1.9 milyon kişi ümitisiz

İşsizlik rakamlarına daha detaylı bakılabilmesini
sağlayan çeyreklik verilere göre 1 milyon 965 bin kişi
iş bulabileceğine inanmadığı için iş aramıyor, 1 mil-
yon 880 bin kişi ise işbaşı yapabilecek olmasına rağ-
men iş aramıyor.

15-34 yaş grubundaki 24 milyon 318 bin gençten
6 milyon 312 bini ne eğitimde ne de istihdamda yer
alıyor. Başka bir ifadeyle 15-34 yaş arasındaki 100
gençten 26’sı ne eğitime devam ediyor ne de bir işte
çalışıyor.

Yükseköğretim mezunlarının yüzde 26,7’si de ça-
lışmıyor. Yükseköğretim mezunu 15-24 yaş grubun-
daki 1 milyon 274 bin gencin 340 bininin eğitim
hayatı sürmüyor ancak istihdam da yer almıyorlar.

Ekonomik kriz nedeniyle artan geçim zorlukları
başta emeklileri ve ev işleriyle meşgul oldukları ge-
rekçesiyle bugüne kadar işgücüne katılmayan kadın-
ları iş aramaya itiyor. Ev işleriyle meşgul oldukları
için işgücüne dâhil olmayan kadınların sayısı son yıl-
ların en dip noktasına ulaştı. Geçen yılın ikinci çeyre-
ğinde 9 milyon 264 bin olan ev işleriyle meşgul
olduğu için iş aramayan kadınların sayısı yüzde 17
azalarak 7 milyon 714 bine geriledi. Emeklilik ge-
rekçesiyle iş aramayanların sayısı ise yüzde 16 düşüş
göstererek 4 milyon 373 bin kişi oldu

İşsizlikte fırtına 
kapıya dayandı

B eyoğlu Belediyesi, 2024-2025
eğitim öğretim yılının başla-
masına sayılı günler kala, ilçe-

deki 45 devlet okulunda bakım ve
onarım çalışması başlattı. Öğrencilerin
daha iyi ve daha sağlıklı koşullarda eği-
tim almalarını sağlamak amacıyla
okullardaki sıra ve masalar tamir edilerek
temizleniyor. Spor salonlarının, kapıların,
pencerelerin, tuvaletlerin, lavaboların
bakım ve onarımı yapılıyor. Ayrıca iç ve dış

cephe boyası, çatıların tamiratı, bahçe
duvarlarının onarımı ve engelli rampa-
larının düzenlenmesi gibi birçok ça-
lışma da gerçekleştiriliyor. Fen İşleri
Müdürlüğü’ne bağlı ekipler tarafından
titizlikle yürütülen çalışmaların üç
hafta içerisinde tamamlanması

planlanıyor.

Beyoğlu'na yakışır okullar olacak

Okulları ziyaret ederek çalışmaları yerinde

inceleyen Beyoğlu Belediye Başkanı İnan
Güney, “Beyoğlu’nun en kıymetlileri ço-
cuklarımız için çalışmaya devam ediyoruz.
Bugün 45 tane devlet okulumuzda başlat-
tığımız boya badana, ıslak zemin tamiratı,
kazan dairesi tamiratı gibi çocuklarımızın
daha konforlu eğitim alması için başlattığı-
mız çalışmaları yerinde inceledik. Bütün
okullarımızı dolaştık. İçinde bulunduğu-
muz Okçu Musa İlköğretim Okulu’nda da
boya badana işlerini, ıslak zemin işlerini ve

üst katta geçen yıl üşüyen çocuklarımızın
bu kış ısınacağı şekilde kazan dairesi tadi-
latını yapmış bulunuyoruz. Okullarımızda
çalışmalar devam ediyor. Sona yaklaştığı-
mız çalışmalarımız var, yeni başladığımız
okullarımız var ama inşallah yeni eğitim
döneminde yenilenmiş, daha hijyenik ko-
şullara sahip, lavaboları çocuklarımızın
kullanımına uygun, sınıfları boyanmış,
yani Beyoğlu’na ve Beyoğlu çocuklarına
yakışır okullara sahip olacağız” dedi. 

Beyoğlu Belediyesi, 
ilçede bulunan 45 
devlet okulunda 
bakım ve onarım çalışması
başlattı. Okulların tamirat
işlerinden boyasına, çevre
düzenlemesinden
temizliğine kadar her 
türlü ihtiyacı giderilerek
yeni eğitim yılına hazır
hale getirilecek

MÜGE
CESUR
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Can dostların

Can dostu!

İlçede yaşayan sokak hayvanlarının tüm bakım ve
tedavi işlemlerini aralıksız sürdüren Bakırköy Beledi-
yesi, barınakta yaşayan can dostları sahiplendirerek

yeni yuvalarına kavuşturmaya da devam ediyor. Pamuk ve Sütlü
isimli iki can dostu tüm aşı ve bakımları yapılarak yeni sahiple-
riyle buluşturuldular. Can dostlarının yeni sahipleriyle buluşma-
ları ve yaşadığı mutluluk anları kameralara yansıdı.
Sahiplenmeyi düşünen vatandaşlar Belediyenin Sokak Hayvanları
Bakımevi ve Rehabilite Merkezi’ni ziyaret ederek sahiplenme hak-
kında bilgi alabilir. 

Farkındalık oluşturmayı amaçlıyoruz

Bakırköy’de yaşayan tüm can dostlarının sahiplenilmesi
için önemli çalışmalar yürütüldüğünü ifade eden Ba-
kırköy Belediye Başkanı Doç. Dr. Ayşegül Ovalı-
oğlu, “Bu konuda toplumda öncülük etmeyi ve
farkındalık oluşturmayı amaçlıyoruz. Onların
yaşam haklarının korunması bizim için çok
önemli. Bu konuda bize destek vermek is-
teyen ve bir can dostumuzu sahiplen-
meye karar veren ailelerimiz
Belediyemizin Sokak Hayvanları
Bakımevi ve Rehabilite Merke-
zi’ni ziyaret ederek sahiplenme
hakkında bilgi alabilir” diye
konuştu.

HABER
SELVİ 

SARITAÇ

Bakırköy Belediyesi, ilçe sınırları içerisinde yaşayan sahipsiz 
sokak hayvanlarını sahiplendirerek yeni yuvalarına 
kavuşturuyor. Pamuk ve Sütlü isimli iki can dostu tüm 
aşı ve bakımları yapılarak yeni sahipleriyle 
buluşturuldular. Can dostlarının yeni sahipleriyle 
buluşmaları ve yaşadığı mutluluk kameralara yansıdı

İSKİ tasarruf
yapın diyor!
İSKİ, İstanbulluları su tasarrufuna davet
eden Su Protokolü Kampanyası
kapsamında yüzde 40 tasarruf sağlayan su
aparatı (perlatör) dağıtımına başladı

İstanbul Su ve Kanalizasyon İda-
resi (İSKİ), ‘Damlaya Damlaya Ge-
lecek Olur’, ‘Damlaya Damlaya

Yaşam Olur’ ve ‘Damlaya Damlaya Umut
Olur’ sloganlarıyla başlattığı Su Protokolü
Kampanyası ile su tasarrufunda farkındalık
oluşturmaya devam ediyor. Musluk başlıklarına
takılarak su akışını düzenleyen su aparatı (perlatör) da-
ğıtımına başlandı.

Adreslere teslim ediliyor

Abonelerin su tasarruf aparatlarını almaları için Su Pro-
tokolü Kampanyasına katılmaları gerekiyor. Su protoko-
lüne iski.istanbul adresi ya da İstanbul Senin
uygulaması üzerinden katılım sağlanabiliyor. Aboneler,
“Su Protokolüne Katıl” ya da “Su Ayak İzini Hesapla”
sekmelerinden herhangi birine tıklayarak kampanyaya
kolayca katılabilir ve teşekkür sertifikalarını alabilirler.
Su Protokolü Kampanyası'na katılan aboneler isim ve
soy isimlerinin yer aldığı teşekkür sertifikalarını ve sayaç
numaralarını tasarruf@iski.gov.tr adresine gönderdikten
sonra, tasarruf aparatları İSKİ personeli tarafından be-
lirtilen adreslere teslim ediliyor.

Yüzde 40 oranında tasarruf

Musluk başlıklarına takılan perlatörler, suyun akışını dü-
zenleyerek su tüketimini azaltmada büyük katkı sağlıyor.
Aparat, suyun akışını havayla karıştırarak kullanım mik-
tarını azaltırken, su basıncını da koruyor. Böylece abone-
ler, musluk başlıklarına takılan perlatörler sayesinde
yüzde 40 oranında tasarruf sağlayabiliyor.

SEMANUR
POLAT
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Boğaz’da
yüzme
zamanı
Dünya Açık Su Yüzme Birliği

(WOWSA) tarafından 2016’da
“En İyi Açık Su Yüzme 

Organizasyonu” seçilen Samsung
Boğaziçi Kıtalararası Yüzme 

Yarışı İBB’nin destekleri ile 36’ncı kez
kıtaları kulaçla birleştirecek

Her yıl Tür-
kiye’den ve dünya-

nın dört bir yanından
binlerce kişinin başvur-

duğu Samsung Boğaziçi
Kıtalararası Yüzme Yarışı,

TMOK tarafından 25 Ağus-
tos’ta 36’ncı kez düzenlenecek.

İBB, dünyada kıtaları kulaç-
larla birleştiren tek yarış olma

özeliği taşıyan etkinliğe birçok birim
ve iştirakiyle destek verecek. İBB

Gençlik ve Spor Müdürlüğü’nün koor-
dinasyonunda verilecek olan destekler ara-

sında yüzücüleri başlangıç noktasına
taşıyacak hidrolik rampalı 3 gemi, ücretsiz toplu

ulaşım, otopark hizmeti, temizlik ve atık yönetimi,
tanıtım ve personel desteği gibi pek çok seçenek yer

alıyor.

2 bin 800'den fazla yüzücü ç ıkacak

Bu yıl 5 kıtadan bin 186’sı kadın, 2 bin 935’i erkek olmak üzere

4 bin 121 kişinin başvuru yaptığı belirtilen organizasyona Türkiye dahil
olmak üzere 77 ülkeden 2 bin 836 yüzücünün katılması bekleniyor. 

İBB de destek veriyor

İstanbul Büyükşehir Belediyesi de birçok birimi ve iştiraki ile “Herkes
İçin Spor” temasıyla gerçekleştirilecek olan etkinliğin en iyi şekilde dü-
zenlemesine katkı sağlayacak. İBB Gençlik ve Spor Müdürlüğü’nün ko-
ordinasyonunda organizasyona destek veren İBB, başlangıç müdahale
aracını da hazır olarak bulunduracak. İBB toplanma ve bitiş alanı olan
Kuruçeşme Cemil Topuzlu Parkı’nda, yarışın yüzme rotasında ve kıyı-
lardaki temizlik ve atık yönetimi çalışmalarını da yürütecek. 
HABER MERKEZİ
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Vergi affı
gündemde yok!
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz,
son vergi paketinin yasalaşması sürecinde
zenginlere vergi affının hiçbir aşamada
gündeme dahi gelmediğini belirtti

Manda çiftiğinde
bereket var
Kırklareli'nin Istranca Dağları eteklerinde
manda besicisi çift, süt talebine yetişemiyor

Yılmaz, sosyal medya hesabından yaptığı
açıklamada, medya ve sosyal medyada isim
ve kaynak ortaya konmadan hükümetin ça-

lışmaları hakkında yapılan temelsiz açıklamalara ve spe-
külatif yorumlara itibar edilmemesi gerektiğini vurguladı.
Cevdet Yılmaz, şunları kaydetti: “Hükümetimiz, resmi
politika belgelerinde veya yetkililerce yapılan açıklamalar
ile izleyeceği politikaları ve kapsamlı etki değerlendirme-
leri sonrasında aldığı kararları şeffaf bir şekilde kamuoyu
ile paylaşmaktadır. Meclisimizden geçen son vergi paketi
de bu aşamalardan geçerek teklif halini almış ve Meclisi-
mizin takdiriyle yasalaşmıştır. Bu süreçlerde 'zenginlere
vergi affı' hiçbir aşamada gündeme dahi gelmemiştir.
Sayın Cumhurbaşkanımızın vergi paketi hususunda ter-
cihleri tam aksine net bir şekilde geniş kesimlerinden
yana, çok kazanandan çok almayı öngören bir yaklaşım
ile çalışmaların yapılması yönünde olmuştur. Aziz milleti-
miz Sayın Cumhurbaşkanımızı da bu yalanları yaymaya
çalışanları da gayet iyi tanımaktadır.” AA

Vize ilçesinin Aksicim köyünde yaşayan
Kamuran (56) ve Asim Yalçın (58) çifti,
1986 yılında bir manda satın alıp süt üre-

timine başladı. Manda sayısını her geçen yıl artıran
çift, devlet desteği ile sürüsünü büyüttü. Malaklar
(yavru) nedeniyle süt üretimi düşen çift, 80 manda-
dan günde ortalama 30 litre süt elde edebiliyor. Be-
sici çift Istanca Dağları'nın eteklerinde otlayan
mandalardan elde ettiği süt talebine yetişemiyor.

Bizim sütümüz organik 

Besici Kamuran Yalçın, AA muhabirine, devlet des-
teği ile sürüsünü arttırdığını söyledi. Yaklaşık 38 yıl-
dır manda besiciliği yaptığını anlatan Yalçın,
mandanın diğer hayvanlara göre bakımının zor ol-
duğunu ve bu nedenle de bölgedeki manda sayısının
azaldığını belirtti. Hayvan sayısını artırmak istediğini
anlatan Yalçın, "Devlet çok güzel destekler veriyor.
Önemli olan bunları iyi değerlendirebilmek. Ben dev-
let desteği ile önce sürümü sonra süt üretimimi artır-
dım." dediYalçın, manda sütüne talebin çok
olduğunu belirtti. Hayvanlarının doğada beslendiğini
ve sütünün bu nedenle lezzetli olduğunu anlatan
Yalçın, manda sütünün koyun, keçi, sığır ve inek sü-
tünden daha değerli olduğunu savundu. AA

Çok sayıda yatırım gerçekleşiyor
Bakan Şimşek, küresel ölçekte büyük firmaların elektrikli araç, batarya ve lojistik yatırımları için Türkiye'yi tercih ettiğini
bildirerek, “2003-2024 Haziran döneminde toplam 266,9 milyar dolar doğrudan yatırım girişi gerçekleşti” dedi

Hazine ve Maliye Bakanı Meh-
met Şimşek, sosyal medya he-
sabından doğrudan yatırım

verilerine ilişkin paylaşımda bulundu. Tür-
kiye'nin küresel doğrudan yatırımlardan
aldığı paya işaret eden Şimşek, "Küresel
ölçekte büyük firmalar elektrikli araç, ba-
tarya ve lojistik yatırımları için ülkemizi

tercih ediyor. 2003-2024 Haziran döne-
minde toplam 266,9 milyar dolar doğru-
dan yatırım girişi gerçekleşti."
değerlendirmesinde bulundu. Şimşek,
2003'ten önce yüzde 0,2 olan Türkiye'nin
küresel doğrudan yatırımlardan aldığı
payın, 2003-2023 döneminde yüzde 0,9'a
çıktığına dikkati çekerek, şunları kaydetti:

“Uluslararası Doğrudan Yatırım Strateji-
mizde hedefimiz 2028 yılına kadar bu
oranı yüzde 1,5'e yükseltmek. Programımı-
zın ikiz dönüşüm ve yüksek katma değerli
üretime yönelik politikalarıyla ülkemizi
daha büyük bir üretim üssüne dönüştüre-
rek büyüme potansiyelimizi ve vatandaşla-
rımızın refahını artıracağız.” AA

TAKTIR GORUYOR!
Bakan Bolat, “Ağır bedeller ödediğimiz doğal afetlere ve bölgemizdeki sıkıntılara
rağmen Türkiye'miz Allah'a şükür bölgesinde bir yıldız gibi parlıyor. Avrupa ve Amerika
sanayileri için parlayan bir yıldız gibi dünya ekonomisinde takdir görüyor” dedi

Z onguldak'ın Karadeniz Ereğli il-
çesinde Çınar Boru Asitleme Fab-
rikası'nın açılış törenine katılan

Ticaret Bakanı Ömer Bolat, Türkiye'nin
500 Büyük Sanayi Kuruluşu (İSO 500)
listesinde yer alan tesisi açmak için bir
araya geldiklerini belirterek, Çınar ailesi-
nin bugünlere ulaşan başarı hikayesin-
den bahsetti. Ülke için taş üstüne taş
koyan, üretime ve katma değere katkı
sağlayanların baş tacı olduğunu vurgu-
layan Bolat, Türkiye ekonomisinin kal-
kınma yolunda, son 21 yılda
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan'ın liderliğinde büyük gelişmeler ol-
duğunudile getirdi. Bolat, 78 yılda 230
milyar dolara çıkarılan milli gelirin, son
21 yılda 1 trilyon 158 milyar dolara yük-
seldiğini, kişi başı milli geliri 3 bin 600
dolardan 13 bin 110 dolara yükselttikle-
rini, sene sonunda da 14 bin dolarları
göreceklerini söyledi.

Sanayiyle birlikte başarıya ulaştık

Bakan Bolat, 1980'de 3 milyar dolar,
2002'de 36 milyar dolar olan mal ihraca-
tını 261,5 milyar dolara yükselttiklerini
aktararak, 20 yıl önce 14 milyar dolar
olan hizmetler ihracatının da 110 milyar
dolara çıktığını belirtti. Bolat, bunun is-
tikrarlı yönetim, siyasi istikrar, başarılı
ekonomi yönetimi, kamu, özel sektör,
tarım kesimi, hizmetler sektörü ve sana-
yiyle hep birlikte ulaşılan bir başarı oldu-
ğunun altını çizdi.

Ekonomide büyük ilerlemeler var

Bolat, Zonguldak'ın Türkiye ekonomi-
sine katkılarına değinerek, hükümetin
tüm ülkede olduğu gibi buraya da büyük
teşvikler vererek büyük yatırımlar yaptı-
ğını anlattı. Doğal gazın karaya ulaşımı
daha da yükseldikçe Türkiye'nin enerji
maliyetinin ve ithalata ödediği döviz gi-
derinin de azalacağına, ucuzlayan ener-
jiyle sanayinin ciddi ivme kaydedeceğine
işaret eden Bolat, "Dünyanın gelişmiş ül-
kelerine, G7 ülkelerine baktığımızda
şöyle bir ortak özellik görüyoruz; başta
metal ve mühendislik, otomotiv sektörü
ve bilgi teknolojilerinde oldukça gelişmiş
olmaları. Türkiye'mize baktığımızda Al-
lah'a şükürler olsun ki Türkiye Yüzyılı
vizyonuyla 21 yıldan bu yana Türki-

ye'mizde çok büyük hizmetler yapan AK
Parti hükümetleri ve Cumhur İttifakı'yla
ekonomide çok büyük ilerlemeler kaydet-
tik." diye konuştu.

Çelik sektörü ivme kazandı

Bolat, Türkiye'nin metal ve çelik sektö-
ründe dünyada 8., Avrupa'da bazen 1.,
bazen 2. sırada olduğunu, demir çelik ih-
racatının 30 milyar dolar sınırına yüksel-
diğini aktararak, demir çelik alanında bu
yıl üretim ve ihracatta yüzde 10'a yakın
artış olduğunu dile getirdi. Türkiye'nin
otomotiv sektöründe yıllık 1,5 milyon-
dan fazla otomotiv üretimiyle Avrupa'da
dördüncü, dünyada 13'.sırada olduğu
bilgisini paylaşan Bolat, "Bilgi teknoloji-
lerine baktığımızda geçen yıl 3,3 milyar
dolar yazılım ihracatı yaptık. Teknopark-
larımızın sayısı 106'ya, Organize Sanayi
Bölgelerimizin sayısı 140'lardan 300'e
yaklaştı. Teknoloji merkezleri sayımız da
1600'ü aşmış bulunmakta. Bu şu demek;
üretim ve ihracat miktarımızı aynı miktar
bazında tutsak bile bilgi teknolojileri,
AR-GE, inovasyon ve markalaşma ihra-
catını artırdıkça ihracatımızın değeri,
katma ve toplam değeri hızla yükselecek.
21 yıl önce yüzde 0,55 olan dünya mal
ihracatı payımızı, geçen yılın sonunda
yüzde 1,08'e yükselttik. 2028 hedefimiz;
yüzde 1,30'a ulaşmak." ifadelerini kul-
landı.

Çok yıkıcı depremler yakaladık

Bolat, Türkiye'nin dünyadaki hizmetler
ihracatı payının yüzde 0,80 civarından
yüzde 1,30 civarına çıktığını belirterek,
bunlar yükseldiği takdirde Türkiye'nin
dünya ekonomisi ve ticaretinde payının
artacağını kaydetti. Bu başarıların kolay
oluşmadığını vurgulayan Bolat, şöyle
devam etti: "Ülkemizde terörle müca-
dele, darbe teşebbüsleri, vesayetlerle mü-
cadele, bölgemizdeki sıcak savaşlar, yüz
yılda meydana gelen büyük Kovid sal-
gını ve yaşadığımız tarihin en yıkıcı Kah-
ramanmaraş merkezli depremleri... Çok
ağır bedeller ödediğimiz bu doğal afet-
lere ve bölgemizdeki sıkıntılara rağmen
Türkiye'miz Allah'a şükür bölgesinde bir
yıldız gibi parlıyor. Avrupa ve Amerika
sanayileri için güvenilir, yüksek kaliteli
hızlı teslimat yapabilen, kaliteli ürünleri

olan tedarik üssü,
tedarik zinciri, bir lo-
jistik zinciri olarak
parlayan bir yıldız
gibi dünya ekonomi-
sinde takdir görüyor.
Limanlarımız, ser-
best bölgelerimizle
yabancı yatırımları
çekim merkezi ola-
rak bölgemize, ülke-
mize çekebiliyoruz.
Düşünebiliyor mu-
sunuz? 1923'ten
2002 yılına kadar ül-
kemize sadece 14,5 milyar dolar doğru-
dan yabancı yatırım gelmişken son 21
yılda 266 milyar dolar yabancı yatırım
gelmiş."

Cumhuriyet tarihinin rekorları

Bolat, Türk müteahhitlerinin dünyada 2.
sırada olduğunu ve 137 ülkede 510 mil-
yar dolarlık proje tamamladıklarını kay-
dederek, bunun 50 milyar dolarının
2002'den önce, 460 milyar dolarının ise
2002'den bugüne olduğunu söyledi. Orta
vadeli programın başarıyla ilerlediğinden
bahseden Bolat, "Türkiye son 20 yılda
yüzde 5,4 yıllık büyüdü. Dünya ortala-
ması yüzde 3,4'tü, Avrupa Birliği çok
daha düşüktü. Bu sene ilk çeyrekte
yüzde 5,7 büyüdük. Avrupa yüzde 0,8,
ABD yüzde 2 büyüdü. İhracatımız da
dünya ticareti geçen yıl yüzde 1,2; dünya
mal ihracatı geçen yıl yüzde 5 düşmesine
rağmen Cumhuriyet tarihinin rekorlarını
kıran rakamlarla Allah'a şükür büyüyor.
Bu yıl ilk 7 ayda yüzde 3,4 mal ihracatın-
daki artışımızla 261,5 milyar dolar, son
12 aylık rakama ulaşmayı başardık.
Canla başla çalışıyoruz. Ticaret Bakan-
lığı olarak mal ve hizmet ihracatçıları-
mızla dünyada koşturuyoruz. Yeni
pazarlar bulmak, ihracatçılarımızın yeni
imkanlar sağlamaları için." değerlendir-
mesini yaptı. Bolat, açılışı yapılan tesisin
ülkeye önemli katma değer kazandırdı-
ğını, 20 milyon avroluk yatırımla 100'e
yakın istihdamla ülkeye fayda sağlayaca-
ğını kaydetti.

Gelecek için yeşil çelik 

Tesisin "Gelecek için yeşil çelik" sloganını

da beğendiğini dile getiren Bolat, sözle-
rini şöyle tamamladı: "Sanayiciler, yeşil
ekonomiye uyuma mutlaka dikkat etme-
liler ve bu konuda çalışmalılar. Biz dev-
let, hükümet ve Ticaret Bakanlığı olarak
bu konuda bütün iş dünyası kuruluşla-
rıyla koordineli çalışıyoruz. İki hafta
önce İhracat Genel Müdürlüğümüz çok
güzel bir teşvik, sorumluluk programı
açıkladı. Başta demir çelik, gübre, alü-
minyum, enerji, tekstil, giyim ve çimento
sektörlerinde 2026'da başlayacak 'Sı-
nırda Karbon Vergilemesi' uygulama-
sında sizleri yeşil ekonomiye hazırlamak
için bir danışmanlık hizmetleri, yol hari-
tası programı. Buna girerseniz Ticaret
Bakanlığı olarak firma başına danışman-
lık giderlerinizde 5 yıl için 10 milyon lira
hibe katkı sağlayacağız. Bu yol haritasını
başarıyla tamamladığınız anda Sanayi
ve Teknoloji Bakanlığımızın düşük faizli,
düşük maliyetli kredi imkanları, Exim-
bank'ın yine yeşil ekonomi için düşük
maliyetli kredi imkanlarından faydalana-
bileceksiniz." AA

Çok sayıda
katılımcı

var
Açılışa, Zonguldak Valisi Osman
Hacıbektaşoğlu, AK Parti Zongul-
dak milletvekilleri Saffet Bozkurt
ve Ahmet Çolakoğlu, Karadeniz
Ereğli Kaymakamı Mehmet Yapıcı,
Ticaret Bakan yardımcıları Mah-
mut Gürcan, Mustafa Tuzcu ve
Volkan Ağar, Dış Ekonomik İlişki-
ler Kurulu (DEİK) Başkanı Nail
Olpak, Müstakil Sanayici ve İşa-
damları Derneği (MÜSİAD) Genel
Başkanı Mahmut Asmalı, Çınar
Boru Yönetim Kurulu Başkanı Ab-
durrahman Çınar, Bakanlık birim
amirleri ve davetliler katıldı.
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C HP Genel Başkanı Özel, parti genel
merkezinde, 'Sosyal Demokrat Belediye-
cilik Eşgüdüm Konseyi Toplantısı'na ka-

tıldı. Özel, CHP'ye katılan eski İYİ Parti Adana
Milletvekili Bilal Bilici'ye parti rozeti taktı.
Özgür Özel, masadan rozeti alıp döndüğünde,
"Ayağımın nasıl kırıldığı konusunda tartışma
çok da kırıldığına inanmayan arkadaşlar da var
aramızda" dedi. Ardından konuşan Özel,
CHP'li belediyelerin ekonomik imkanlarını kısıt-
layarak çalıştırmak istemeyen kötücül bir akıl ol-
duğunu söyleyerek, "Belediyelerimizin her türlü
denetime sonuna kadar açık olduğunu ve özel-
likle de geçtiğimiz son 5 yıllık dönemde yüzlerce
müfettişin yapmış olduğu on binlerce denetim-
den nasıl alnımızın akıyla çıktığımızı milletimiz
biliyor. Ancak bu oluşturduğumuz eşgüdüm
konseyinin görevlerinden bir tanesi de hem bele-
diyelerimizi denetimlere hazır tutmak, hem kötü
niyetli birtakım saldırgan tutumlara karşı onlara
hukuki destek sağlamak, hem de kendi iç deneti-
mimizi gerçekleştirmek gibi bir çabamız var" ifa-
delerini kullandı.

Belediyelerimizi karalayamazsınız

Türkiye genelindeki orman yangınları ile müca-
deleden siyasi rant elde etmeye çalışanlar oldu-
ğunu belirten Özel, "Esas sorumluluğun
sahipleri, sorumluluklarının sınırları belli olan ve
iktidar tarafından bile bile dar tutulan belediye-
lerimizi karalamaya kalktı. Ama vicdan sahibi
milletimiz buna en net tepkiyi gösterdi. Biz hü-
kümetin eksikliklerini, yanlışlarını söylemek, ha-
tırlatmak, 'Bunlardan hükümet sorumludur'
demenin ötesinde bir şey yapıyoruz. Orman
Genel Müdürlüğü, Orman Bölge Müdürlükleri-
nin personel, araç gereç, havadan müdahale ko-
nusunda, filonun zayıflığı konusunda aldığı
eleştiriler ortada. İzmir'de söndürülmeyen
orman yangınının gelip Türkiye'nin 3'ncü büyük
kentini nasıl tehdit ettiği ortada. Birileri orada
'Acaba, 1-2 çatı yanınca büyükşehir belediyesi
itfaiyesini suçlar mıyız, oradan bir rant elde ede-
bilir miyiz' onun peşinde. Burada Orman Genel
Müdürlüğü'nün tüm eksikleri giderilinceye
kadar yerel yönetimlerin bu açığı nasıl kapataca-

ğını oturup tartışacağız. Yapılması gerekenleri
biz söyleyeceğiz; ama genel hükümet bu konuda
halen aynı tutumu sergilerse bunu milletimize
şikayet edeceğiz" diye konuştu.

Yetki verin filo kuralım

İstanbul, Ankara ve Bursa Büyükşehir Belediye-
lerinin itfaiye personeli alımına, hükümetin ge-
nelgeyle engel olduğunu söyleyen Özel,
"Örneğin büyükşehir belediyelerinin ya da Tür-
kiye Belediyeler Birliği'nin kiralama ya da satın
alma yoluyla yangın söndürme uçağı bulundur-
masına izin vermiyorlar. İstanbul Büyükşehir
Belediyesi'nin ve çeşitli belediyelerin geçmişte
uçağı vardı. Dediler ki; 'Orman Genel Müdür-
lüğü dışında yangın söndürme filosu olmaya-
cak.' Filonuz yetersiz, açın önümüzü verin
yetkiyi, biz CHP'li belediyeler olarak hangi bele-
diye sınırında olduğuna da bakmaksızın bu ko-
nulara müdahale edebilecek bir filo kuralım. Bu
yetkiyi hem Orman Genel Müdürlüğü'nün teke-
line alıp, hem de orada yeterli filo kurmamayı
anlamıyoruz. Sorun burada, yaptığımız eleştiri
teknik bir eksikliğe işaret eden, siyaset amacı
gütmeyen, 'Gelin inat etmeyin bu işi el birliğiyle
çözelim' diyen bir öneriyi barındırıyor. Ancak bı-
rakın yeni yetkileri, belediyelerin itfaiye personeli
ile ilgili ihtiyaçlarına cevap vermiyorlar" dedi.

Ay bitmeden Filistin'e gideceğiz

Özel, Filistin Devlet Başkanı Mahmut Abbas ile
gerçekleştirdiği telefon görüşmesinde, Abbas'ın
CHP'nin Filistin ile ilgili çalışmaları yakından
takip ettiğini ifade ettiğini kaydederek, "Filistin'e
gitme talebimize şöyle bir yanıt verdi; 'Sizin Fi-
listin'den randevu isteme, gün bekleme değil, Fi-
listin'e geleceğiniz günü belirleme, bizim de sizi
karşılama sorumluluğuz var; çünkü burası hem
Türkiye'nin hem de CHP'nin ikinci memleketi-
dir. İkinci memleketinize ne zaman gelmek ister-
siniz, siz tarihi belirleyin, biz buradayız. Bugüne
kadar yaptıklarınızdan çok mutluyuz. Filistin'in
sesini dünyaya duyurmak için sorumluluk alma-
nızdan çok mutluyuz' dedi. Ben sağlığımın el-
verdiği en kısa zaman içerisinde, ümit ediyorum
bu ayı bitirmeden Filistin'e gitmek için gerekli

hazırlıkları yapacağız ve oraya 3'lü bir heyetle
gideceğiz. Filistin'in sesini bir kez daha dünyaya
duyuracağız" diye konuştu. 
HABER MERKEZİ

Meclİs’İ toplanMaya
çağırıyoruz!

CHP Genel Başkanı Özgür Özel,
“Meclis'i, Numan Kurtulmuş'un, Can

Atalay'ın milletvekili olduğunu yeniden
teyit edecek bir oturumu yönetmek
üzere toplantıya çağırıyoruz” dedi

Anayasacılık
oynamayacağız

AnAyAsA Mahkemesi'nin Can Atay kararını gö-
rüşmek üzere olağanüstü toplanan TBMM Genel
Kurulu'nda yaşanan kavgayı değerlendiren Özel,
şöyle konuştu: "numan Kurtulmuş'a soruyorum;
bugüne kadar bir sürü kusur oldu, eksik oldu, gün
bugündür. Anayasa diyor ki 'Anayasa Mahkemesi
kararları bağlayıcıdır, yürütme, yargı ve yasama
açısından.' O gün yaptığınız okutma kararı ki siz de
çok direndiniz, baskı gördünüz, yurt dışına çıkıp
Bekir Bozdağ'a bıraktınız, farkındayız. 'O işlem yok
hükmünde' dedi Anayasa Mahkemesi, karar or-
tada. Şimdi biz Meclis'i yeniden toplantıya çağırı-
yoruz. Oturalım, görüşelim, konuşalım diye değil,
gereğini yapın diye. O kararı okutacak mısınız,
okutmayacak mısınız, göreceğiz. Bence kararı da
okutmayın, Anayasa'nın ilgili maddesini okuyun.
'Bu karar gereğince, bizim yaptığımız iş yok hük-
münde olduğuna göre Can Atalay milletvekilidir'
deyin. 'Özlük hakları sürmektedir, dokunulmazlığı
üstündedir' deyin. Çalışmalara devam edelim.
Bunu yaparsanız, saraydan bağımsız, tarafsız ve
Anayasa'ya bağlı olduğunuza inanacağız. Ama
bunu yapmazsanız artık tarafsızlık konusunda ko-
nuşmamanız gerekir. Bence bir sonraki dönem
adaylığı dahi düşünmeniz gerekir. Bu vakitten
sonra, Meclis'te kan akarken, kadına karşı şiddet
bile göze alınmışken, Meclis İdare Amiri olacak
bir meczup, kürsüde milletin seçtiği vekilin gırtla-
ğına yapışırken, bundan sonra Anayasacılık oyna-
mayacağız. Getireceksiniz, ya Anayasa'ya
uyacaksınız ya da o suçlara ortak olacaksınız.
Meclis'i, numan Kurtulmuş'un, Can Atalay'ın mil-
letvekili olduğunu yeniden teyit edecek bir otu-
rumu yönetmek üzere toplantıya çağırıyoruz."
Antep fıstığı üreticilerinin sorunlarına değinen
Özel, "Önümüzdeki günlerde Gaziantep'te, 'Fıstık
mitingi' yapılacak. Fıstık üreticisinin içerisinde bu-
lunduğu zor durumu dile getirmek, onların sesini
duymak ve bütün Türkiye'ye duyurmak için biz de
Gaziantep'te olacağız" dedi.

Kuzey Kıbrıs Türk
Cumhuriyeti (KKTC)
Cumhurbaşkanı Ersin
Tatar, “Zonguldak’tan
Kıbrıs Barış Harekatı'na
katılan 500’den fazla
Mehmetçik var. Çoğu
hayatta ve az önce çoğu
ile ilk kez Zonguldak’ı 
ziyaret eden bir KKTC
Cumhurbaşkanı olarak
kendileriyle kucaklaştım.
Minnet duygularımı ifade
ettim” dedi

ZonguldAk’A gelen KKTC
Cumhurbaşkanı Ersin Tatar,
Valilik binası önünde Vali

Osman Hacıbektaşoğlu tarafından
karşılandı. Polis tören manga-

sını selamlayan Cumhurbaş-
kanı Tatar, il protokolü ile

selamlaşarak valilik anı
defterini imzalayıp,

makama çıktı.
KKTC Cum-

hurbaşkanı
Tatar’ı

CHP
Genel

Başkan Yardımcısı Deniz Yavuzyılmaz, AK
Parti milletvekilleri Ahmet Çolakoğlu, Saffet
Bozkurt, İl Emniyet Müdürü Sinan Ergen, İl
Jandarma Komutan Vekili Albay Orhan Kaş ve
protokol üyeleri karşıladı. Daha sonra bir
otelde, Kıbrıs Barış Harekatı gazileri ve iş in-
sanları ile bir araya gelen Tatar, toplantının ar-
dından basın açıklaması yaptı.

Güçlü bir bağ var

Zonguldak’ın Türkiye Cumhuriyeti’nin kadim
şehirlerinden biri olduğunu ifade eden Cum-
hurbaşkanı Tatar, "Burada, tekrar yad ettiğimiz
gibi, Binbaşı Nihat İlhan’ın 24 Aralık 1963 tari-
hinde katledilen ilk eşi Mürüvet hanım ve ev-
latları, Murat, Kutsi ile Hakan’ı rahmetle
andık. Mürüvet Hanım kendisi Zonguldak-
lı’ydı. Binbaşı Nihat İlhan, Elazığlıydı ancak

eğitim aldıktan sonra doktor olarak Zongul-
dak'ta çalışmış. Bunu ben bugün öğreniyo-

rum. Binbaşı Nihat İlhan, meşhur
‘Banyo Katliamı’nın kurbanı, o vahim

olaydan sonra, Türkiye Cumhuri-
yeti Büyükelçiliği’ne çağrılıyor.

Haber kendisine verildikten

sonra ‘Vatan sağ olsun’ diyor. İlk eşi Mürü-
vet hanım Zonguldaklı, bu vesileyle, Zon-
guldak’la aramızda böyle bir bağ var. Daha
sonra, 20 Temmuz 1974'te Kıbrıs Barış Ha-
rekatı'nın talimatını veren merhum Başba-
kan Bülent Ecevit de uzun yıllar Zonguldak
milletvekilliği yapmış ve siyasete burada
hizmet etmiştir. Bu sebeple Zonguldak ile
aramızda bir başka güçlü bağ daha bulun-
maktadır" dedi.

Gazilerle kucaklaştı

Zonguldak’tan 500’den fazla askerin, Kıbrıs
Harekatı’na katılarak gazi olduğunu yeni öğ-
rendiğini söyleyen Cumhurbaşkanı Tatar,
"Daha da önemlisi bugün burada buluştuğum
Kıbrıs Gazileri, aldığım bilgilere göre, Zongul-
dak’tan Kıbrıs Barış Harekatı'na katılan Zon-
guldaklı 500’den fazla Mehmetçik var. Çoğu
hayatta ve az önce çoğu ile ilk kez Zonguldak’ı
ziyaret eden bir KKTC Cumhurbaşkanı olarak
kendileriyle kucaklaştım. Hasret giderdim.
Minnet duygularımı ifade ettim. Gerçekten çok
duygulu anlar yaşadık. Hepsinin gözlerine
baktığımda o pırıltıyı gördüm. Çünkü onlar
genç yaşta, 19-20 yaşlarındayken Kıbrıs'a can-
larını siper etmişler. Orada şehitlerimiz de
vardı, şehitlerimizi rahmetle anıyorum" diye
konuştu.  DHA

Yavru Vatan'ın

kahramanları

TBMM'ye yapay
zeka gelecek!
TBMM yapay zekanın Meclis gündeminde tartışılması amacıyla
araştırma komisyonu kurulacak. Komisyonda yapay zeka
programlarının geldiği son nokta, programların güvenirliği,
şeffaflık prensibine uygun hareket edip etmediği, kişisel verilerin
korunmasına ilişkin önlemlerin alınması ve kullanıcılara karşı 
sorumluluk üstlenmesi gibi başlıklarda çalışmalar yapılacak

1 Ekim tarihine kadar ta-
tilde bulunan TBMM'de,
yeni yasama dönemine yö-

nelik hazırlıklar sürüyor. 29'ncu Yasama
Dönemi içerisinde görüşülmesi planla-
nan kanun tekliflerinin yanı sıra yapay
zekanın Meclis gündeminde tartışılması
amacıyla araştırma komisyonu kurula-
cak. Yapay Zeka Araştırma Komisyo-
nu'nda her partiden milletvekili
bulunacak. Araştırma Komisyonu;
yapay zeka programlarının geldiği son
nokta, programların güvenirliği, şeffaflık
prensibine uygun hareket edip etme-
mesi, kişisel verilerin korunmasına ilişkin
önlemlerin alınması ve kullanıcılara
karşı sorumluluk üstlenmesi gibi başlık-
larda çalışmalar yapacak.

Rapor hazırlanacak

Yapay Zeka Araştırma Komisyonu'nun

kurulması, ilk kez TBMM Dijital Mec-
ralar Komisyonu Başkanı ve AK Parti
Hatay Milletvekili Hüseyin Yayman'ın,
Google yetkililerinin sunum yaptığı top-
lantıda, "Yapay zeka konusunda, Mec-
lis'te bir araştırma komisyonu
kurulmasıyla ilgili çalışmalar var" şeklin-
deki ifadesiyle ilk kez gündeme geldi.
Yapay Zeka Araştırma Komisyonu,
kamu kurum ve kuruluşları, Türkiye'de
bulunan yapay zeka şirketlerinin temsil-
cileri, akademisyenler, bilişim uzmanları
ve konuyla ilgilenen uzmanları toplantı-
lara davet ederek bilgi isteyecek. Belli bir
süreyle çalışması planlanan araştırma
komisyonu, çalışmalarını tamamlanma-
sının ardından yapay zeka ile ilgili rapor
hazırlayacak. Hazırlanan raporun
kanun teklifine dönüşüp dönüşmeyece-
ğine ise daha sonra karar verilecek.
DHA

Servisçiler siyasilerden yardım istedi
Türkiye Büyük Millet Meclisi (TBMM) önünde toplanan servis aracı esnafı, 
kamuda bazı yerlerde servisin kaldırılması ve servis ücretleri konusunda velilerle
karşı karşıya getirildikleri gerekçesiyle basın açıklaması yapıp, tepki gösterdi

AnkArA Servis Aracı İşletmeleri
Esnaf Odası Başkanı İlyas Aktürk ve
beraberindeki servis şoförlerine CHP

Ankara Milletvekili Umut Akdoğan da destek
verdi. İlyas Aktürk, yeni eğitim öğretim dönemi
öncesinde servis ücretlerinin tartışıldığını, bu
konuda velilerle karşı karşıya geldiklerini söy-
ledi. Aktürk, "Servisçi esnafımızın mağduriyeti
devam ederse okul servisi yapamayacak du-
ruma geleceğiz. Çünkü bizler kamu ve öğrenci-
den servis alıyoruz. Öğrenci taşımacılığından
kişi başına 1860 lira
ücret alıyoruz. 20
öğrencinin toplamı
36 bin lira. Biz bu
36 bin lira ile mazot
mu alacağız, aracı-
mızın giderlerini mi
karşılayacağız, bor-
cumuzu mu ödeye-
ceğiz, geçimimizi mi
sağlayacağız? As-

lında desteklenmesi gereken bir
sektörüz; ama maalesef bitirme nok-
tasına gidiyoruz. Lütfen sesimizi duyu-
nuz, kamudaki servis aracı işimizi geri
verin" dedi. 

Servisçi esnafı eziliyor

CHP'li Umut Akdoğan da "Okul masrafları da
aile bütçelerinin önemli bir kalemini oluşturu-
yor. Bu masraflar gündeme geldiğinde iktidar
sahipleri hemen bu meselelerden sıvışmaya ça-

lışıyor. Yani pahalılık ol-
duğunda mahalledeki
esnafla halkı karşı karşıya
getirmeye çalışıyorlar. Ör-
neğin ev kiraları arttı-
ğında ev sahibi ile kiracıyı
karşı karşıya getiriyorlar.
Servis ücretlerine zam
geldiğinde de servisçilerle
çocuğunu servisle okula
göndermek isteyen yurt-

taşı
karşı
karşıya
getirmek is-
tiyorlar. As-
lında içinde
bulunduğumuz du-
rumda, yurttaş zor du-
rumda ancak servisçilerin
de bu maliyetler karşısında
yapacak hiçbir şeyi yok. Servisçi
esnafımız eziliyor. Çocuğunu ser-
visle güvenli bir şekilde okula gönder-
mek isteyen velilerimiz eziliyor" diye
konuştu. DHA

CHP Genel Başkanı
Özgür Özel
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1-Davanın KABULÜ ile, 
20009247138 TC kimlik numaralı davacı
Zühtü Evli'nin nüfus kaydında ' Zühtü ' olan
adının ' Ertuğrul ' olarak değiştirilmesine, 
nüfusa bu şekilde KAYIT ve TESCİLİNE,
karar verildiği ilan olunur. 

Yıldız Sarayı
çok seviliyor
Milli Saraylar Başkanlığı’na bağlı Yıldız Sarayı,
tarihinde ilk kez kapılarını halka açtığı 19 
Temmuz’dan bu yana 200 bini aşkın ziyaretçiyi
ağırladı. Saraya ilgi açıldığı günden itibaren halen
devam ederken Milli Saraylar Başkanı Yasin Yıldız,
“Hem yurt içinden hem de yurt dışından çok
sayıda ziyaretçinin burada Yıldız Sarayı’na büyük
bir teveccüh gösterdiğini görüyoruz” dedi

Milli Saraylar Başkanlığı’na bağlı Yıl-
dız Sarayı, tarihinde ilk kez kapılarını
halka açtığı 19 Temmuz 2024 tarihin-

den bu yana ağırladığı ziyaretçi sayısıyla rekora
imza attı. Cumhurbaşkanı recep Tayyip Erdo-
ğan’ın teşrifleriyle açılan Yıldız Sarayı’nı, 26
günde 200 bini aşkın kişi gezdi. Pazartesi dı-
şında haftanın her günü gezilebilen Saray yak-
laşık 1 ay gibi kısa bir sürede ’şehrin en çok
ziyaret edilenleri’ arasındaki yerini aldı.

Silahhane önemli bir mesele

Uzun yıllar devam eden restorasyon, konser-
vasyon ve peyzaj çalışmalarının ardından müze
- saray olarak kapılarını açan Yıldız Sarayı’nda,
Büyük ve Küçük Mabeyn Köşkü, Çit Kasrı, Li-
monluk Kasr-ı Hümayunu, Sultan 2. Abdülha-
mid Han’ın şahsi kütüphanesi ve Has Bahçe
tarihinde ilk kez görüldü. Osmanlı döneminde
yabancı devlet adamlarının ağırlandığı Büyük
Mabeyn Köşkü, görkemiyle görenleri kendisine
hayran bıraktı. Çit Kasrı’nda oluşturulan Sul-
tan 2. Abdülhamid Han Müzesi de tarih ve
sanat meraklıları tarafından büyük ilgi gördü.
Tarihin akışını değiştiren olaylara tanıklık eden
Küçük Mabeyn Köşkü’nü gezenler, geçmişe ışık
tutan ayrıntıların izlerini sürme imkanı buldu.
Tarihte ‘Hamid Bahçesi’ olarak adlandırılan,
bitki çeşitliliği, doğal nehir görünümündeki gö-
leti ve peyzaj tasarımıyla büyüleyen bahçe de
ziyaretçileri geçmişte yolculuğa çıkardı. Sultan
II. Abdülhamid Han’ın şahsi kütüphanesine
tahsis edilen ’Silahhane’ bölümü de büyük be-
ğeni topladı. Tarihinde ilk kez gezilebilen kütüp-
hanede ziyaretçiler, paha biçilemeyen binlerce
nadir eser arasında bambaşka bir atmosferi te-
neffüs etme fırsatı yakaladı. Kapılarını dünyaya
kapattıktan yaklaşık 1 asır sonra ziyarete açılan
Yıldız Sarayı’nda tarihe tanıklık eden yerli ve
yabancı turistler özellikle Has Bahçe’de fotoğ-
raf çektirerek hatıralarını kayıt altına aldı. Os-
manlı Devleti’nin son yönetim merkezi Yıldız
Sarayı, Cumhurbaşkanı recep Tayyip Erdo-
ğan’ın müjdesiyle 1 Eylül’e kadar ücretsiz gezi-
lebilecek.

Ziyaretçi rekoru kırıldı

Yıldız Sarayı’na hem yurt içinden hem de yurt
dışından çok sayıda ziyaretçinin teveccüh gös-
terdiğini belirten Milli Saraylar Başkanı Yasin
Yıldız, “Burada en önemli unsurlardan bir ta-
nesi Yıldız Sarayı’nın tarihinde ilk defa açılmış
olduğu bir dönemde gerçekten hem yerli hem
de yabancı ziyaretçinin bu denli büyük bir te-
veccühüne mahzar olması. Bu gerçekten çok
önemli bir husus. Özellikle ülkemizdeki tarihi
ve kültürel mirasın yaşatılması, yönetilmesi an-
lamında Yıldız Sarayı bence çok tarihi bir ziya-
retçi rekoru kırdı. 1 ay içerisinde 200 binden
fazla insan gezdi. Henüz önümüzdeki 10 gün
ücretsiz ziyarete devam ediyor. Her gün orta-
lama 7 bin, 8 bin 500 civarında ilgiye mahzar
oluyor. Bu gerçekten ülkemizdeki müzeler içeri-
sinde Yıldız Sarayı’nı daha şimdiden ilk sıra-
lara yerleştirmiş durumunda. Hem yurt içinden
hem de yurt dışından çok sayıda ziyaretçinin
burada Yıldız Sarayı’na büyük bir teveccüh
gösterdiğini görüyoruz. Bu da doğrusu ülke-
mizde tarihi mirasa yapılan yatırımların bo-
şuna olmadığını gösteriyor. Yıldız Sarayı’nın 1
ayda aldığı ziyaretçi rakamı ülkemizdeki birçok
müzenin 1 yılda aldığı ziyaretçi rakamı. Bu ne-
denle ben yerli ve yabancı tüm ziyaretçilerimize
teşekkür ediyorum” dedi.

GIDENLERE 
KALBIMIZ
DAIMA AÇIK!

Dervişoğlu, İYİ Parti’den istifa
edenlere seslenerek, “Bir
kişinin yokluğu bizim için çok
önemlidir. O sebeple bir 
eksiksek hiçbirimiz yokuz 
demektir. İstifa eden
arkadaşlarımıza, gönlü
kırılan arkadaşlarımıza 
hulusi kalb ile sesleniyorum;
kim gittiyse sadece bu 
partinin kapıları değil, benim
kalbim ve gönlümde ardına
kadar açıktır” dedi

İ Yİ Parti Genel Başkanı Müsavat Dervi-
şoğlu, Esenler’de bulunan Tekstilkent’i ziya-
ret etti. Dervişoğlu, ziyareti sırasında

Tekstilkent Yönetim Kurulu Başkanı Faik Çetin
Arı ve Giyimkent Yönetim Kurulu Başkanı Mu-
zaffer Cevizli ve üyelerle bir araya geldi. Dervi-
şoğlu’na ziyareti sırasında İYİ Parti Grup
Başkanı Buğra Kavuncu, İYİ Parti Tekirdağ Mil-
letvekili Selcan Taşçı, İYİ Parti İl Başkanı Yücel
Coşkun ve İYİ Parti Genel Başkan Yardımcısı
Alper Akdoğan eşlik etti. Dervişoğlu ziyaretin ar-
dından Zeytinburnu’nda bulunan İYİ Parti İs-
tanbul İl Başkanlığı'na geçti. İl Binası önünde
açıklamalarda bulunan İYİ Parti Genel Başkanı
Müsavat Dervişoğlu, “Türkiye’de bir şeyler deği-
şirken yaşadığımız olumsuzlukların bizleri de et-
kilememesi mümkün değildi. Olup bitenlerden
bizlerde etkilendik. Zaman zaman üzüldük.
Zaman zaman umutsuzluğa düştüğümüz anlar
oldu. Zaman zaman biz nereye gidiyoruz diye
kendimizi sorgulamak mecburiyetinde hissettik.
Ama gördük ki, milletin bize ihtiyacı var. Madem
ki millet bizi istiyor ve çağırıyor o zaman milletin
bize yüklediği sorumluluktan kaçmamız müm-

kün değildir" diye konuştu.

Bir eksiksek hiçbirimiz yokuz

İYİ Parti’den istifa etmiş isimlere seslenen Dervi-
şoğlu, “Gönülleri kırılan, yüreklerinde şahsi
üzüntülerden kaynaklı bir takım kırgınlıklar olan,
arkadaşlarını küçük siyasi tartışmaların içinde
sanki vazgeçilmez gibi görürken görmezden
gelen bir takım çevrelerin varlığı da olabilir. Ben
size buradan bir dava arkadaşınız, bir yol arka-
daşınız, bir kader ve kavga arkadaşınız aynı za-
manda da Genel Başkanınız olarak söylüyorum;
bir kişinin yokluğu bizim için çok önemlidir. O
sebeple bir eksiksek hiçbirimiz yokuz demektir.
Kırılmış gönüllere gireceksiniz, küskünlükleri,
olumsuzlukları bertaraf edeceksiniz, birlikten güç
doğacağını doğan o gücünde Türk milleti için
gerekli olduğunu herkese haykıracaksınız. Ben
buradan söylüyorum giden arkadaşlarımıza,
küsen arkadaşlarımıza, istifa eden arkadaşları-
mıza, gönlü kırılan arkadaşlarımıza hulusi kalb
ile sesleniyorum; kim gittiyse sadece bu partinin
kapıları değil, benim kalbim ve gönlümde ardına
kadar açıktır" şeklinde konuştu. DHA

Dilruba’nın
çilesi!
Sokak röportajından dolayı tutuklanan Dilruba
Y.'nin "Cumhurbaşkanına hakaret"ten tahliyesine,
"halkı kin ve düşmanlığa tahrik veya aşağılama"
suçlamasından tutukluluğuna devam kararı verildi

İZMİr'DE sokak
röportajı sırasında
Instagram'ın erişime

engellenmesi ve Hamas lideri
İsmail Haniye için "milli yas"
ilan edilmesini eleştirmesi ne-
deniyle gözaltına alınan ve çı-
karıldığı mahkemede
tutuklanarak cezaevine gön-
derilen Dilruba Y.’nin tutuk-
luluğuna yapılan itiraza ilişkin
karar çıktı. Kullandığı ifadeler
nedeniyle “Cumhurbaşkanına
hakaret” ve “Halkı kin ve düş-
manlığa tahrik ve aşağılama”
suçlamalarıyla yargılanan Dil-
ruba Y.’nin tutukluluğuna
avukatı Hüseyin Yıldız, 5 gün
önce itiraz etmişti. Nöbetçi
Sulh Ceza Hakimliği’ne itiraz
dilekçesi sunulan Dilruba
Y.’nin tutukluluk haline ilişkin
karar verildi. Mahkeme, Dil-
ruba Y.’nin “Cumhurbaşka-
nına hakaret” suçundan “adli
kontrol şartıyla” yargılanma-
sına hükmederken, "Halkı kin
ve düşmanlığa tahrik ve ale-
nen aşağılama" suçundan ise
tutuklu yargılanmasının deva-
mını kararlaştırdı.

Tahliye edilmesi
gerekiyor

Karar sonrası İzmir Adliyesi

önünde açıklama yapan 
Avukat Hüseyin Yıldız, 
tahliye çağrısında bulundu.
Yıldız, “Müvekkilimiz Dilruba
İzmir Cumhuriyet Başsavcı-
lığı tarafından başlatılan iki
ayrı soruşturmayla gözaltına
alınmış ve hakkında iki ayrı
tutuklama kararı verilmişti.
Biz avukatları olarak cumhur-
başkanına hakaret soruş-
turma dosyasına yapmış
olduğumuz itiraz bugün kabul
edilmiş ve mahkemece Dilru-
ba’nın ‘adli kontrol ve yurt
dışı çıkış yasağı ile’ tahliyesine
karar verilmişti. Ancak halkı
kin ve düşmanlığa tahrik ve
alenen aşağılama suçundan
açılan kamu davasında tutuk-
luluğun devamı kararına yö-
nelik yapmış olduğumuz itiraz
bugün bir üst mahkeme tara-
fından reddedildi ve Dilru-
ba’nın tutukluluk halinin
devamına karar verildi. Biz
avukatları olarak bu süreci so-
nuna kadar takip edeceğimizi
ve yılmadan sonuna kadar
mücadele edeceğimizi duyu-
ruyoruz. Dilruba haksız ve
hukuksuz bir şekilde tutuklan-
mıştır ve derhal tahliye 
edilmelidir” dedi.  
HABER MERKEZİ

İstanbul’dan 303 milyon yolcu geçti
Uçuş trafiğinde Avrupa’nın dört yıldır üst üste en yoğun havalimanı olan İGA İstanbul
Havalimanı, açıldığı günden bu yana hizmet ettiği yolcu sayısı 303 milyonu geçti

29 Ekim 2018 yılında açılışı gerçekleşen ve
6 Nisan 2019 tarihi itibariyle tam kapasite
hizmet vermeye başlayan İGA İstanbul

Havalimanı hem Avrupa’da hem de Dünya’da
adından söz ettiriyor. Türkiye’nin dünyaya açılan
kapısı olan İGA İstanbul Havalimanı tam kapasite
hizmet verdiği günden 19 Ağustos’a kadar olan dö-
nemde 303 milyon 58 bin yolcuya hizmet verdi. Ay-
rıca havalimanından söz konusu dönemde 2 milyon
53 bin 326 uçuş gerçekleşti.

Hedef çok daha yüksek

Her geçen gün yolcu ve uçuş trafiğini arttıran İstan-
bul Havalimanı İşletmecisi İGA, 2024 yılında 85
milyon yolcuyu geçmeyi hedefliyor. İGA İstanbul

Havalimanı ayrıca, yolcu sayısında yüzde 12,77’lik
uçuşlarda ise yüzde 12,46’lık bir büyüme planlıyor.
Türkiye Cumhuriyeti’nin kuruluşunun 100’ncü yı-
lına hitaben 100 havayoluna hizmet veren havali-
manı 2024 yılının Ağustos ayı itibarıyla 107 hava
yolu şirketine ev sahipliği yapıyor. DHA

Vali Gül’den Mutlu’ya ziyaret
Muhtarlar toplantısına katılmak üzere Bayrampaşa’ya gelen İstanbul Valisi Davut Gül, 
toplantının ardından Bayrampaşa Belediye Başkanı Hasan Mutlu’yu makamında ziyaret etti

Çeşitli temaslarda bulunmak ve ilçedeki
muhtarlar toplantısına katılmak üzere
Bayrampaşa’ya gelen İstanbul Valisi Gül,

toplantının ardından Belediye Başkanı Hasan Mut-
lu’yu makamında ziyaret etti. Ziyareti sırasında Vali
Gül’e İstanbul İl Emniyet Müdürü Zafer Aktaş ve
Bayrampaşa Kaymakamı Abdullah Çiftçi eşlik etti.
Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren Baş-
kan Mutlu, “Nazik ziyaretleriyle bizleri onurlandı-
ran Valimiz Sayın Gül’e teşekkür ediyorum” dedi.
Başkan Mutlu’dan ilçedeki çalışmalar hakkında
bilgi alan Vali Gül de “Belediye Başkanımız Sayın
Mutlu’ya misafirperverliği için teşekkür ediyor, çalış-
malarında başarılar diliyorum” ifadelerini kullandı. 



S ağlık Bakanı Kemal Memi-
şoğlu katıldığı televizyon
programında "toplum olarak

hekimleri üzdük" dedi. İktidarın 'Gi-
derlerse gitsinler', 'paragöz doktor-
lar', 'vergi kaçırıyorlar'
açıklamalarını hatırlatan Ankara Tabip
Odası Başkanı Mine Coşkun; "Bizi ikti-
darın açıklamaları, kışkırtılmış sağlık ta-
lebine neden olan Sağlıkta Dönüşüm
Programı ve hekimleri değersizleştiren
sağlık politikaları üzdü. Sorunları top-
luma yükleyerek gerçeklerden kaçmak
mümkün değil. Sağlıkta yığınla sorun
var; genç hekimler mutsuz, emekli he-
kimler aç" dedi.

Hekimler büyük bir 
özveriyle çalışıyor

Sağlık Bakanı Kemal Memişoğlu'nun
bir televizyon programında yapmış ol-
duğu açıklamalara dair Ankara Tabip
Odası Başkanı Dr. Mine Coşkun ile ko-
nuştuk. Sağlıkta dağ gibi sorunların var
olduğuna dikkat çeken Coşkun, "Sağlık
Bakanı 'hekim açığımız var, ona rağmen
sağlık çalışanlarımız özveri ile çalışıyor-
lar. Biz hekimleri son zamanlarda küs-
türdük, toplum olarak üzdük' diyerek
bir açıklama yaptı. Evet gerçekten
büyük bir özveri ile çalışıyoruz. Hekim-
ler Covid 19 Pandemisi ve 6 Şubat Dep-
remlerinde büyük bir özveri ile çalıştılar.
Bu sorunların üstesinden gelindi, fela-
ketler atlatıldı ise bunda sağlık emekçi-
lerinin payı büyük. Ancak bu sağlık
sisteminin ciddi sorunları var. Ve bu
yükü Bakanın sözleri üzerinden değer-
lendirirsek, kendi üzerlerinden atmak,
sağlık sisteminin kendisinden doğan so-

runları görmemek doğru olmaz"
dedi.

Değersizleştirenler üzüyor

"İktidarın biz hekimlere 'Paragöz
doktorlar', 'Vergi kaçırıyorlar', 'Gider-

lerse gitsinler' dediğine hep birlikte şahit
olduk" diyerek devam eden Coşkun, bu-
radan kuvvetle hekimlik mesleğine sal-
dırıların sürdüğünü ve mesleğin
değersizleştiğini ifade etti. Coşkun,
"Toplumca üzdük, diyerek sağlık ala-
nında yaşanan sorunlardan sıyrılmak
mümkün değil. Bugün özellikle genç he-
kimler mesleğe küskün. Büyük bir şevkle
başladıkları mesleklerini bu ülkede yap-
mak istemiyorlar ve hekim göçü dediği-
miz sonucu tartışıyoruz uzun süredir.
Bizim beklentimiz açık; mesleğin değer-
sizleştirilmesinin önüne geçen bir poli-
tika istiyoruz. Sağlıkta Dönüşüm
Programını görmeden bu sorunun iyi-
leşmesi mümkün değil. Hastaneler iş-
letme, hastalar müşteri dediğimiz şeyi
yaratan sistem Sağlıkta Dönüşüm
Programı. Hasta ile biz hekimleri karşı
karşıya getiren ve şiddeti her gün doğu-
ran yine Sağlıkta Dönüşüm Programı.
Sağlık sistemindeki sorunları görmek ve
mutlaka bu sistemi değiştirmek gerek.
Hastanelerde kaos var. Acillerde kaos
var. MHRS sisteminde kaos var. Hasta-
larda öfke var, şiddet var. Sağlık emekçi-
leri üzüldüyse, küstüyse gerçek sebepleri
bunlar" dedi.

Emekli hekim açlık sınırı altında

Sağlık alanında bir diğer önemli soru-
nun emekli hekimlerin geçim zorluğu
olduğunu ifade eden Coşkun, "Açlık sı-

nırının 19 bin 234 TL olduğu, yoksulluk
sınırının 62 bin 653 TL olduğu, 12 aylık
gıda enflasyonunda yüzde 65'lere ulaş-
tığı Türkiye'de emekli maaşların tüm
emekliler de olduğu gibi hekim emekli-
ler için de yetersiz. SSK'dan emekli he-
kimlerin maaşları Temmuz zammı ile
açlık sınırının bir tık üstüne çıktı. BAĞ-
KUR emeklilerin ücretleri ise daha
düşük. Emekli sandığı emeklilerin aldığı
ücret ise yoksulluk sınırının altında.
Sonuç olarak 30 yıl ülkeye kamu hiz-
meti vermiş insanın açlık sınırı altında
ya da az biraz üstünde olmasını kabul
edilebilir bulmuyoruz" diye konuştu.

İnsan onuruna yaraşır 
emeklilik istiyoruz

Bugün her dört hekimden 3'ünün 
geçinebilmek için çalışmak zorunda 
kaldığına dikkat çeken Dr. Coşkun,
"Ancak yeniden çalışmak zorunda kalan
hekimlerin koşullarına da bakmak 
gerekir; daha az ücret alıyorlar. 
Uygunsuz çalışma ortamlarında uzun
süre çalışıyorlar. Bir başka sorun,
Emekli Sandığından emekli hekimler 
4A statüsünde çalıştıklarında emekli
maaşlarından 25 bin lira kesinti oluyor.
Yani böyle bir kesinti şartıyla çalıştırılı-
yorlar. Bunlar vergiler dışındaki kesinti-
ler. Biz bu ücret eşitsizliğinin giderilmesi
gerektiğini ve tüm emekli maaşlarının
yoksulluk sınırı üzerinde olması gerekti-
ğini ve yeniden çalışmak zorunda kalan
Emekli Sandığından emekli hekimlerin-
den yapılan ücret kesintisinin kaldırıl-
masını talep ediyoruz. Her insan gibi
onurlu bir emeklilik biz emeklilere de
sağlanmalı" dedi.
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“GelinEyüpsultan’ın geleceğini bir-
likte inşa edelim” sloganıyla yola çıkan
Eyüpsultan Belediyesi Dr. Mithat Bü-

lent Özmen, gelecek 5 yılda atılacak adımlar ve
yapılması gereken çalışmalarla ilgili yol haritasını
Eyüpsultanlılarla birlikte oluşturuyor. 2025 –
2029 Stratejik Planı hazırlık çalışmaları kapsa-
mında Eyüpsultan Belediyesi Mehmet Akif Ersoy Sa-
lonu’nda, dış paydaşlarla son çalıştay düzenlendi.
Çalıştaya Başkan Özmen’in yanı sıra Eyüpsultan Belediye
Başkan Yardımcıları, akademisyenler, iş insanları ve sanat-
çılar katıldı. Çalıştay öncesi katılımcılar, görüş, talep ve
önerilerini belirttikleri formlar doldurdu.

5 yılda 10 yıllık iş yapalım

Başkan Özmen çalıştayda, 5 yılda 10 yıllık iş yapma hadi-
sesinin kendisinin bir şiarı olduğuna vurgu yaparak, “Bu
belediyede bunu yapacağız. Bu belediyede bunu yapabil-
memiz için çok çalışmamız gerekiyor. Her gün, günlük 17
– 18 saat mesaim var. Buna cumartesi pazar da dâhil.
Başka türlü bunu yapmak mümkün değil” diye konuştu.

Gerçekten birlikte mücadele edeceğiz

Gerçekten mücadele vermek ve başarmak istediğine dikkat
çeken Başkan Özmen, “Bu belediyede 1 Nisan sabahı iti-
bariyle ‘Biz eşitlikçi, özgürlükçü, sosyal adaleti gözeten, ka-
munun malını, kamunun kaynağını kamuya aktarmaktan
başka bir belediyecilik olmayacak’ dedik. Böyle bir beledi-
yecilik yapmak için, başarabilmemiz için yalnız olmama-
mız lazım. Sizin desteğinize ihtiyacım var. Gitmek
istediğim yer planlı, kimlikli, kurallı bir Eyüpsultan” dedi.

Ortak akla ihtiyacımız var

Bunun olması için ortak akla ihtiyaç olduğunu söyleyen
Özmen, şunları söyledi: “Ortak aklın olması için bu top-
lantılara ihtiyaç var. İstanbul’da 39 ilçe içinde kent konseyi
olmayan tek ilçeyiz. Kent konseyi iyi çalışırsa yerel yöneti-
min üzerinde denetim fonksiyonu olan bir mekanizma.
Eyüpsultan’ın kent konseyi de o süreçlerde çalışıyor ola-
cak, demokratik bir süreç olacak, halk meclisleri de olacak.
Dolayısıyla konuştuğumuz, belirlediğimiz stratejik plan,
kent konseyinin de denetiminde olacak. Toplumun her ke-
siminin temsil edildiği bir kent konseyi üzerinden belediye-
nin de daha çok projelerle güçlendirilmesi ve denetlenmesi
sağlanacak.”

29 mahallesi olan bir ilçe

Bu toplantıların esas amacının bireyin, toplumun, vatan-
daşın, yurttaşın, komşunun memnuniyeti olduğunu ifaden
eden Başkan Özmen şöyle devam etti: “420 bin nüfusa
sahip, 29 tane mahallesi olan ve 242 kilometrekare alana
yayılmış, Haliç’ten Karadeniz’e muazzam bir kültürel zen-
ginliği olan bir ilçeden söz ediyoruz. Buradaki her şey çok
kıymetli. Sizlerin katkısıyla 5 yıl sonunda; ticarette, tu-
rizmde, insan haklarıyla birlikte bütün canlıların hakları
konusunda çok daha ileride, çok daha aydınlık, gözle gö-
rülür dönüşümün ve değişimin olduğu bir Eyüpsultan’ı
hep birlikte idrak edeceğiz.”

Eyüpsultan’ın
geleceği önemli
Eyüpsultan Belediye Başkanı Dr. Mithat
Bülent Özmen’in, katılımcı, demokratik 
ve şeffaf belediyecilik anlayışıyla,
Eyüpsultan’ın geleceğine yön vermek için
başlattığı 2025 – 2029 Stratejik Plan
çalışmaları devam ediyor

zAYİ İlAnI
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Okul öncesi eğitimin çocuk-
ların gelişimi ve gelecek eği-
tim süreçlerinde başarılı

olmalarının yolunu açtığı bilinmesine
rağmen Türkiye’de okul öncesi eğitim
hem zorunlu değil hem de paralı.
Okul öncesi eğitim özellikle yoksul ai-
lelerin çocuklarının yaşadıkları eşitsiz-
liği kırmaları için önemli.  Bu çocuklar
okul öncesi eğitim aldıklarında daha
iyi koşullara sahip ailelerin çocukları-
nın bilişsel becerilerine yetişebiliyorlar.
Ama gel gelelim Türkiye’de bu çocuk-
ların ve ailelerinin okul öncesi eğitime
giden yolu engebelerle dolu.   2024-
2025 eğitim öğretim döneminde okul
öncesi eğitim için kamu okullarına
aylık en az 650 TL aidat ödemek gere-
kiyor. Servis, kırtasiye vb. gibi zorunlu
diğer harcamalar da eklenince okul
öncesi eğitimin masrafı emekçi ailele-
rin bütçesi için ciddi bir kalem haline
geliyor. Bağış adı altında zorunlu iste-

nen paralar ise kimi yerlerde asgari
ücreti geçiyor.

Okul artış sayısı yetersiz

Milli Eğitim Bakanlığı (MEB) verile-
rine göre, 4+4+4 eğitim sisteminin
uygulamaya konulduğu 2012-2013
eğitim öğretim yılında, okul öncesi
eğitimde önemli düşüşler yaşandı.
2011-2012’de 25 bin 172 okul öncesi
eğitim kurumu ve 1 milyon 59 bin öğ-
renci varken, 4+4+4 uygulamasının
ilk yılında okula başlama yaşının dü-
şürülmesi nedeniyle okul sayısı 23 bin
556'ya, öğrenci sayısı da 953 bine ge-
riledi. Aradan geçen 11 yılın ardın-
dan, 2022-2023 eğitim öğretim yılı
sonu verilerine göre, resmi okul ön-
cesi eğitim kurumu sayısı sadece 1000
civarında artarak 26 bin 539’a, öğ-
renci sayısı ise 1 milyon 681 bin 705’e
yükseldi. Ancak, 4+4+4 öncesindeki
sayılara kıyasla bu artışın yetersiz kal-

dığı belirtiliyor.

Özel okul sayısı çok fazla

Evrensel Gazetesi'nden Eylem Nazlı-
er'in haberine göre; Türkiye’de özel
okul sayısının en fazla olduğu kademe
de okul öncesi eğitim. 2022-2023 dö-
neminde toplam 14 bin 281 özel oku-
lun 6 bin 528’i okul öncesi eğitim
kurumundan oluştu. İktidarın okul ön-
cesi eğitimi zorunlu hale getirme hede-
finden vazgeçmesi ve özel öğretimi
teşvik eden adımlar atması da okul ön-
cesi eğitimin gelişimini olumsuz etki-
ledi. MEB’in stratejik planlarında da
okul öncesi eğitimde özel sektörün pa-
yının artırılması hedefi var. MEB bu
teşviklerle uğraşırken Türkiye, OECD
ülkeleri arasında okul öncesi eğitimde
son sıralarda yer alıyor.

Her çocuk okuyabilmeli

Eğitim ve Bilim Emekçileri Sendikası

(Eğitim Sen) Merkez Kadın
Sekreteri Simge Yardım,
geçen yıl ekim ayında ya-
yımlanan yönetmelikle ana-
okullarının tamamen ücretli
hale getirildiğini hatırlattı.
Kamu okullarında taban bir
aidat ücreti belirlense de
bölgeler arasındaki farklılık-
lara dikkati çeken Yardım “Bazı okul
idarecileri bütçe yetersizliğini de ba-
hane ederek velilerden yüksek kayıt üc-
reti talep ediyorlar. Ayrıca MEB de
anaokullarında sadece bir dönem ver-
diği ücretsiz yemeği kaldırdı” dedi. Her
çocuğun eğitim hakkına eşit şekilde
ulaşabilmesi için eğitimin tamamen
ücretsiz olması gerektiğinin altını çizen
Yardım “Ancak Türkiye'de eğitim uzun
süredir paralı. Özellikle yoksul halk ço-
cukları bu durumdan olumsuz etkile-
niyor. Ülkenin yüzde 60-70'i asgari
ücretle geçiniyor ve bu aileler kayıt üc-

retlerini karşılayamıyor. Bu da çocuk-
ların eğitim hakkından mahrum kal-
masına neden oluyor” tepkisini
gösterdi. Tüm eğitim kademelerinde
olduğu gibi okul öncesi eğitimin de zo-
runlu ve ücretsiz olması gerektiğine
işaret eden Yardım “Her çocuk mut-
laka okul öncesi eğitimden faydalan-
malı ve bu eğitim, nitelikli koşullarda
sunulmalıdır. Ayrıca, çocuklara bir
öğün ücretsiz yemek sağlanmalıdır”
ifadelerini kullanarak eğitimdeki eşit-
sizliklere karşı eğitimci ve velilerin mü-
cadele etmesi gerektiğini dile getirdi.
HABER MERKEZİ

Sağlık Bakanı, “Toplum olarak hekimleri üzdük” dedi. Ankara Tabip Odası Başkanı Coşkun,
“Sorunları toplumun sırtına yükleyerek sorumluluktan kaçılamaz. Genç hekimler mutsuz,
emekli hekimler aç” dedi. Sağlık Hizmetleri Sendikası Başkanı Özlem Akarken de “Sadece
hekimler değil bütün sağlık çalışanlarını üzdüler” diyerek Bakan Memişoğlu'nu eleştirdi

HepiMizi
üzdüler
Memişoğlu'nun açıklamalarını Dam-
ga'ya değerlendiren Sağlık Hizmet-
leri Sendikası (SAHİM-SEN) Başkanı
Özlem Akarken de sadece hekimle-
rin değil bütün sağlık çalışanlarının
mutsuz oldu-
ğunu söyledi.
Akarken,
“Maalesef sa-
dece hekimleri
değil; hemşire-
leri de sağlık
memurlarını da
diş hekimlerini
de hastane-
lerde çalışan
personelleri de
üzmeyi başardı-
lar. Umarız sağlık çalışanlarının ta-
mamına hak ettiği değer verilir ve
bugüne kadar yapılan ihmalkarlık-
ların önü kesilir” diye konuştu.

bAkAn 
MeMişoğlu 
ne deMişti?
Sağlık Bakanı Kemal Memişoğlu, katıl-
dığı Habertürk TV yayınında Mehmet
Akif Ersoy'un gündeme ilişkin sorula-
rını yanıtladı. M çiçeği virüsüne ilişkin,
"Şu ana kadar ülkemizde bu son may-
mun çiçeği hastalığıyla ilgili bir tanı
konulmadı. Yani
bizde şu ana
kadar yok, inşal-
lah da olmasın"
dedi. Memişoğlu,
hekimlerin ülkeyi
terk etmesine
dair de "Biz maa-
lesef hekimleri
son zamanlarda
biraz darılttık,
küstürdük. Top-
lum olarak söylü-
yorum. Hekimleri
toplum olarak üzdük" diye konuştu.

Maymun çiçeği virüsü 
için uyardı!

AA'nın aktardığına göre Memişoğlu,
maymun çiçeği hastalığıyla ilgili ge-
rekli hazırlıkların yapıldığını belirtti ve
"Bu acil durumdan sonra bilim kurulu-
muzu oluşturduk ve bu hastalıkla ilgili
eğer ülkemize gelirse nasıl bir önlem
alınması gerekir, gelmeden nasıl bir
önlem alacağız, gelirse ne yapacağız,
bunlarla ilgili bütün planlamalarımızı
ve hazırlığımızı yaptık" dedi. Hastalığın
Kovid-19 gibi yayılmasını beklemedik-
lerini ifade eden Memişoğlu, "Yayılıp
yayılmayacağı konusunda bir netlik
yok çünkü lokalize kalıyor genelde Af-
rika'da bu hastalık. Tabii ki başka yer-
lerde tek tük olacaktır ama salgın
şeklinde olma ihtimali, bilim insanları-
nın söylediği kadarıyla Covid gibi ol-
mayacağını herkes ifade ediyor. Covid
temasla değil tamamen solunum yo-
luyla bulaştığı için yaygın bir hastalık
oldu" diye konuştu.

Çocukların
gelişimi ve 
gelecekteki
başarısı için

önemli olan okul
öncesi eğitim

Türkiye’de
paralı. Kamu

okullarında
aidat, kayıt ve

bağış adı altında
istenen paralar

çocukları bu
haktan mahrum

ediyor

AnAokulu bile lüks oldu
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TUrk zenginleri 
gOrgUsUz OlUyOr!

B u yıl altıncısı düzenlenen Ed-
remit Kitap Fuarı’nın “Yaşam
Boyu Onur Ödülü” tarihçi ve

akademisyen yazar Prof. Dr. Ortay-
lı’ya verildi. Fuar programının açılışı
da Ortaylı söyleşisiyle yapıldı. Tarihçi
yazar, kıyıların halka kapatılmasından
Ege’deki nüfus değişimlerine, gezgin-
lik kültüründen Türkiye’deki eğitim
sisteminin sorunlarına kadar birçok
konuda önemli açıklamalar yaptı.

Zeytinliklerimiz yok ediliyor

Kendisinin de uzun süre bu yörede
ikamet ettiğini belirten ve Edremit’in
zeytincilik adına çok önemli bir lokas-
yon olduğunu hatırlatan Prof. Dr.
İlber Ortaylı, “Edremit zeytin bölgesi
olduğu hepinizin malumu. Fakat 20
yılı aşkın bir süredir zeytinlik alanları-
mız yok ediliyor. Çünkü insanımız aç
gözlü. Bu açgözlülük sadece Türklere
özgü bir şey de değil. Maden açıyor-
lar, ağaçları kesiyorlar. Kıyılara
otel yapıyorlar. Kıyılara otel
yapılması memnudur” dedi.
“Memnu” yani yasak olma-
sının nedenini ise “Çünkü de-
nizden gelen rüzgarı kesiyor.
Dahası kıyılar kapatılıyor. Kıyılara
adam el koyuyor. Kıyılara el koya-
mazsın, yok öyle bir şey. Buralar ta-
mamen kamu mülkiyetindedir. Böyle
sosyal devlet olmaz” ifadeleriyle ak-
tardı. Türkiye nüfusunun hızla arttı-
ğını ve bu tabloda kıyılar için ileride
büyük kavgalar çıkacağını vurgulayan
İlber Ortaylı, “Bu kavga çıksın istemi-
yorsanız ki ben istemiyorum. Kıyıların
otellere, özel plajlara açılmasına engel
olun!” sözleriyle yetkililere seslendi.

Servetler sürekli el değiştiriyor

Gelen bir soru üzerine Türkiye’de

zenginliğin de sürekli el değiştirdiğini
vurgulayan İlber Ortaylı, “Türkiye'de
servet sahipleri hızlı değişir. 7-8 yaşla-
rında iken babam bana Türkiye'nin
zenginlerini saymıştı. Bugün o liste-
den sadece Koç ailesi var. Yani aynı
Güney Amerika gibi. Servetlerin el de-
ğiştirmesi yirmi yılı bulmuyor” dedi.

Zenginlerin tüketim 
kültürü yok!

Bu kadar gösterişli tüketimin, Batı Avru-
pa'da bile olmadığını söyleyen Prof. Dr.
Ortaylı, “Görüyorum,
özel uçaklarla, ‘busi-
ness class’ta çoluk
çocuk gidiyorlar 1-
2 saatlik yolculuk-
lara. Bizim bu
zenginlerin Avru-
pa'da gittikleri ilk
yer neresi biliyor

musu-
nuz?

Fransa’da,
İtalya’da
yine işportacı-
lar…Tüke-
tim
kültür-
leri de
yok
yani"
dedi.
HABER 
MERKEZİ

Prof. Dr. İlber Ortaylı, çocukken babasının sıraladığı Türkiye'nin zenginleri listesinden bir tek Koç
ailesinin kaldığını söyledi. Ortaylı, “Aynı Güney Amerika gibi. Servetlerin el değiştirmesi yirmi yılı
bulmuyor. Bizim zenginlerimizin çoğu maalesef görgüsüz. O yüzden de sonları kötü oluyor” dedi

Toplum olarak dünyayı anlamak, gezginlik başlık-
larında da büyük sıkıntılar yaşandığını belirten

tarihçi yazar, “Dünyayı gezin, keşfedin. Gezin
derken para saçın demiyorum. Dünyayı gör-

güsüzce gezenler var. Gezmek demek ser-
vet harcamak demek değil, ikinci sınıf da
gezilir. Bir profesör arkadaşım vardı.
Bekliyorlar havalimanında, birinci sı-

nıfta yer yok, ikinci sınıfta da yok, ta
üçüncü sınıfla gelmiş. Sonra dedi

ki ben hep üçüncü sınıfla geze-
rim çünkü dördüncü sınıf

yok” diye konuştu. Söyle-
şinin ardından tarihçi

yazar Prof. Dr. İlber
Ortaylı’ya “Yaşam

Boyu Onur Ödülü”
takdim edildi.

Yedi gün süre-
cek olan 6.
Edremit Kitap

Fuarı 25
Ağustos
Pazar ak-
şamı
sona
ere-
cek.

dünyayı
görgüsüzce 
gezenler var

Tarihin peşinde!
Çorum'un Ortaköy ilçesindeki Şapinuva
Antik Kenti'nde bu sezon kazılar, geçen
yıllarda ulaşılan atölyelere yenilerinin
eklenmesi hedefiyle başladı

Dini, askeri ve ekonomik
açıdan kendi döneminin
önemli yerleşim yerlerin-

den olduğu belirtilen Şapinuva'da
çıkan 4 bin civarında tablet, yaklaşık
3 bin 500 yıl öncesinden devletin
idari yapısı, halkın günlük yaşamı ve
kültürel alışkanlıkları hakkında bilgi
veriyor. Hititlerin Hattuşa'dan son-
raki önemli kentlerinden biri olan
Şapinuva'da 1990'da başlayan ar-
keolojik kazılar, Hitit Üniversitesi
bünyesinde devam ediyor. Hitit Üni-
versitesi Arkeoloji Bölümü Öğretim
Üyesi Önder İpek başkanlığında, ar-
keolog, filolog ve zooarkeologlardan
oluşan kazı ekibi, Hititlerin henüz
bilinmeyen yönlerini gün yüzüne çı-
karmak amacıyla kazı çalışmalarını
sürdürüyor. Kazı Başkanı Önder
İpek, AA muhabirine, Kültür ve Tu-
rizm Bakanlığı Kültür Varlıkları
Genel Müdürlüğünün izniyle kısa
süre önce kazı sezonuna başladıkla-
rını söyledi.

İşlik yapılar mevcut

Geçen yılki kazılarda silo olabileceği
değerlendirilen yaklaşık 3 bin 300

yıllık yapı ile bazı işlik yapıların bu-
lunduğunu hatırlatan İpek, bu yıl da
kazı çalışmalarında "Hitit silosu"
adını verdikleri bölgenin kuzeyine
yöneldiklerini anlattı. İpek, "Şapi-
nuva kentinde, 'atölyeler, işlikler ma-
hallesi' olarak adlandırdığımız
bölümün kuzeyinde de işlik, atölye
olup olmadığını görmek üzere çalış-
maya bu alanda başladık. Daha ön-
ceki yıllarda yapılan jeofizik
çalışmalarına dayanarak bu bölgeye
yöneldik. Çalışmalara 4 açma ile
başladık ve süreç devam ediyor. İn-
şallah umduğumuz gibi devam ede-
cek." dedi. Şapinuva'da 34 yıldır
yapılan kazılarda tarihe ışık tutacak
bulgulara ulaşıldığının altını çizen
İpek, "Şapinuva kazıları Prof. Dr.
Aygül Süel'in ilk kazı çalışmalarıyla
başladı. Burada Hitit dönemine ait
önemli yapılar, kutsal alan, kurban
çukurları açığa çıkarıldı. Bu nedenle
diğer Hitit kentlerinden daha farklı
bir kent olduğunu, hatta yazılı kay-
naklara göre de ikinci bir başkent ol-
duğunu söyleyebileceğimiz bir
alanda çalışıyoruz." diye konuştu.
AA
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L ukaşenko, Rus devlet televizyonu
"Rossiya" kanalına verdiği röpor-
tajda, gündemdeki konuları değer-

lendirdi. Daha önce Ukrayna'ya ait insansız
hava araçlarının (İHA) ülkesinin hava saha-
sını ihlal ettiğine dikkati çeken Lukaşenko,
bunun defalarca gerçekleştiğini söyledi. Uk-
rayna'dan gelebilecek tehditlere karşı gerekli
önlemleri aldıklarını dile getiren Lukaşenko,
Belarus-Ukrayna sınırına mayın ve asker
yerleştirdiklerini belirtti. Lukaşenko, NA-
TO'nun Ukrayna'ya birlik göndermesi ihti-
malini değerlendirerek, "Eğer onlar
(Batılılar) NATO birliklerini sokarsa,
Üçüncü Dünya Savaşı başlayacak. Çünkü

bu durumda hem taktik hem de stratejik
nükleer silah kullanılacak, anında

korkunç seviyede tepki verilecek." diye ko-
nuştu. Durumun gerginleşmesini istemedik-
lerini belirten Lukaşenko, "NATO ile savaşı
istemiyoruz. Ancak bunu yaparlarsa başka
bir çaremiz kalmaz. Kırmızı çizgi kalmaz.
Tek bir çizgimiz var, bu da devlet sınırıdır.
Sınıra bastıkları anda yanıt verilecek." dedi.

Müzakere masasına oturun

Lukaşenko, Ukrayna ordusunun 6 Ağus-
tos'ta Rus toprağı Kursk bölgesine girdiğine
dikkati çekerek, "Ukrayna, durumu gergin-
leştiriyor. Böyle devam ederse, bu gerginlik
Ukrayna'nın yok edilmesiyle sonuçlanabilir."
değerlendirmesinde bulundu. Bu nedenle,
Rusya ile Ukrayna'nın barış müzakerelerini
yeniden başlatması gerektiğini vurgulayan

Lukaşenko, müzakerelerde İstanbul'da Mart
2022'de hazırlanan anlaşmanın baz alınabi-
leceğini söyledi. Lukaşenko, "Sahadaki
durum değişti, ama buradan başlanabilir.
Müzakere masasına oturup meseleyi hallet-
mek gerekiyor. Böyle bir imkan var." dedi.

Zelenskiy sözlerini tutmuyor

Cumhurbaşkanı Lukaşenko, şöyle devam
etti: "Siz (Ruslar) bazen Nazilerden bah-
sediyorsunuz. Orada (Ukrayna'da) Nazi
artık kalmadı. Ukrayna Nazilerden arındı-
rıldı. Orada birkaç Nazi kaldı, ancak on-
lara da itibar edilmiyor. Bugün Ukrayna
halkının yüzde 70'ten fazlası Zelens-
kiy'den nefret ediyor. Çünkü Zelenskiy,
verdiği sözleri yerine getirmedi ve bu ne-

denle insanlar ölüyor."

Ermenilere ihtiyaç yok!

Ermenistan'ın son dönemde Batı ile yakın-
laşma siyaseti izlediğine işaret eden Luka-
şenko, "Bizim dışımızda Ermenilere kimin
ihtiyacı var? Kimsenin onlara ihtiyacı yok.
Ermenilerin, kendi ekonomisini geliştirme-
leri ve sahip olduklarına odaklanmaları ge-
rekiyor. Hangi Fransa, hangi (Fransa
Cumhurbaşkanı Emmanuel) Macron?
Macron yarın olmayacak ve herkes Erme-
nistan'ı unutacak." şeklinde konuştu. Alek-
sandr Lukaşenko, Bağımsız Devletler
Topluluğu (BDT) ülkelerinin acil durum-
larda Rusya ve Belarus'a yardım için baş-
vurduklarına dikkati çekti. AA

Filistin Devlet Başkanı Mahmud Abbas, Türkiye Büyük Millet Meclisi'ne (TBMM) hitabında dile getirdiği
Gazze Şeridi'ni ziyaret etme kararındaki hedefin İsrail saldırılarını durdurmak olduğunu söyledi

Filistin haber ajansı WAFA'ya göre, Abbas
başkanlığında bir araya gelen Filistin Kurtuluş
Örgütü (FKÖ) İcra Komitesi, Abbas'ın

TBMM'deki hitabı sırasında "Gazze'yi ziyaret etme ka-
rarı" aldığına dair girişimi ele aldı. Abbas, söz konusu zi-
yaret girişimiyle İsrail'in Gazze Şeridi'ne yönelik devam
eden saldırılarını durdurmayı ve tüm Filistin toprakların-
dan çıkarılmasını hedeflediğini vurguladı. İşgal altındaki
Batı Şeria, Kudüs ve Gazze Şeridi de dahil olmak üzere

Filistin topraklarının tamamı üzerinde tek bir coğrafi si-
yasi birim olarak yönetim yetkisine sahip olanın Filistin
Devleti ve FKÖ olduğunu vurgulayan Abbas, FKÖ'nün
Filistin halkının tek meşru temsilcisi olduğunu kaydetti.

Kamuoyu harekete geçmeli 

Toplantıda, Yürütme Komitesinin de Abbas'ın hitabında
ifade ettiklerini uygulamak için Arap ve İslam dünyasının
yanı sıra uluslararası kamuoyunu harekete geçirmek için

tüm bölgesel ve uluslararası düzeydeki siyasi eylem ve
adımları denetlemeye devam edeceği kaydedildi. Yü-
rütme Komitesinin, Filistin topraklarına geri dönüş ve
yeniden imar için bir eylem planı hazırlamak üzere ulus-
lararası bağışçı kurum ve kuruluşlarla koordinasyon sağ-
lamak üzere çalışacak Filistinli gruplarından oluşan bir
komisyonu süratle kuracağı ve Filistin Devleti'nin Birleş-
miş Milletlere tam üye olması yönünde pratik adımları
da izleyeceği vurguladı. AA

Hedef İsraİl saldırılarını durdurmak
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Belarus Cumhurbaşkanı Aleksandr Lukaşenko, NATO birliklerinin 
Ukrayna'ya girmesi durumunda Üçüncü Dünya Savaşı'nın başlayacağını 

belirterek, “Bu durumda hem taktik hem de stratejik nükleer silah
kullanılacak, korkunç seviyede tepki verilecek” dedi

Kolombiya Cumhurbaşkanı Gustavo Petro, Gazze'ye yönelik saldırılarına devam
eden İsrail'e kömür ihracatını "resmen" durdurma kararı almasının ardından,

tüm denizcilere bu ülkeye kömür taşımamaları için de çağrıda bulundu
Petro, X sosyal medya plat-
formundan İsrail Başbakanı
Binyamin Netanyahu'yu hedef

alarak, "Dünyadaki tüm denizciler, yerli
halklarımız, Netanyahu'ya herhangi bir ül-
keden kömür taşımayı reddetsin." ifadesini

kullandı. İsrail'e kömür ihracatının durdu-
rulmasını eleştirenlere tepki gösteren Petro,
"Filistinli çocuklar ve insanlık minnettar.
Olan şey şudur: Kolombiya'da soykırım
karşısında sessiz kalanlar, bunu anlamı-
yor." görüşünü paylaştı. Bu arada, Petro
hükümetinin İsrail'e kömür ihracatını ya-
saklama kararı almasına ülkedeki bazı si-
yasetçiler tepki gösterdi.

Kömür ihracatına yasak koydu

Eski Sanayi ve Ticaret Müfettişi ve eski
Adalet Bakan Yardımcısı Pablo Felipe
Robledo, ulusal basına yaptığı açıkla-
mada, İsrail'e kömür ihracatının durdurul-
masının serbest ekonomik rekabete aykırı
olduğunu ve yasaların ihlal edildiğini sa-
vundu. Petro, dün, X'ten, İsrail'e kömür ih-
racatını resmen yasaklayan kararnameyi
paylaşmıştı. İsrail'in Gazze'ye yönelik sal-
dırılarına tepki gösteren Petro, "Filistinli
çocukları öldürmek için Kolombiya kö-
mürü ile bomba yapıyorlar." ifadesine yer
vermişti. Kolombiya, Gazze'de Filistin hal-
kına yönelik saldırıları gerekçe göstererek 3
Mayıs'ta İsrail ile diplomatik ilişkileri res-
men kestiğini duyurmuştu. AA

ADAM GIBI
adam Petro!

İstifasını
istediler
Yunanistan'ın başkenti Atina
yakınlarındaki Varnavas'ta başlayan ve
'yılın en büyük felaketi' olarak
değerlendirilen yangının mağdurları,
bölgede toplantı düzenleyen Başbakan
Kiryakos Miçotakis'e istifa çağrısı yaptı

Miçotakis, yan-
gın felaketinin ya-
şandığı bölgede

incelemelerde bulundu. Böl-
gede, Miçotakis başkanlığında,
hükümet yetkilileri ve yerel ida-
recilerle yangının etkilerine iliş-
kin toplantı düzenlendi. Bu
sırada yangın nedeniyle mağ-
dur olan kişilerden oluşan bir
grup dışarda gösteri yaptı. Yan-
gın mağdurları, hükümetin
yangınla mücadelede yetersiz kaldığı gerekçesiyle
Miçotakis'in istifasını istedi. Kalabalık, Miçotakis ve
hükümet karşıtı sloganlar attı.

Yangın mağdurlarına kira yardımı

Miçotakis, toplantıda yaptığı konuşmada, bu yıl Yu-
nanistan'da yaklaşık 4 bin farklı noktada orman
yangınlarına müdahale edildiğine ve bu yangınların
büyük kısmının Atina'yı da kapsayan Attiki Bölge-
si'nde olduğuna dikkati çekti. Toplantıda durum de-
ğerlendirmesi yapıldı, mağdurlara verilecek destekler
ele alındı. Toplantının ardından açıklanan verilere
göre, yangın nedeniyle 97 ev kullanılamaz hale
geldi. Bunlardan 57'sinin yıkılması gerektiği tespit
edildi. Yangın mağdurlarına kira yardımı yapılma-
sına karar verildi. Mağdurların kamuya olan borç-
ları da ertelendi. Miçotakis, yangının ardından
"Neyse ki etkilenen çok az sayıda vatandaş var."
demiş, bu ifadeye muhalefet ve yangın mağdurları
büyük tepki göstermişti. Avrupa Birliği'nin Coperni-
cus uydu izleme sistemiyle yapılan ölçümlerde, Var-
navas'ta başlayarak Vrilisia ile Halandri'ye kadar
yayılan yangında 104 kilometrekarelik alanın yan-
dığı belirtilmişti. AA

Derhal
ateşkes!
Hollanda Başbakanı Dick Schoof, İsrail
Başbakanı Binyamin Netanyahu ile
yaptığı görüşmeden sonra Gazze'de
"derhal ateşkes" ve Gazze'ye daha fazla
insani yardım geçişinin sağlanması
çağrısında bulundu

BaşBakan Schoof, X'ten yaptığı açık-
lamada, Netanyahu ile telefonda Gaz-
ze'deki insani durumu görüştüğünü

ifade etti. Orta Doğu'da gerilimin
daha da tırmanmasını önlenme-
nin hayati önem taşıdığını belir-
ten Schoof, "Şiddet ve misilleme
döngüsü kırılmalıdır." ifadesini
kullandı. Gazze halkına daha
fazla insani yardım ulaşmasının
zaruri olduğunu vurgulayan
Schoof, "Gazze'de derhal ateşkes sağlanması, rehi-
nelerin serbest bırakılması ve Gazze'nin acı çeken
halkına engelsiz bir şekilde ulaşabilecek daha fazla
insani yardımın ulaştırılmasına yönelik bir anlaşma
elzemdir." değerlendirmesinde bulundu. Schoof,
Hollanda'nın ateşkes sağlanmasına yönelik tüm ça-
baları desteklediğini kaydetti. AA

Çin'de 5 ayrı böl-
gede 11 yeni nük-
leer enerji

reaktörünün yapımına onay ve-
rildi. Ulusal basında yer alan
haberlere göre, ülkede kabine
işlevini yerine getiren Devlet
Konseyi, dün yaptığı toplantıda
kuzeyde Şandong, doğuda Ci-
angsu ile Cıciang, güneyde Gu-
angdong eyaletleri ile Guangşi
Cuang Özerk Bölgesi'nde yeni
nükleer reaktörlerin inşa edil-

mesine karar verdi. İnşa edile-
cek 11 yeni reaktörün yaklaşık
220 milyar yuana (30,85 milyar
dolara) mal olacağı hesapl
anıyor.

Geçtiğimiz yıl gerekli
onaylar verildi 

Devlete ait Çin Genel Nükleer
Enerji Şirketi (CNGP) 6, Çin Ulu-
sal Nükleer Enerji Şirketi
(CNNC) 3 ve Devlet Enerji Yatı-
rım Şirketi (SPIC) 2 reaktörün

yapımını üstlenecek. Çin, 2022
ve 2023 yıllarında da 10'ar yeni
reaktörün yapımına onay ver-
mişti. Halihazırda 55 aktif nük-
leer reaktöre sahip ülke, ABD ve
Fransa'nın ardından en fazla re-
aktöre sahip ülke konumunda
bulunuyor. Çin, proje veya
yapım aşamasındaki 36 reaktö-
rün eklenmesiyle 2030 yılına
gelindiğinde nükleer enerji kap-
asitesinde dünya lideri olmayı
hedefliyor. AA

Çin'in nükleer aşkı dinmiyorÇin'in nükleer aşkı dinmiyorÇin'in nükleer aşkı dinmiyorÇin'in nükleer aşkı dinmiyorÇin'in nükleer aşkı dinmiyorÇin'in nükleer aşkı dinmiyorÇin'in nükleer aşkı dinmiyorÇin'in nükleer aşkı dinmiyorÇin'in nükleer aşkı dinmiyor
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L ondra’da geçirdiği dö-
nemin ardından Türki-
ye’ye dönen Korel, yeni

rolüne uygun olarak sarı
saçlarına veda ederek

kahverengi dalgalı bir
görünüm kazandı.

Sosyal med-
yada, Ameri-

kalı pop
yıldızı

Brit-

ney
Spears’ın "Oops!... I Did It Again" şarkı-
sına göndermede bulunarak yaptığı pay-
laşım, hayranlarından büyük ilgi gördü.
Korel’in yeni imajı, takipçileri tarafından
binlerce beğeni ve olumlu yorum aldı.

Gerçek bir hayat hikayesi

"Annem Ankara" dizisinde Korel, 1990’lı
yılların Ankara’sında, üç çocuğuyla ha-
yatta kalma mücadelesi veren bir kadını
canlandıracak. Dizinin mottosu olan
"Benim annem Ankara’ydı. Denizi, bo-
ğazı yoktu ama direnişti, mücadeleydi!"
ifadesi, Zuhal Angigün’ün dokunaklı hi-
kayesini özetliyor. Dizinin senaryosu
Başak Angigün tarafından kaleme alınır-

ken, yönetmen koltuğunda usta isim

Faruk Teber oturuyor.

Güçlü oyuncu kadrosu

BKM yapımcılığında hazırlanan "Annem
Ankara", Korel’e başrolde Mehmet Gün-
sür’ün eşlik edeceği güçlü bir oyuncu kad-
rosuna sahip. Dizide Özgürcan Çevik,
Gökçe Eyüboğlu, Sinem Uslu, Yıldıray
Şahinler, Gülhan Tekin ve Celile Toyon
gibi ünlü isimler de rol alacak.

Yeni sezonda Kanal D’de

Gerçek bir hayat hikayesini ekranlara taşı-
yacak olan "Annem Ankara", yeni se-
zonda Kanal D’de izleyiciyle buluşacak.
Bergüzar Korel’in dönüşü ve Zuhal ka-
rakterine getirdiği yorum şimdiden me-
rakla bekleniyor.

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

18:40  Uzman Bakışı
18:45  Spor
19:00  Akşam Haberleri
19:10  Piyasalar
19:15  Ceyda Düvenci İle...
19:55  Hava Durumu
20:00  Ana Haber
20:50  Piyasalar
20:55  Hava Durumu
21:00  Yakın Plan
22:55  Hava Durumu
23:00  Bugün Yarın
23:50  Paranın Nabzı
23:55  Hava Durumu

00:15  Gol 2
01:55  Yaşam 
Başka Yerde
02:25  Gönül Dağı
04:55  Şehirden Uzakta
05:45  Kalk Gidelim
09:15  Kara Ağaç Destanı
12:35  Lingo Türkiye
14:00  Seksenler
15:15  Gönül Dağı
19:00  Ana Haber
19:55  İddiaların Aksine
20:00  Sen Türkülerini 
Söyle

06:00  A'dan Z'ye
07:00  A'dan Z'ye
08:00  A'dan Z'ye
09:00  Gündem
10:00  Gündem
11:00  Gündem
12:00  Gün Ortası
13:00  Gün Ortası
14:00  Bugün
15:00  Bugün
16:00  Günlük
17:00  Günlük
18:00  Ana Haber
20:45  Gece Görüşü

00:00  El 
Değmemiş Aşk
02:00  Yalı Çapkını
04:00  İstanbullu 
Gelin
05:30  Kiralık Aşk
07:00  Güne Başlarken
09:45  Sana Değer
13:00  Zahide Yetiş
ile Yeniden...
16:00  Kiralık Aşk
19:00  Star Haber
20:00  Servet Operasyonu
22:25  Servet Operasyonu

14:00  Günün İçinden
14:40  Haber Bülteni
15:00  Günün İçinden
15:35  Dijital Para
15:40  Haber Bülteni
16:00  Günün İçinden
17:00  Gündem
18:40  Haber Bülteni
19:00  Gündem
19:30  Ana Habere Doğru
19:45  Ana Haber
21:00  Çözen Kazanır
21:30  Günün Gündemi
23:00  Gün Biterken

04:30  Dönence
07:00  Yabancı 
Damat
09:00  Öyle Bir Geçer Zaman Ki
11:00  Magazin D Yaz
12:00  Kanal D 
Haber Gün Arası
13:00  Gelinim Mutfakta
16:00  Ayazın Sonu Güneş
17:15  Evrim Akın İle Ev
Gezmesi
19:00  Kanal D Ana Haber
20:00  Yalan
23:15  Yüce Thor

0:00 -
01:50 Ateş Kuşları
04:20 Kaçak
06:20 Bir Küçük
Gün Işığı
08:00 Kahvaltı Haberleri
10:00 Sen Anlat 
Karadeniz
13:00 Gün Ortası
14:00 Şansımı Seveyim
16:00 Kardeşlerim
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Tam Gaz
22:20 Godzilla

00:30  Fatih Ürek 
ile Gelin...
02:45  Mucize Doktor
05:00  Yasak Elma
06:00  Fatih Ürek ile Gelin...
08:30  Çalar Saat
10:00  Çağla ile 
Yeni Bir Gün
12:00  Aşk Mantık İntikam
13:30  En Hamarat Benim
16:15  Fatih Ürek ile Gelin...
19:00  NOW Ana Haber
20:00  Ah Leyla Vah Kerem
22:30  Hudutsuz Sevda

00:15  MasterChef 
Türkiye
02:30  Gazete 
Magazin Yaz
04:30  Doğduğun 
Ev Kaderindir
06:00  Dizi
07:15  8'de Sağlık
08:30  Doğduğun
Ev Kaderindir
09:45  MasterChef Türkiye
13:45  Gazete Magazin Yaz
16:00  Çarkıfelek
20:00  MasterChef Türkiye

04:00  Haber Bülteni
06:00  Gün Başlıyor
09:00  Para Gündem
11:45  Spor Bülteni
12:00  Gün Ortası
13:45  Spor Bülteni
14:00  Gün Ortası
15:00  HT 360
15:45  Spor Bülteni
16:00  HT 360
18:00  Ana Haber Bülteni
20:00  Türkiye'nin Nabzı
23:00  Mesut Yar 
ile Gece Hattı

00:30  Gece 
Haberleri
01:30  Taksim Meydanı
04:30  Haber Bülteni
05:00  Alfapetek
06:00  Gün Uyanıyor
09:00  Günün Rotası
12:00  Haberde Gün Ortası
14:00  Güne Bakış
16:00  Haberin İçinden
18:00  Osman Kenan 
Çapoğlu ile...
19:45  Alfapetek
20:45  Şimdi Konuşalım

01:45  Çiçek
03:15  Ezgi Sertel 
ile Gelin Evi
06:00  Güzel Günler
08:00  Bu Sabah
10:00  Aile
12:30  Ezgi Sertel ile 
Gelin Evi
15:00  Didem Arslan
Yılmaz'la...
18:45  Show Ana Haber
20:00  Güldür 
Güldür Show
23:45  Cafer'in Çilesi
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Yalan yeniden
EKRANLARDA!
Kanal D'nin dizisi Yalan, 11'nci bölümüyle ekrana geldi. Dizinin yeni bölümünde Melike,
kendini aklamak için gittiği adliyede Cumhuriyet Savcısı Yaman Arıkan (Gökberk Demirci) ile
tesadüf eseri karşılaşınca kocasının katilini bulma yolunda büyük bir adım attı

YALAN, yeni bölü-
müyle ekrana geldi.
Haluk, gerçeklerin or-

taya çıkması için Melike’yi
DNA testine götürdü.
DNA testi sonrasında
adliyeye giden ve 20 yıl
önce davasına bakan
hakimin odasına giren
Melike, kocasının gerçek
katilinin bulunması için da-
vanın tekrar görülmesini is-
tedi. Ancak hakim, Melike’yi
dinlemeden odasından gü-
venlik zoruyla çıkarttı. Sinir
krizi geçiren Melike, adliyede
'Ben suçsuzum' diye haykırdı.
Melike’nin bağırışlarını duyan
Savcı Yaman Arıkan, dosyanın
yeniden görüleceğini söyledi.

Hazal ne yapacak?

Hazal, Melike’nin DNA testi
yaptırdığını öğrenince adeta yı-
kıldı. Kadir, Haluk’un Melike’yi
DNA testine götürdüğünü öğre-
nince Melike’yi korumaları için
adamlarını peşine taktı. Ancak
durumu fark eden Melike, adam-
ları şikayet etmekle tehdit etti.

Berrin ve Melike’nin iş birliği
içinde olduğunu düşünen Haluk,
Melike’yi kaçırttı. Peki Melike ve
Berrin, Haluk’un elinden kurtu-
labilecek mi? Duru, gerçeği öğre-
necek mi? Büyük bir yıkıma
uğrayan Hazal ne yapacak?
Tüm bu soruların cevabı Ya-
lan’ın yeni bölümünde ortaya
çıkacak.

Tecrübeli kadro

Yönetmen koltuğunda
Hakan İnan’ın oturduğu;

senaryosunu

Cem Akyol-
daş ve Murat
Boyacıoğlu’nun kaleme
aldığı dizinin yapımcılı-
ğını Ali Gündoğdu ve İnci
Gündoğdu üstleniyor. Ya-
lan’ın oyuncu kadrosunda ise
Aslıhan Güner, Feyyaz
Duman, Eylül Tumbar,
Yeşim Ceren Bozoğlu,

Özge Borak, Emir Benderlioğlu,
Serra Pirinç, Atakan Hoşgören,
Renan Bilek, Kubilay Tunçer ve
Zeynep Eronat gibi tecrübeli
isimler yer alıyor. Yalan, yeni bö-

lümleriyle yaz bo-
yunca her
pazartesi Kanal
D’de ekrana
gelecek.

Mahsun Kırmızıgül’ün yönetmen koltuğunda
oturduğu dizide Cumbul’un yanı sıra Türk ti-
yatro, sinema ve dizi dünyasının efsanevi isim-
lerinden halil Ergün de yer alıyor. Kanal D’nin
‘Yılan hikayesi’ dizisindeki ‘Zeyno’ rolüyle adını
geniş kitlelere duyuran ve pek çok başarılı ya-
pımda rol alan Meltem Cumbul, 10 yıl aradan
sonra Güzel aşklar Diyarı ile televizyon ekranla-
rına dönecek. Çalışmalarına bir süredir new
York’ta devam eden oyuncu, bu proje için ame-
rika’daki evini kapatarak Türkiye’ye dönüş
yaptı.

Kapadokya benim çocukluğum
Dizinin okuma provasında Güzel aşklar Diyarı

ile ilgili
olarak ‘asla
yerinde dur-
mayan, ailenin,
aşkın önemini çok
güzel anlatan bir hi-
kâye’ diyen Cumbul, di-
zinin çekildiği Kapadokya
ile ilgili de önemli bir anısını
paylaştı. Çocukluğunun üç yılını
Kapadokya’da geçirdiğini söyleyen
Cumbul, “Babamın işi dolayısıyla Ka-
padokya’da yaşadık. Çok sevdiğim bir
yer. Bir sinema filmini de orada çekmiş-
tim. Mekânlar da beni çok etkiledi” dedi.

Meltem gidiyor Gönül geliyorMeltem gidiyor Gönül geliyorMeltem gidiyor Gönül geliyorMeltem gidiyor Gönül geliyorMeltem gidiyor Gönül geliyorMeltem gidiyor Gönül geliyorMeltem gidiyor Gönül geliyorMeltem gidiyor Gönül geliyorMeltem gidiyor Gönül geliyor

İmaj
değiştirdi



S üper Lig'in ikinci devresine Trab-
zonspor yenilgisi ve Antalyaspor 
beraberliği ile başlayan Beşiktaş'ta 

Teknik Direktör Sergen Yalçn, 5 puan 
kaybnn ardndan “Bizim için savaş şimdi 
başlyor” demişti. Bu açklamadan sonra 
ligde 6 maça çkan Kara Kartal, 6 galibi-
yetle 18 puan toplad; 13 gol atp kale-
sinde 3 gol gördü. Sergen Yalçn'n 
öğrencileri bu periyotta Konyaspor'u da 
penaltlarla eleyerek Türkiye Kupas'nda 
yar finale yükseldi. Siyah-beyazllar halen 
2 kupaya aday tek takm. Bu sezon oyna-
dğ 28 maçn 20'sini kazanan Sergen Yal-
çn'n öğrencileri, 2.25 puan ortalamas 
yakalad. Beşiktaş, pek çok istatistikte de 
ligin en iyisi konumunda. 

Geçen sezonu sollad 

Beşiktaş, 2019-20 sezonunu 34 maçta 19 
galibiyet, 5 beraberlik ve 10 yenilgi alarak 
62 puanla üçüncü srada bitiren Beşiktaş, 
attğ 59 gole karşlk ağlarnda 40 gol 
görmüştü. Kartal, bu sezon 28 maçta 20 
galibiyet, 3 beraberlik elde ederek 63 
puana ulaşt; 62 gol atp 29 gol yedi. 

YAŞADIĞI uzun süreli sakatlğn ar-
dndan Sivasspor maçyla ilk 11'e 
giren ve 2 gol atan Falcao, Kayseris-
por ağlarn da boş geçmedi. Son 2 
maçta 3 kez fileleri havalandran Ko-
lombiyal forvet, kalan haftalarda Ga-
latasaray'n en önemli hücum 
silahlarndan biri olacağn ispatlad. 
Fatih Terim'in, Kayserispor karşsnda 
bu sezon ilk kez uyguladğ çift forvet 
sistemini devam ettireceği öğrenildi. 
Mostafa Mohamed-Falcao ikilisinin 
uyumu ve çalşkan görüntüsü, Terim'i 
gelecek adna ümitlendirdi. Tecrübeli 
hocann, hafta içindeki taktik antren-
manlarda bek oyuncularndan daha 
fazla orta yapmalarn isteyeceği  
öğrenildi. 

Onyekuru moral buldu 

Ocak ay transfer döneminde takma 
katlan Onyekuru, yedek kalp sonra-
dan oyuna girdiği Kayserispor müca-
delesinde attğ 2 golle hem moral 
buldu hem de 6 maçlk suskunluğunu 
bozdu. Bu sezon 5'inci kez ağlar sar-
san Nijeryal futbolcu, bu gollerin 
4'ünü deplasmanda kaydetti. DHA

GALATASARAY 
KRİZDEN ÇIKTI

TÜRKİYE Özel Sporcular Spor Fede-
rasyonu'ndan yaplan açklamaya 
göre, Fransa'nn Nantes kentinde ya-
plan şampiyonann son gününde ka-
dnlarda 200 metrede Muhsine Gezer 
ve yüksek atlamada Fatma Damla 
Altn gümüş madalya, erkeklerde ise 3 
bin metrede Oğuz Türker bronz ma-
dalya kazand. Bu sonuçla Türkiye 
şampiyonay 6 altn, 5 gümüş ve 2 
bronz madalya olmak üzere toplamda 
13 madalya ile tamamlarken, 32 puan 
toplayan Kadn Milli Takm ise Av-
rupa şampiyonu oldu. Ayrca, VIR-
TUS Avrupa Salon Atletizm 
Şampiyonas'nda uzun atlama ve 60 
metrede altn madalya kazanan Esra 
Bayrak ise en iyi kadn atlet seçildi. 

13 madalya kazandlar 

Milli takmn kafile başkan Ensar 
Kurt, şampiyonada 6 kez İstiklal Mar-
ş'n okutmann gururunu yaşadkla-
rn belirterek, "Ne mutlu bize ki 
İstiklal Marşmzn kabul edilişinin 
yüzüncü ylnda Fransa'da bunu ba-
şardk. Özel sporcularmz madalyala-
rn kahraman şehitlerimize armağan 
ettiler ve şehitlerimizi asker selam ile 
andlar. Özel sporcularmz şampiyo-
nada 13 madalya kazanarak da bir re-
kora imza attlar. Bu başarya destek 
olan başta Cumhurbaşkanmz Recep 
Tayyip Erdoğan'a, Gençlik ve Spor 
Bakanmz Mehmet Muharrem Kasa-
poğlu'na, Spor Genel Müdürü Meh-
met Baylan'a, Spor Toto Teşkilat 
Başkan Bünyamin Bozgeyik'e  
teşekkür ediyorum" dedi. DHA

ÖZEL SPORCULARDAN 
ÇOK BÜYÜK BAŞARI

Şampiyonaya hazrlanyorlar

Beşiktaş Teknik Direktör  
Sergen Yalçn, ikinci devrenin 
başndaki 5 puanlk kaybn  
ardndan “Savaşmz şimdi 
başlyor” demişti. Bu sözler-
den sonra siyah-beyazllar 
ligde 6’da 6 yapt. Beşiktaş 
ligde 20 galibiyetle ligde  
en fazla kazanan takm  
durumunda. Sadece 
5 mağlubiyet alan siyah  
beyazllar 62 gol atarak  
bu alanda da lider durumda

YENİ sezon için motivasyonunun çok 
yüksek olduğunu dile getiren Japon 
pilot, "Benim için ilk sezon. Franz Tost 
da bana sürekli sürüşüme odaklan-
mam ve serinkanl davranmam söy-
lüyor. Ben de elimden gelenin en 
iyisini yaparak takmma olabildiğince 
fazla puan getirmek istiyorum" ifade-
sini kulland. Yuki Tsunoda yeni sezon 
hedefleri için ise şunlar söyledi: 
"Sezon öncesinde kendime büyük he-
defler koymay sevmiyorum. Yarş 
yarş ilerlemeyi tercih ediyorum. Bunu 
bir hedef olarak görmüyorum ama de-
diğim gibi takmma getirebildiğim 

kadar çok puan getirmek istiyorum. 
Bununla birlikte bir podyum görürsem 
bu inanlmaz olur.  
Fakat şimdilik planm hzlca takma 
ve araca adapte olup elimden gelenin 
en iyisini yapmak." 

Gasly çok hzl 

Takm arkadaş Pierre Gasly'nin çok iyi 
bir pilot olduğunu vurgulayan Tsu-
noda, "Pierre ile ilk olarak 2018'in so-
nunda Motegi'de karşlaştk. Ben o 
dönemde Red Bull Junior programna 
dahil olmuştum. Honda'nn bir hoş 
geldin partisine Pierre ve Franz Tost 

da katlmşt. El skşma ve 'Merhaba' 
deme şansna sahip olmuştum. Şimdi 
ise ayn takmdayz. Pierre Gasly'nin 
çok hzl olduğunu biliyorum. Ben de 
bir çaylak olarak aracm ve kendimi 
zorlayarak ona yardmc olacağm. 
Sonrasnda neler olacağn hep birlikte 
göreceğiz" diye konuştu.  

Gasly: çok objektifiz 

AlphaTauri'nin en iyi özelliğinin, güçlü 
ve zayf yönlerini çok iyi bilmek oldu-
ğunu dile getiren Gasly ise "Bu ko-
nuda çok objektifiz. Dolaysyla da 
herkes ayn amaç için çaba sarf ediyor. 
Bu sebeple takmn her yl çok önemli 
gelişmeler gösterdiğini söyleyebilirim. 
Takm içindeki ilişkimiz ve iş birlikteli-
ğimiz de çok iyi. Umarm bu bizi bu yl 
da iyi sonuçlara taşyacak" dedi. Yuki 
Tsunoda'nn takm için de kendisi için 
de yeni olduğunu belirten Fransz 
pilot, "Henüz onu tam olarak tand-
ğm söyleyemem. Ama bir pilot ola-
rak çok yetenekli olduğunu biliyorum. 
Geçen sene onu Formula 2 Dünya 
Şampiyonas'nda da izledim. Özellikle 
yl sonunda doğru çok etkileyici bir 
performans ortaya koydu. Çok tecrü-
besi olmamasna karşn kesinlikle çok 
hzl. Tabii ki daha öğreneceği şeyler 
var. Ama en önemli konu, birlikte bir 
takm olarak çalşabilmemiz, onun 
olabildiğince hzl bir şekilde arabaya 
adapte olmasn ve takmn ileri git-
mesi için katk vermesini sağlamamz" 
diye konuştu. 

Arac daha çok sevdim 

Gasly yeni araç için şunlar söyledi, 
"Yeni aracmz harika gözüküyor. 
Geçen ylki arac ve görüntüsünü sev-
miştim ama bu ylkini daha çok sev-
dim. Gelişme anlamnda kurallarn bu 
yl çok değişmediğini söyleyebilirim. 
Ama takmdan öğrendiğim kadaryla 
aracn gelişiminden oldukça memnun-
lar." AlphaTauri'nin ayn zamanda bir 
moda markas olduğunu söyleyen Pi-
erre Gasly, "Modaya da yarşmaya da 
fazlasyla ilgili biri olarak ikisini bir 
araya getiren bir takmda yer almak 
büyük mutluluk. Her yl tasarmlarn 
gelişmesini görmek ve bu projenin bir 
parças olmak beni çok heyecanland-
ryor" ifadesini kulland. DHA 

KARTAL HER  
ALANDA LIDER

Formula 1 ekiplerinden Scuderia AlphaTauri, yeni arac ve yeni pilotlaryla 2021 F1 Dünya 
Şampiyonas hazrlklarn sürdürüyor. Takmn iki genç pilotu Pierre Gasly ve Yuki Tsunoda, 
2021 Formula 1 Dünya Şampiyonas'nda ellerinden gelenin en iyisini yapacaklarn söyledi
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İŞLER 
YOLUNDA

MUHTEŞEM İSTATİSTİK 

En çok galibiyet alan takm: 20 
En az yenilen takm: 5 
İçerde en başarl: 14 maç, 34 puan 
En çok gol atan takm: 62

İKİNCİ DEVREDE  
BEŞİKTAŞ

Beşiktaş - Trabzonspor  1-2 M

Antalyaspor - Beşiktaş 1-1 B

Beşiktaş - Konyaspor 1-0 G

Beşiktaş - Denizlispor 3-0 G

Beşiktaş - Gaziantep FK 2-1 G

Gençlerbirliği - Beşiktaş 0-3 G

Yeni Malatya - Beşiktaş 0-1 G

Başakşehir - Beşiktaş 2-3 G

SAĞLIK EKİBİNE  
ÇİÇEK

ZİRAAT Türkiye Kupas Yar Fina-
li’nde Başakşehir’i konuk edecek 
olan Beşiktaş, dün yaplan antren-
man öncesinde sağlk ekibine çiçek 
vererek 14 Mart Tp Bayram’n kut-
lad. Takm kaptanlar Necip Uysal 
ve Atiba Hutchinson, çiçek vererek 
Sağlk Kurulu Koordinatörü Tekin 
Kerem Ülkü, Doktor Murat Çevik, 
Fizyoterapist Zeki Çetin, Fizyotera-
pist Cumhur Erol, Fizyoterapist Ser-
dar Korkmaz, Fizyoterapist Hakk 
Can Bereceli, Diyetisyen Cenk Öz-
ylmaz, Masör Cemil Karataş, 
Masör Osman Doğru ve Masör 
Erkan Ulusoy’dan oluşan sağlk eki-
binin Tp Bayram’n kutlarken, an-
trenman öncesinde sağlk ekibi ve 
futbolcular birlikte fotoğraf çektirdi. 

MKE Ankaragücü ile Demir Grup 
Sivasspor karşsndaki puan kayp-

larnn ardndan Belhanda'nn 
gönderilişinin şokunu yaşayan  

Galatasaray, deplasmandaki Hes 
Kablo Kayserispor galibiyetiyle kriz 

ortamndan çkmay başard 

Türkiye Özel Sporcular Kadn Milli 
Takm, VIRTUS Avrupa Salon  

Atletizm Şampiyonas'nda Avrupa 
şampiyonluğuna ulaşt 
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HER ALANDA HER ALANDA 
HEDEF ZIRVE!HEDEF ZIRVE!
Fenerbahçe Kulübü Başkanı 

Ali Koç, Paris 2024 Olim-
piyat Oyunları’nda yer alan 

sarı-lacivertli sporcularla bir araya 
geldi. Kalamış’ta bulunan Faruk 
Ilgaz Tesisleri’nde gerçekleştirilen 
yemeğe katılan başkan Ali Koç, sa-
rı-lacivertli kulübün “Dünyanın en 
büyük spor kulübü” misyonu doğ-
rultusunda hareket ettiğinin altını 
çizdi. Paris 2024 Olimpiyat Oyun-
ları’nda 7 branşta 27 Fenerbahçeli 
sporcunun yer aldığına dikkati 
çeken Koç, “Hepsiyle gurur duy-
duk. Maçları ve turnuvaları gururla 
takip ettik. Bizim bir amacımız var, 
faaliyet gösterdiğimiz her alanda 
zirveyi hedefliyoruz. Kırılan rekor-
lar ve alınan başarılar, bu emeklerin 
karşılığıdır. Kulübümüz kuruldu-
ğu günden bugüne her daim Ulu 
Önder Mustafa Kemal Atatürk’ün 
prensipleri doğrultusunda zeki, çe-
vik ve ahlaklı sporcular yetiştirmeyi 
kendisine görev edinmiştir. Avrupa 
Kulüpler Birliği toplantılarında 
diğer başkanlar, yöneticiler ‘Sizde 
neden bu kadar branş var?’ diye hep 
soruyor. Atamızın, Fenerbahçe’ye, 
Galatasaray’a, Beşiktaş’a biçtiği 
görev vardı. İnşallah ülkemizin 
bayrağını uluslararası arenalarda en 
yüksekte taşımaya devam ederiz.” 
ifadelerini kullandı.

Her birinizle gurur duyuyorum
Olimpiyatlara katılmanın çok 
önemli olduğunun altını çizen Ali 
Koç, şöyle devam etti: “Hepinizle 
gurur duyuyoruz. İnanıyorum ki 
2028 olimpiyatlarının tohumlarını 
hep beraber attık. Olimpiyatlar 
bitti, durmak yok. Bizler ilerliyo-
ruz ama rekabet ettiğimiz ülkeler, 
bizden hızlı ilerlerse arkada kalırız. 
Devletimiz spora önem veriyor, 
federasyonlara bütçe ayırıyor. Hep 
birlikte 2028’e odaklanmamız lazım. 
Sadece camiam adına değil, ülkemiz 
adına hepinize teşekkür ediyorum. 
Fenerbahçe’nin yaptıkları sportif 
açıdan ve ülke menfaatleri açısın-
dan saymakla bitmez. Fenerbahçe 
için bu ülkeye hizmet etmenin sınırı 
yoktur. Günün şartları neyi gerek-
tirirse gerektirsin biz bu branşlara 
yatırım yapmaya devam edeceğiz.”

Talimatlara aykırı hareket var
Süper Lig’de Göztepe ile İzmir’de 
oynanan müsabakada yaşanan 
olaylarla ilgili de konuşan Ali Koç, 
şunları söyledi: “Hafta sonunda 
talihsiz olaylar yaşandı. Neredeyse 
suçlunun haklı olduğu bir ortam 
oluşturuluyor. Fenerbahçe’ye bu 
zulmü yaşatmaya devam etmeyin. 
17 Mart’ta futbolcularımız linç 
ediliyordu, ‘Neden tahrik ettiniz.’ 
denildi, ben saldırıya uğradım, 
‘Neden saha içindesin.’ denildi. Ben 
neden sahaya indim? Aynı 3 Tem-
muz sürecindeki gibi taraftarlarımız 
bir deplasman maçına gittiğinde ya-
şatılanların bire bir aynısı İzmir’de 
yaşatıldı. Stat dışında polislerin 
önünde taraftarlarımızın formaları 
alındı, formalar yakıldı, hiç işlem 

yapılmadı. Sahaya indiğimde 2-0 
galiptik. Her şey istediğimiz gibi 
gidiyor. Ben tahrik etmek istesem 
sahaya mı inerim, protokol tribü-
nünden de tahrik ederim.”

Taraftarımız zulüm yaşadı
Taraftarların stada giremediğini 
dile getiren Koç, sözlerini şöyle sür-
dürdü: “2-0 öndeyiz, taraftarlarımız 
‘Yöneticiler bize sahip çıksın’ diyor. 
3 yönetici stadın dışında otobüsün 
bulunduğu yere gitti. Ben ve Burak 
(Kızılhan) Bey sahaya indi. İkimizin 
sahaya inmesinin sebebi de akredi-
tasyon kartımızın olması. Olayları 
yatıştırmak, taraftarlarımızı da 
tribüne almak için bir refleks gös-
terdik. Talimatlara aykırı hareket 
etmek zorundaydık. Tahliye kapıları 
açıldı, taraftarlarımız içeriye alındı. 
Sahaya indiğimizde maç başlama-
mıştı. Stadın fiziki konumu nedeniy-
le inmemiz 10 dakika sürdü. İşimiz 
hallolduğunda maç başlamıştı. Tabii 
ki maç oynanırken sahada olma 
gibi bir niyetimiz yoktu. Ama neden 
zulüm yaşadı taraftarlarımız?”

Hayretler içinde kaldım
Fenerbahçe taraftarının Buca ve 
Bornova’da toplandığının altını 
çizen Koç, şu şekilde devam etti:

“Emniyetteki bazı kişiler, ‘İz-
mir’den gelen taraftarları önce 
stada sokalım, İstanbul’dan gelen-
leri de Buca’dan getirelim.’ diyor-
lar. Amir ‘Hayır hepsini beraber 
götüreceğiz.’ diyor. Taraftarlarımız 
stada 21.30’da varıyorlar. Birçoğunu 
saat 22.00’ye kadar otobüste tutu-
yorlar. Biber gazı sıkıyorlar. Aynı 
FETÖ’cülerin yaşattıkları gibiydi. 
Emniyet neden bekletti taraftar-
ları? Bize ‘Sizin taraftarlarınız geç 
geldi.’ denildi. Ama incelettik, öyle 
olmadığını gördük. Dönerken de 
malum olay yaşandı. Bizim kabul 
etmeyeceğimiz olay, emniyetin 
tutumudur. Televizyonda gördü-
nüz kişiyi yaka paça aldılar. Sonra 
içeride demin bahsettiğim emniyet 
müdürü, kelepçeleri çıkarıp, serbest 
bırakıyor. Görüntüleri bizde var. Bu 
kişi tişörtünü çıkarıp maçın kalanını 
locada izliyor. Kiminle izlediğini şu 
anda söylemeyeceğim, bu da sizi 
hayret ettirecektir.”

Olacak şeyler değil
Maçın bitimiyle birlikte hukuki 
işlemleri İstanbul’dan yapmak iste-
diklerini yetkililere bildirdiklerini 
açıklayan Ali Koç, “Spor şube mü-
dürü ‘Gözaltına aldık, işlem yaptık.’ 
diyor. Ben spor şube müdüründen 
şikayetçi oldum. Evrak istiyoruz, 
‘Evrağı savcıdan isteyin.’ diyorlar. 
Bu kişiyi ne gözaltına almışlar ne de 
işlem yapmışlar. Devleti temsil eden 
spor şube müdürü gözümüzün içine 
bakıp yalan söylüyor. Stattan ayrı-
lırken, gözaltına alındığı söylenen 
adamı sahada görüyoruz, ‘Bu esnaf, 
kaçacak yeri yok, nerede olduğunu 
biliyoruz, sonra gözaltına alacağız.’ 
deniliyor. Bir gazeteci, mesleki 
refleksle bu kişiyi takip ediyor. Bu 

kişi garajda polislerle tokalaşarak 
arabaya binip stattan ayrılıyor.” diye 
konuştu.

Gole bile sevinemedik
Maçın başından itibaren ağır 
hakaretlere maruz kaldıklarını da 
aktaran Koç, şunları kaydetti: “Gol 
attık, sevinmedik. Devre arasın-
da oradaki polis memuruna gidip 
‘Neden bir şey yapmıyorsunuz?’ 
dedim. ‘Kusura bakmayın, haklısı-
nız ama tek kişiyim.’ dedi. Devlet 
orada, devlet olduğunu göstermek 
zorunda. Zaten bu kişinin suç 
dosyası öyle bir kabarık ki, bu kişiye 
nasıl akreditasyon veriliyor, nasıl 
taraftardan sorumlu yönetici rolü 
veriliyor, olacak iş değil. Biz hem 
bu kişiyle hem de ilgili emniyet 
mensuplarıyla ilgili suç duyurumuzu 
yaptık. Gerçekler ortaya çıksın diye 
bunları anlatıyorum. Riyad mese-
lesini de bize bağlamışlardı hatır-
lıyorsunuz, hala gerçekler ortaya 
çıkmadı. Ama burada gerçekler 
ortaya çıkacak. İçişleri Bakanımızı 
ziyaret ettik, o da son derece hassas 
ve duyarlı. Müfettişler atanmış. 
Zaten müfettişler doğru şekilde 
konuyu incelerse, kamera kayıtla-
rına bakarsa, işin ne olduğu net bir 
şekilde ortaya çıkacaktır. Trab-
zon’da yaşananlardan sonra burada 
da hiçbir şey olmamış gibi davrana-
caklarsa, o zaman çok büyük sıkıntı 
vardır.” AA

Ali Koç, “Bizim bir amacımız var, faaliyet gösterdiğimiz her alanda zirveyi he-
defliyoruz. Kırılan rekorlar ve alınan başarılar, bu emeklerin karşılığıdır” dedi

TFF’den yapılan açıklama-
da, Göztepe ile Fenerbahçe 
arasında oynanan karşılaşma-
da talimatlara aykırı hareket 
gerekçesiyle başkan Ali Koç ile 
genel sekreter Burak Kızıl-
han’ın tedbirsiz olarak disipli-
ne gönderildiği belirtildi. Aynı 
müsabakada Göztepe Kulübü 
görevlisi Fatih Özkan’ın ise ta-
limatlara aykırı hareketi ve sal-
dırısı sebebiyle tedbirli olarak 
disipline yollandığı aktarıldı.
Söz konusu karşılaşmada 
çirkin ve kötü tezahürat, saha 
olayları ve merdiven boş-
luklarının boş bırakılmaması 
nedenleriyle Göztepe’nin, 
çirkin ve kötü tezahürat ile 
saha olayları gerekçeleriyle de 
Fenerbahçe’nin PFDK’ye sevk 
edildiği ifade edildi. Galatasa-
ray’ın merdiven boşluklarının 
boş bırakılmaması, Gaziantep 

FK ve Başakşe-
hir’in çirkin ve 
kötü tezahürat, 
Kayserispor ve 
Sivasspor’un da 
çirkin ve kötü 
tezahürat ile 
saha olayları 
nedenleriyle 
disipline gönde-
rildiği aktarıldı. 

Ali Koç PFDK’ya 
sevk edildi

BEŞIKTAŞ Kulübü Başkanı 
Hasan Arat, transfere iliş-
kin açıklama yaptı. Tüpraş 

Stadı’nda gerçekleştirilen sponsor-
luk anlaşmasının ardından konuşan 
Arat, transferi kısa sürede tamam-
layacakları sinyalini verdi. Oyuncu 
gönderme konusunda birçok kulü-
bün sorun yaşadığını belirten Arat, 
“Çok fazla kontratlı oyuncumuz var. 
Çok ağır şartlar var. Bunu büyük bir 
hassasiyetle götürmeye çalışıyoruz. 
Amir’in Rize’ye gidişiyle Ndour’un 
gelişi arasında saat farkına bakın. 
O derece hassas çalışıyoruz. Çok 
çetin pazarlıklar içindeyiz. Gitmek 
istemiyorlar. ‘Çok iyi para alıyoruz 
ve kalalım.’ diyorlar. Kararlıyız ama 
bunu taraftara aksettirmek istemiyo-
ruz.” ifadelerini kullandı.

Dikkatli olmalıyız
Önceliklerinin, Beşiktaşlı çocuk-
ların mutluluğu olduğunu aktaran 
Arat, şöyle devam etti: “Onlar mutlu 
olursa hepimiz mutlu oluruz. Şu 
an Beşiktaşlı çocuklar mutlu. Artık 
‘Immobile, Rafa Silva, Paulista ve 
Semih.’ diyorlar. Beşiktaş, kendi yıl-
dızlarını yarattı. Hocamızla birlikte 
bir hibrit takım oluşturdu. İnşallah 
bu zor geçecek sezonda, uzun bir 
maratonda sakin olmalıyız. Dikkatli 
olmalıyız. Transfer toparlaması ve 
finali yakındır. Beşiktaş camiası hu-
zurlu olsun. Eksiklerimizi biliyoruz. 
Derin bir kadro var. İnşallah Beşik-
taş, çocukları sevindirecek. Transfer 
limitinde ucu ucuna gidiyor. Sat-
ranç oyunu var. Elimiz dolu. Gitme 
hamlesi gerçekleştiğinde geliş oluyor. 
Zaman zaman bazı Demir Ege ve 
Tayyip gibi Türk oyuncuların trans-
ferde adı geçiyor. Demir Ege’den 

hocamız çok memnun. Tayyip Talha 
toparlanacak.”

Hamlelerimiz belli
Hasan Arat, şu ana dek 22 oyuncu 
gönderdiklerini hatırlatarak, “Hala 
bitmedi. Bu zorluğu yaşıyoruz ancak 
bu, takımın performansını hiç etkile-
miyor. Ndour’a 6 aydan beri çalışı-
yoruz. Beşiktaş, PSG’ye bir bedel 
ödemedi. PSG’ye teşekkür ediyorum. 
Çok yakın dostluğumuzu gösterdiler. 
PSG ile futbol akademileri konusun-
da girişimlerde bulunacağız.” de-
ğerlendirmesinde bulundu. Beşiktaş 
Kulübü Başkanı, transferi gündemde 
bulunan Chelsea oyuncusu Angelo 
Gabriel’e ilişkin soruya ise “Prensip 
olarak isim açıklamıyoruz. Avrupa’da 
transfer ağustos sonu gibi kapanıyor. 
15 gün içinde çok önemli fırsatların 
çıkacağını düşünüyoruz. Çok bü-
yük bir hamle içinde olmayacağız. 
Hamleler belli. 3 oyuncu ihtiyacımız 
var. Son 15 günü iyi değerlendirmek 
istiyoruz. Önemli olan maçlarımız.” 
yanıtını vererek sözlerini tamamladı.
 AA

Beşiktaş camiası 
HUZURLU OLSUN
Beşiktaş Kulübü Başkanı Hasan Arat, “Transfer toparlaması ve finali 
yakındır. Beşiktaş camiası huzurlu olsun. Eksiklerimizi biliyoruz. 
Derin bir kadro var. İnşallah Beşiktaş, çocukları sevindirecek” dedi

HIDAYET Türkoğlu, Basketbol 
Gelişim Merkezi’nde düzenlenen 
Basketbol Süper Ligi 2024-2025 

sezonu fikstür çekiminin ardından basın 
mensuplarına açıklamalarda bulundu. Bu 
sezon ligde uygulanacak play-in formatı 
ve yabancı kuralıyla (4+3) ilgili görüşleri-
ni paylaşan Hidayet Türkoğlu, şu ifadele-
ri kullandı: “İnanıyorum ki sezon sonuna 
kadar herkesin daha fazla heyecan duya-
cağı bir süreç olacak. Bu heyecan, ligin 
kalitesi, görünürlüğü ve daha çok maç 
oynanması anlamında önemli olacak. 
Kulüplerle yaptığımız istişare sonucunda 
Türk oyuncuların daha fazla süre bulması 
anlamında bir format tercih ettik. Herkes 
4+3 yabancı fazlası olarak düşünüyor 
ama amacımız Türk sporcularının daha 
fazla süre alması. Hem kulüpler, hem 
milli takım bazında başarılı bir süreç 
geçirmek istiyoruz. Özellikle son 6 seneye 
baktığınız zaman kulüplerimiz Avrupa’da 
önemli başarılara imza attı. Özellikle 
Türk oyuncuların maç sonları ilk 5’in 
içerisinde olup, önemli ve kritik süreç-
lerde o heyecanın bir parçası olmalarını 
düşündüğümüz için böyle bir değişiklik 
yaptık. Bu süreci beraber yakından takip 
edeceğiz.”

Lige yeni gelenlere hoş geldin!
Basketbol Gelişim Merkezi’nin son 
durumu hakkında bilgi veren Türkoğlu, 
şunları kaydetti: “2024-2025, bizim için 
ayrı bir sezon. Kura çekimini Basketbol 
Gelişim Merkezi’nde yapmak istedik. 

İnşallah eylül ayının ortalarında Sayın 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Er-
doğan’ın katılımıyla Basketbol Gelişim 
Merkezi’ni Türk basketboluna kazandır-
mış olacağız. Onun heyecanı içindeyiz. Şu 
an bulunduğumuz bölüm, tesisimizin A 
bloğu. Burası milli takımlar için ayar-
ladığımız ve her fırsat bulduğu zaman 
antrenman yapabileceği bir yer olacak. 
Hemen yan tarafından 10 bin kişilik 
salonumuz var. Önümüzdeki sezondan 
itibaren Anadolu Efes ile Galatasaray bu 
tesisten yararlanacak. Basketbol Gelişim 
Merkezi’ni ülkemize kazandırmaktan 
dolayı çok mutluluk duyuyoruz. Bizlere 
bu mutluluğu yaşatan Sayın Cumhurbaş-
kanımıza ne kadar teşekkür etsek azdır. 
İlk günden beri bu tesisi kendilerine sun-
duğumuzda her zaman arkasında durdu. 
Başta İstanbul kulüplerimiz, sonra da 
tüm takımlarımızın yararlanabileceği bir 
sistem oluşturmayı planlıyoruz. Bu sezon 
lige katılan Mersin Spor ve Yalovaspor’a 
‘Hoş geldiniz’ diyorum. Avrupa’da da bizi 
temsil edecek tüm takımlarımıza başarı-
lar diliyorum.” AA

Basketbol yine 
heyecanlı olacak
Türkiye Basketbol Federasyonu (TBF) Başkanı Hidayet Türkoğlu, yaptıkları for-
mat (play-in) ve yabancı kuralı değişikliğiyle Türkiye Sigorta Basketbol Süper 
Ligi’nde 2024-2025 sezonunun daha heyecanlı geçmesini ümit ettiğini söyledi

Sporcu kardeşler!
BABALARININ görevi dolayısıy-
la 2015’de Tatvan ilçesine taşınan 
Afyonkarahisarlı Korkmaz ailesi-

nin kızlarından Gamze, Tuğçe ve Özlem, 
Muay Thai Milli Takımı Antrenörü 
Ömer Uğur sayesinde muay thai ile kick 
boksa başladı. Hayatlarını değiştiren bu 

branşlarda antrenörlerinin desteğiyle ka-
tıldıkları şampiyonalarda başarılı olarak 
milli takıma kazandırılan 3 kız kardeş, 
uluslararası organizasyonlarda da önemli 
dereceler elde etti. Ringlerde gösterdik-
leri performansla öne çıkan milli sporcu-
lar, kariyerlerine yeni başarılar eklemek 
için antrenörleri Uğur’un gözetiminde 
hazırlıklarını sürdürüyor. AA



AVRUPA’DA büyük ligler başladı 
ve takımlar, kadrodaki son eksikleri 
tamamlamak için adeta zamanla ya-

rışıyor. La Liga’da bu sezon şampiyonluğa 
oynamak isteyen Atletico Madrid’de Joao 
Felix’in takımdan ayrılması beklenirken 
yıldız futbolcunun yeni adresi de belli 
oldu. 24 yaşındaki kanat ve forvet oyun-
cusunun adı yakın zamanda Fenerbahçe 
ile de anılmıştı.

Chelsea için kontrolden geçti
İngiliz basınından The Athletic’in haberi-
ne göre Chelsea, Felix’i ikinci kez kadro-
suna katmak için Atletico ile anlaşmaya 
vardı. 2023’te Maviler’de kiralık olarak 
forma giyen Portekizli oyuncu 20 kez oy-
nadı ve dört gol attı. Şimdi ise Chelsea, 24 
yaşındaki oyuncuyla altı yıllık bir sözleşme 
imzalamak için sağlık kontrollerinden geçti.

Gallagher da Atletico’ya
Bu anlaşma Conor Gallagher’ın Atletico’ya 
gitmesinin önünü açacak gibi görünüyor. 
Chelsea, Atleti’den forvet Samu Omorodi-
on’u satın almak için görüşmelerde bulun-
muştu ancak bu anlaşma suya düştü. Fakat 
Felix, Chelsea’ye imza atarsa Gallagher da 
sonunda İspanya’ya geçişini tamamlamakta 
özgür olacak gibi görünüyor.

Bir zamanlar 
el yakardı
Felix, Atletico için 
toplam 131 maça 
çıktı ve bir zamanlar 
dünyanın en pahalı 
oyuncularından biriydi. 
2019 yılında 113 milyon 
sterlin karşılığında 
kulübe transfer oldu. 
Bu maçlarda 34 gol attı 
ve 18 asist yaptı. 
HABER MERKEZİ

İspanya La Liga kulübü Atletico Mad-
rid’den ayrılma kararı alan Joao Felix, 
yeni takımını belirledi. Fenerbahçe 
ile de ismi anılan Portekizli forvet ve 
kanat oyuncusu, eski takımına geri 
dönme kararı aldı

Beşiktaş’ta transfer hareketli-
liği sürüyor. Siyah-Beyazlılar, 
şimdi de Nice forması giyen 

Jordan Lotomba’yı kadrosuna kat-
mak için devreye girmiş durumda. 
Jordan Lotomba, Nice’te geçirdiği 4 
sezonda toplam 142 maça çıkarken 
bunların 80’inde ideal pozisyonu 
olan sağ bekte forma giydi. Ancak 
şimdi İsviçreli oyuncu, takımdan 

ayrılmaya hazırlanıyor çünkü 
Nice’in Jonathan Clauss hamlesi 
sonrası forma giyme şansı azalmış 
durumda. Sözleşmesinin bitimine 1 
sene kalmışken de Nice, 25 yaşın-
daki oyuncu ile yollarını ayırmaya 
hazırlanıyor.

Almanların gözdesiydi
Transfer döneminin başında Lo-

tomba ile Alman ekipleri Augs-
burg ve Hoffenheim ilgilenmişti 
ama bu kulüplerle yapılan görüş-
melerde transfer, bitme noktasına 
gelememişti.

Beşiktaş devreye girdi
Şimdi Fransa’da transfer dö-
neminin bitimine 10 gün kala 
Lotomba’nın nereye gidebileceği 

merak konusu. Foot Mercato’nun 
haberine göre Lotomba için 
devreye giren ekip Beşiktaş oldu. 
Sağ bekte sezona Jonas Svensson 
ile başlayan Siyah-Beyazlılar’ın 
bu bölgeye bir takviye yapması 
bekleniyordu. Lotomba’nın ortaya 
çıkan durumu sonrası Beşiktaş’ın 
transfer için devreye girdiği belir-
tildi. HABER MERKEZİ

S por Toto Süper Lig'in 30'uncu haf-
tasnda deplasmanda Aytemiz 
Alanyaspor'a 4-0 kaybeden Fraport 

TAV Antalyaspor'un 13 maçlk yenilmezlik 
serisi sona ererken, teknik direktör Ersun 
Yanal da 2021 ylndaki ilk yenilgisini ya-
şad. Akdeniz temsilcisi 2021 ylnda teknik 
direktör Yanal gözetiminde çktğ 14 
maçta 3 galibiyet, 10 beraberlik ve sadece 
1 yenilgi elde edip, 19 puan toplad. 

13 maçlk seri bitti 

Krmz beyazl takm 2020 ylnn son 
günlerinde sahasnda 6-0 kaybettiği Ata-
kaş Hatayspor maçnn ardndan oyna-
dğ 14 maçta 3 galibiyetin yan sra 10 
beraberlik alrken, 30'uncu haftada bir 
başka Antalya ekibi olan Aytemiz Alan-

yaspor'a deplasmanda 4-0 kaybetti. Akde-
niz ekibi 2021 ylnda Fatih Karagümrük, 
Göztepe ve Gençlerbirliği maçlarn kaza-
nrken, Galatasaray, Trabzonspor, İH 
Konyaspor, Beşiktaş, Yukatel Denizlispor, 
BTC Türk Yeni Malatyaspor, Gaziantep 
FK, Medipol Başakşehir, Fenerbahçe ve 
Kasmpaşa ile de berabere kald. Antal-
yaspor'un, ligde devam eden 13 maçlk 
yenilmezlik serisi ise bu hafta 4-0 kaybedi-
len Aytemiz Alanyaspor maçnda son 
buldu. 

Yanal'n 4'üncü yenilgisi 

Ligin 9'uncu haftasnda Fraport TAV An-
talyaspor'un başna geçen ve yakaladğ 
istikrarl performansla takmn üst sra-
lara taşayan Ersun Yanal, Alanyaspor 

maçnda bu sezonki 4'üncü yenilgisini 
elde etti. Tecrübeli teknik direktör Antal-
yaspor ile bu sezon Türkiye Kupas maç-
lar da dahil olmak üzere toplam 25 maça 
çkt. 21 lig maçnda 5 galibiyet, 12 bera-
berlik ve 4 yenilgi alan Yanal, Türkiye  
Kupas'nda oynanan 4 maçn tamamn 
kazanarak takmn yar finale çkartma 
başars yakalad. Teknik direktör Ersun 
Yanal, Süper Lig'de çalştrdğ hiçbir ta-
kmla Aytemiz Alanyaspor'a karş galip 
gelmeyi başaramad. 59 yaşndaki Yanal, 
9 kez rakip olarak karşlaştğ Aytemiz 
Alanyaspor'a karş 2 beraberlik ve 7 ye-
nilgi elde ederken hiçbir maçta galip gele-
medi. Yanal'n Süper Lig'de bulunan 
Atakaş Hatayspor'a karş da galibiyeti 
bulunmuyor.

SÜPER Lig'in 30. haftasnda son 
haftalarn formda iki takm Ankara-
gücü ile Göztepe Eryaman Sta-

d'nda karşlaşt. Hikmen Karaman ile iyi bir 
çkş yakalayan Ankaragücü, bu maç da kaza-
narak alt sralardan kurtuluş mücadelesini 
devam ettirmek istiyor. Son 5 haftada 4 galibi-
yet 1 beraberlik alarak iyi bir seri yakalayan 
Göztepe de üst sralara trmanmann peşinde...  

İlk yar 1-0 

Maçn ilk yarsna ev sahibi Ankaragücü etkili 
başlad. 14. dakikada sol kanattan ceza saha-
snn ön çizgisine kadar gelen Lobjanidze’nin 
sert şutunda kaleci İrfan Can Eğribayat, topu 
kornere tokatlad. Ankaragücü, Borven'in at-
tğ golle 1-0 öne geçti. Sol kanatta Endri Çe-
kici topla rakiplerinden syrldktan sonra ceza 
sahasna ortasn gönderdi. Börven rakibinin 
önüne geçerek kafa vuruşunu yapt ve takmn 
1-0 öne geçirdi. 37. dakikada MKE Ankara-
gücü kontra atağnda Geraldo topun yönünü 
sağdan sol kanada çevirerek pasn Lobjanid-
ze’ye aktard. Bu oyuncunun ceza sahasna 
girmeden çektiği şutta top kaleci İrfan Can 
Eğribayat’n üzerine gitti. İlk yar bu skorla 
sona erdi. 

Net skor 

Maçn 61. dakikasnda Ankaragücü Börven'in 
attğ golle durumu 2-0'a getirdi. İkinci yarda 
oyuna giren Paintsil, topla birlikte ceza saha-
sna yaklaşt. Sağ kanattan bindirme yapan 
Kitsio tek pasla Börven'e gönderdi. Börven 
penalt noktasnn hemen ilerisinden şutunu 
att ve topu filelerle buluşturdu. 
 Ankaragücü bu golden 2 dakika sonra, dakika 
63'te fark 3'e çkard. Ceza sahasnn sağ çiz-
gisinde Kitsiou, dşardaki arkadaş Endri Çe-
kici'ye yerden pasn gönderdi. Endri, gelişine 
çok sert bir şut çekti ve topu ağlara gönderdi: 
3-0. MKE Ankaragücü, rakibini 3-0 yenerek 
bu sezon ilk kez üst üste 3. galibiyetini elde 
etti. Göztepe ise 5 maç sonra sahadan  
yenilgiyle ayrld. 

Ankaragücü 
3’te 3 yaptı

LİGDE attğ 18 golle bir 
anda dikkatleri üzerine 
çeken ve şimdiden transfe-

rin gözdesi haline gelen Boupendza 
konusunda da ilginç gelişme var. 
Hatayspor cephesinden geçtiğimiz 
haftalarda yaplan ‘Boupendza’y 
Türkiye’de kalacaksa Fenerbahçe’nin 
almasn isteriz’ açklamasndan 
sonra bu transferin gündemde ol-
duğu her platformda konuşulmaya 
başlamş, taraftarlar önümüzdeki 
yln kadrosunda Boupendza’y şim-
diden görmeye başlamşt. Özellikle 
önümüzdeki Milli maç arasnda Ha-
tayspor’un yeni stadnn açlşna Fe-
nerbahçe’nin katlmas ve açlş 
maçn Hatayspor Fenerbahçe’nin 
oynayacak olmas da bu transferin 
bitmesinin bir delili olarak görülm-
üştü. 

Önemli bir golcü 

Ancak görüşünü aldğmz Fener-
bahçeli bir yetkili “Buopendza ligi-
mize renk katan önemli bir golcü. 
Ancak biz Fenerbahçe olarak bu 
oyuncuyla kesinlikle ilgilenmiyoruz. 
Ayrca telaffuz edilen 8-10 milyon 

Euro gibi bir rakamlar hiçbir futbol-
cuya vermeyi düşünmeyen bir yap-
mz var. Bu nedenle milli arada 
oynanacak stat açlş maçnn fut-
bolcu transferiyle hiçbir alakas bu-
lunmamaktadr. Hatay’a iki kulüp 
arasndaki iyi ilişkilerin ve dostluğun 
pekişmesinden başka bir gidiş ama-
cmz yok" dedi.  

Hatayspor açklamşt 

Hatayspor Basn Sözcüsü Rahmi 
Vard, Fenerbahçe'nin ilgisini net bir 
şekilde doğrulamş ve ''Açkças 
oyuncumuzun Türkiye’de kalp, Tür-
kiye’de hizmet etmesini isteriz. Tabii 
ki burada kalmasn isteriz. Fener-
bahçe’nin almasn isteriz. Galatasa-
ray da alabilir. Ama futbolcumuzun 
aklnda böyle bir şey yok. Açk söylü-
yorum Hatayspor’da başarl olduk-
tan sonra yurt dşna gitmek 
istediğini belirtti. Yurtiçi ve yurtdşn-
dan 6-7 kulüp teklif getirdi. Kimisi 
takas önerdi, kimisi teklif. Rusya’dan 
bir kulüp var. Dinamo Kiev talip. 
Türkiye’den de Fenerbahçe açk açk 
oyuncuyu istiyor. Fenerbahçe iyi bir 
teklif yapt.'' sözlerini kullanmşt.

Boupendza ile ilgilenmiyoruz
Süper Lig'de Hatayspor formas ile frtna gibi esen Boupendza’nn ad Fenerbahçe 
ile anlrken sar lacivertli yetkililerinden “ilgilenmiyoruz” mesaj geldi

Fraport TAV Antalyaspor'a 55 yllk kulüp tarihinde ilk kez 13 maçlk yenilmezlik  
serisi yakalatan teknik direktör Ersun Yanal ve takm, 2021 ylndaki ilk yenilgisini bir 
başka Antalya ekibi Aytemiz Alanyaspor karşsnda ald. Krmz beyazl takm, Yanal  
yönetiminde ligde çktğ 21 maçta 5 galibiyet, 12 beraberlik ve 4 yenilgi elde etti

2021 YILINDA  
TEK YENILGI 

TRABZONSPOR’DA 
her geçen sezon yükse-
len performansyla alkş 

toplayan Uğurcan Çakr, Avru-
pa’nn dev kulüpleri tarafndan iz-
leniyor. Son dönemde ise en ciddi 
takip İtalyan devi Juventus tara-
fndan başlatld. Juve’nin scout 
ekibi, yeni ve gelecek vaat eden bir 
kaleci arayşnda olduğu için 24 
yaşndaki Uğurcan’ listeye dahil 
etti. Sene başndan beri sürekli 
performansn artran Uğurcan, 
Juve yetkilileri tarafndan beğenili-
yor. Serie A ekibinin mevcut kad-
rosunda efsane eldiven Gianluigi 
Buffon’un 43 yaşna gelmesi ve 
artk veda zamannn yaklaşmas, 
30 yaşn aşan Wojciech 
Szczesny’ye alternatif aranmas 
nedeniyle Uğurcan Çakr bir anda 
liste başna çkt. 

Ugurcan Çakır’a 
Juventus talip  

Süper Lig'in 30. haftasnda Hikmet Ka-
raman'la birlikte çkşa geçen Ankara-
gücü, sahasnda son haftalarn forma 

takm Göztepe'yi 3-0 gibi net bir 
skorla mağlup ederek alt sralardan 
kurtulma adna önemli bir galibiyet 

daha elde etti. Sar lacivertliler, Hikmet 
Karaman yönetiminde çktğ 3. ma-

çnda 3. galibiyeti elde etti.

KAZAN Kremlin Cup'n finalinde 
Rus Zakharov'u yenen milli tenisçi-
miz Yank Erel profesyonel kariye-

rinin ilk ITF tekler şampiyonluğunu elde etti. 
Rusya'da sert zeminde düzenlenen toplamda 
15 bin dolar ödüllü ITF turnuvas Kazan 
Kremlin Cup'ta srasyla Moldoval, Rus, 
Özbek ve yar finalde de Rus rakibini yenen 
Yank Erel, finalde 1 numaral seri baş Alexey 
Zakharov'un rakibi oldu. 20 yaşndaki temsil-
cimiz, final mücadelesinde ev sahibi ülkeden 
Alexey Zakharov karşsnda 6-3, 3-0 öndeyken 
rakibinin maçtan çekilmesi ile şampiyonluğa 
ulaşt. Kariyerinin ilk profesyonel tekler zafe-
rini Rusya'da kazanan Yank Erel yaptğ açk-
lamada, "Umarm devam gelecek. Günün 
anlam ve önemine ithafen bu şampiyonluğu, 
canla başla pandemi ile savaşan sağlk çal-
şanlarmza armağan ediyorum. 14 Mart Tp 
Bayram kutlu olsun" dedi. DHA 

Milli tenisçinin 
ilk şampiyonluğu

15SPOR 15 MART 2021 PAZARTESİwww.gazetedamga.com.tr

FRAPORT TAV Antalyaspor'un de-
neyimli teknik direktörü, kariyeri 
boyuncu 612 maçta görev ald. 
Yanal, bu maçlarda 273 galibiyet, 
153 beraberlik ve 186 yenilgi elde 
etti. Süper Lig'de ise 502 maçta tek-
nik adam olarak görev yapan teknik 
adam 213 galibiyet, 133 beraberlik 
ve 156 yenilgi ald. Ersun Yanal, 
Samet Aybaba, Şenol Güneş, Rza 
Çalmbay, Ylmaz Vural ve Aykut 
Kocaman ile birlikte Süper Lig'de 
500 maçta görev yapan 6 teknik di-
rektörden biri konumunda. Yanal, 
Denizlispor, MKE Ankaragücü, 
Gençlerbirliği, Manisaspor, Eskişe-
hirspor, Trabzonspor, Fenerbahçe 
ve Antalyaspor olmak üzere 8 ta-
km çalştrrken, A Milli Takmn 
başnda da yer ald. Deneyimli tek-
nik direktörün kariyerinde Fener-
bahçe ile de 1 Süper Lig 
şampiyonluğu bulunuyor. DHA 

YANAL’IN  
KARİYERİ

*
S por Toto Süper Lig'in 30'uncu haf-

tasnda deplasmanda Aytemiz 
Alanyaspor'a 4-0 kaybeden Fraport 

TAV Antalyaspor'un 13 maçlk yenilmezlik 
serisi sona ererken, teknik direktör Ersun 
Yanal da 2021 ylndaki ilk yenilgisini ya-
şad. Akdeniz temsilcisi 2021 ylnda teknik 
direktör Yanal gözetiminde çktğ 14 
maçta 3 galibiyet, 10 beraberlik ve sadece 
1 yenilgi elde edip, 19 puan toplad. 

13 maçlk seri bitti 

Krmz beyazl takm 2020 ylnn son 
günlerinde sahasnda 6-0 kaybettiği Ata-
kaş Hatayspor maçnn ardndan oyna-
dğ 14 maçta 3 galibiyetin yan sra 10 
beraberlik alrken, 30'uncu haftada bir 
başka Antalya ekibi olan Aytemiz Alan-

yaspor'a deplasmanda 4-0 kaybetti. Akde-
niz ekibi 2021 ylnda Fatih Karagümrük, 
Göztepe ve Gençlerbirliği maçlarn kaza-
nrken, Galatasaray, Trabzonspor, İH 
Konyaspor, Beşiktaş, Yukatel Denizlispor, 
BTC Türk Yeni Malatyaspor, Gaziantep 
FK, Medipol Başakşehir, Fenerbahçe ve 
Kasmpaşa ile de berabere kald. Antal-
yaspor'un, ligde devam eden 13 maçlk 
yenilmezlik serisi ise bu hafta 4-0 kaybedi-
len Aytemiz Alanyaspor maçnda son 
buldu. 

Yanal'n 4'üncü yenilgisi 

Ligin 9'uncu haftasnda Fraport TAV An-
talyaspor'un başna geçen ve yakaladğ 
istikrarl performansla takmn üst sra-
lara taşayan Ersun Yanal, Alanyaspor 

maçnda bu sezonki 4'üncü yenilgisini 
elde etti. Tecrübeli teknik direktör Antal-
yaspor ile bu sezon Türkiye Kupas maç-
lar da dahil olmak üzere toplam 25 maça 
çkt. 21 lig maçnda 5 galibiyet, 12 bera-
berlik ve 4 yenilgi alan Yanal, Türkiye  
Kupas'nda oynanan 4 maçn tamamn 
kazanarak takmn yar finale çkartma 
başars yakalad. Teknik direktör Ersun 
Yanal, Süper Lig'de çalştrdğ hiçbir ta-
kmla Aytemiz Alanyaspor'a karş galip 
gelmeyi başaramad. 59 yaşndaki Yanal, 
9 kez rakip olarak karşlaştğ Aytemiz 
Alanyaspor'a karş 2 beraberlik ve 7 ye-
nilgi elde ederken hiçbir maçta galip gele-
medi. Yanal'n Süper Lig'de bulunan 
Atakaş Hatayspor'a karş da galibiyeti 
bulunmuyor.

SÜPER Lig'in 30. haftasnda son 
haftalarn formda iki takm Ankara-
gücü ile Göztepe Eryaman Sta-

d'nda karşlaşt. Hikmen Karaman ile iyi bir 
çkş yakalayan Ankaragücü, bu maç da kaza-
narak alt sralardan kurtuluş mücadelesini 
devam ettirmek istiyor. Son 5 haftada 4 galibi-
yet 1 beraberlik alarak iyi bir seri yakalayan 
Göztepe de üst sralara trmanmann peşinde...  

İlk yar 1-0 

Maçn ilk yarsna ev sahibi Ankaragücü etkili 
başlad. 14. dakikada sol kanattan ceza saha-
snn ön çizgisine kadar gelen Lobjanidze’nin 
sert şutunda kaleci İrfan Can Eğribayat, topu 
kornere tokatlad. Ankaragücü, Borven'in at-
tğ golle 1-0 öne geçti. Sol kanatta Endri Çe-
kici topla rakiplerinden syrldktan sonra ceza 
sahasna ortasn gönderdi. Börven rakibinin 
önüne geçerek kafa vuruşunu yapt ve takmn 
1-0 öne geçirdi. 37. dakikada MKE Ankara-
gücü kontra atağnda Geraldo topun yönünü 
sağdan sol kanada çevirerek pasn Lobjanid-
ze’ye aktard. Bu oyuncunun ceza sahasna 
girmeden çektiği şutta top kaleci İrfan Can 
Eğribayat’n üzerine gitti. İlk yar bu skorla 
sona erdi. 

Net skor 

Maçn 61. dakikasnda Ankaragücü Börven'in 
attğ golle durumu 2-0'a getirdi. İkinci yarda 
oyuna giren Paintsil, topla birlikte ceza saha-
sna yaklaşt. Sağ kanattan bindirme yapan 
Kitsio tek pasla Börven'e gönderdi. Börven 
penalt noktasnn hemen ilerisinden şutunu 
att ve topu filelerle buluşturdu. 
 Ankaragücü bu golden 2 dakika sonra, dakika 
63'te fark 3'e çkard. Ceza sahasnn sağ çiz-
gisinde Kitsiou, dşardaki arkadaş Endri Çe-
kici'ye yerden pasn gönderdi. Endri, gelişine 
çok sert bir şut çekti ve topu ağlara gönderdi: 
3-0. MKE Ankaragücü, rakibini 3-0 yenerek 
bu sezon ilk kez üst üste 3. galibiyetini elde 
etti. Göztepe ise 5 maç sonra sahadan  
yenilgiyle ayrld. 

Ankaragücü 
3’te 3 yaptı

LİGDE attğ 18 golle bir 
anda dikkatleri üzerine 
çeken ve şimdiden transfe-

rin gözdesi haline gelen Boupendza 
konusunda da ilginç gelişme var. 
Hatayspor cephesinden geçtiğimiz 
haftalarda yaplan ‘Boupendza’y 
Türkiye’de kalacaksa Fenerbahçe’nin 
almasn isteriz’ açklamasndan 
sonra bu transferin gündemde ol-
duğu her platformda konuşulmaya 
başlamş, taraftarlar önümüzdeki 
yln kadrosunda Boupendza’y şim-
diden görmeye başlamşt. Özellikle 
önümüzdeki Milli maç arasnda Ha-
tayspor’un yeni stadnn açlşna Fe-
nerbahçe’nin katlmas ve açlş 
maçn Hatayspor Fenerbahçe’nin 
oynayacak olmas da bu transferin 
bitmesinin bir delili olarak görülm-
üştü. 

Önemli bir golcü 

Ancak görüşünü aldğmz Fener-
bahçeli bir yetkili “Buopendza ligi-
mize renk katan önemli bir golcü. 
Ancak biz Fenerbahçe olarak bu 
oyuncuyla kesinlikle ilgilenmiyoruz. 
Ayrca telaffuz edilen 8-10 milyon 

Euro gibi bir rakamlar hiçbir futbol-
cuya vermeyi düşünmeyen bir yap-
mz var. Bu nedenle milli arada 
oynanacak stat açlş maçnn fut-
bolcu transferiyle hiçbir alakas bu-
lunmamaktadr. Hatay’a iki kulüp 
arasndaki iyi ilişkilerin ve dostluğun 
pekişmesinden başka bir gidiş ama-
cmz yok" dedi.  

Hatayspor açklamşt 

Hatayspor Basn Sözcüsü Rahmi 
Vard, Fenerbahçe'nin ilgisini net bir 
şekilde doğrulamş ve ''Açkças 
oyuncumuzun Türkiye’de kalp, Tür-
kiye’de hizmet etmesini isteriz. Tabii 
ki burada kalmasn isteriz. Fener-
bahçe’nin almasn isteriz. Galatasa-
ray da alabilir. Ama futbolcumuzun 
aklnda böyle bir şey yok. Açk söylü-
yorum Hatayspor’da başarl olduk-
tan sonra yurt dşna gitmek 
istediğini belirtti. Yurtiçi ve yurtdşn-
dan 6-7 kulüp teklif getirdi. Kimisi 
takas önerdi, kimisi teklif. Rusya’dan 
bir kulüp var. Dinamo Kiev talip. 
Türkiye’den de Fenerbahçe açk açk 
oyuncuyu istiyor. Fenerbahçe iyi bir 
teklif yapt.'' sözlerini kullanmşt.

Boupendza ile ilgilenmiyoruz
Süper Lig'de Hatayspor formas ile frtna gibi esen Boupendza’nn ad Fenerbahçe 
ile anlrken sar lacivertli yetkililerinden “ilgilenmiyoruz” mesaj geldi

Fraport TAV Antalyaspor'a 55 yllk kulüp tarihinde ilk kez 13 maçlk yenilmezlik  
serisi yakalatan teknik direktör Ersun Yanal ve takm, 2021 ylndaki ilk yenilgisini bir 
başka Antalya ekibi Aytemiz Alanyaspor karşsnda ald. Krmz beyazl takm, Yanal  
yönetiminde ligde çktğ 21 maçta 5 galibiyet, 12 beraberlik ve 4 yenilgi elde etti

2021 YILINDA  
TEK YENILGI 

TRABZONSPOR’DA 
her geçen sezon yükse-
len performansyla alkş 

toplayan Uğurcan Çakr, Avru-
pa’nn dev kulüpleri tarafndan iz-
leniyor. Son dönemde ise en ciddi 
takip İtalyan devi Juventus tara-
fndan başlatld. Juve’nin scout 
ekibi, yeni ve gelecek vaat eden bir 
kaleci arayşnda olduğu için 24 
yaşndaki Uğurcan’ listeye dahil 
etti. Sene başndan beri sürekli 
performansn artran Uğurcan, 
Juve yetkilileri tarafndan beğenili-
yor. Serie A ekibinin mevcut kad-
rosunda efsane eldiven Gianluigi 
Buffon’un 43 yaşna gelmesi ve 
artk veda zamannn yaklaşmas, 
30 yaşn aşan Wojciech 
Szczesny’ye alternatif aranmas 
nedeniyle Uğurcan Çakr bir anda 
liste başna çkt. 

Ugurcan Çakır’a 
Juventus talip  

Süper Lig'in 30. haftasnda Hikmet Ka-
raman'la birlikte çkşa geçen Ankara-
gücü, sahasnda son haftalarn forma 

takm Göztepe'yi 3-0 gibi net bir 
skorla mağlup ederek alt sralardan 
kurtulma adna önemli bir galibiyet 

daha elde etti. Sar lacivertliler, Hikmet 
Karaman yönetiminde çktğ 3. ma-

çnda 3. galibiyeti elde etti.

KAZAN Kremlin Cup'n finalinde 
Rus Zakharov'u yenen milli tenisçi-
miz Yank Erel profesyonel kariye-

rinin ilk ITF tekler şampiyonluğunu elde etti. 
Rusya'da sert zeminde düzenlenen toplamda 
15 bin dolar ödüllü ITF turnuvas Kazan 
Kremlin Cup'ta srasyla Moldoval, Rus, 
Özbek ve yar finalde de Rus rakibini yenen 
Yank Erel, finalde 1 numaral seri baş Alexey 
Zakharov'un rakibi oldu. 20 yaşndaki temsil-
cimiz, final mücadelesinde ev sahibi ülkeden 
Alexey Zakharov karşsnda 6-3, 3-0 öndeyken 
rakibinin maçtan çekilmesi ile şampiyonluğa 
ulaşt. Kariyerinin ilk profesyonel tekler zafe-
rini Rusya'da kazanan Yank Erel yaptğ açk-
lamada, "Umarm devam gelecek. Günün 
anlam ve önemine ithafen bu şampiyonluğu, 
canla başla pandemi ile savaşan sağlk çal-
şanlarmza armağan ediyorum. 14 Mart Tp 
Bayram kutlu olsun" dedi. DHA 

Milli tenisçinin 
ilk şampiyonluğu
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FRAPORT TAV Antalyaspor'un de-
neyimli teknik direktörü, kariyeri 
boyuncu 612 maçta görev ald. 
Yanal, bu maçlarda 273 galibiyet, 
153 beraberlik ve 186 yenilgi elde 
etti. Süper Lig'de ise 502 maçta tek-
nik adam olarak görev yapan teknik 
adam 213 galibiyet, 133 beraberlik 
ve 156 yenilgi ald. Ersun Yanal, 
Samet Aybaba, Şenol Güneş, Rza 
Çalmbay, Ylmaz Vural ve Aykut 
Kocaman ile birlikte Süper Lig'de 
500 maçta görev yapan 6 teknik di-
rektörden biri konumunda. Yanal, 
Denizlispor, MKE Ankaragücü, 
Gençlerbirliği, Manisaspor, Eskişe-
hirspor, Trabzonspor, Fenerbahçe 
ve Antalyaspor olmak üzere 8 ta-
km çalştrrken, A Milli Takmn 
başnda da yer ald. Deneyimli tek-
nik direktörün kariyerinde Fener-
bahçe ile de 1 Süper Lig 
şampiyonluğu bulunuyor. DHA 

YANAL’IN  
KARİYERİ

*

22 AĞUSTOS 2024 PERŞEMBE

ARANAN SAG 
BEK BULUNDU!
Yaptığı transferlerle dikkatleri çeken ve sezona da yeni yıldızlarının katkısıyla çok iyi bir başlangıç yapan Beşiktaş, Yaptığı transferlerle dikkatleri çeken ve sezona da yeni yıldızlarının katkısıyla çok iyi bir başlangıç yapan Beşiktaş, 
yeni hedefini belirledi. Siyah-Beyazlılar’ın sağ bek pozisyonu için Nice’ten Jordan Lotomba ile ilgilendiği belirtildiyeni hedefini belirledi. Siyah-Beyazlılar’ın sağ bek pozisyonu için Nice’ten Jordan Lotomba ile ilgilendiği belirtildi

SİYAH-beyazlı kulüpten yapılan açıklamada, 
“Teknik Direktörümüz Giovanni van Bron-
ckhorst ile Futbol Takımları Genel Koordinatö-

rümüz Samet Aybaba, BJK Nevzat Demir Tesisleri’nde, 
Türkiye Futbol Federasyonu Yönetim Kurulu Üyesi 
Ceyhun Kazancı ile A Milli Futbol Takımımızın Teknik 
Direktörü Vincenzo Montella’yı ağırladı. Bronckhorst 
ve Aybaba, Türk futbolunun geleceği hakkında Montel-
la ile görüş alışverişinde bulundu. Antrenman öncesin-
de futbolcularımızla selamlaşan Vincenzo Montella, 
milli futbolcularımızla ve İtalyan futbolcumuz Ciro 
Immobile ile bir süre sohbet etti. Immobile, imzaladığı 
Beşiktaş formasını Montella’ya hediye etti. Türkiye 
Futbol Federasyonu Yönetim Kurulu Üyesi Ceyhun 
Kazancı ile A Milli Futbol Takımımızın Teknik Direk-
törü Vincenzo Montella, bir süre Futbol A Takımımızın 
antrenmanını izledi” ifadeleri kullanıldı. DHA

Montella Beşiktaş ile buluştu!

Eski takımına 
dönüş yolunda

GENÇ yaşta Trab-
zonspor’a katılan ve bura-
da hem futboluyla hem de 

karakteriyle büyük takdir top-
layan Okay Yokuşlu, 6 sezonun 
ardından yeniden bordo-mavili 
formaya döndü. La Liga’ya trans-
fer olmadan önce Trabzonspor’da 
iz bırakan milli oyuncu, kulüp 
dergisine açıklamalarda bulundu. 
Okay Yokuşlu, Trabzonspor’un 
2021-22 sezonundaki şampiyonluk 
kutlamalarını büyük bir keyifle 
takip ettiğini belirterek, “O dö-
nemde Avrupa’da oynadığım için 
bu başarıyı uzaktan takip ettim. 
Şampiyonluk hayalini hep canlı 
tutuyorum. Benim de içinde oldu-
ğum senaryoda bu sezonda aynı 
duyguları yaşamak isterim” dedi

Artık tecrübeli biriyim
2015-16 sezonunda Trabzonspor’a 
katıldığında henüz 20 yaşında ol-
duğunu söyleyen Okay, “Şu anda 
hem yaş hem de tecrübe anlamın-
da önemli bir fark var. Avrupa’da 
geçirdiği süre boyunca birçok 
şey öğrendim. Artık daha olgun 
ve profesyonel bir oyuncuyum” 
ifadelerini kullandı.

Epey deneyim kazandım
Futbol kariyeri boyunca Süper 
Lig, La Liga, Premier Lig ve 
Championship’te oynayan Okay 
Yokuşlu, bu ligler arasındaki en 
belirgin farkları da anlattı. Okay, 
“Temponun ve topun oyunda kal-
ma süresinin İngiltere ve İspanya 

liglerinde daha yüksek. 
İspanya’da daha fazla 
topa sahip olma oyunu 
oynanıyor. İngiltere’de 
ise daha direkt futbolun 
hakim olduğu bir oyun 
oynanıyor. Dünyanın 
en kaliteli iki ligi sonuç-
ta” diye konuştu. West 
Bromwich Albion’da 
2022-23 sezonunda 
yılın oyuncusu ödülünü 
kazanan Okay, bu ödülü 
kazanmanın kendisi için 
büyük bir gurur kaynağı 
olduğunu belirtti. Bir 
Türk olarak başka bir 
ülkede bu denli takdir 
edilmenin çok özel bir 
his olduğunu dile getiren 
Okay, takım arkadaşla-
rıyla arasındaki bağı da 
vurguladı.

Unutamadığım 2 maç var
Futbol kariyerinde unutamadığı 
maçlar arasında Real Madrid 
ve Barcelona’ya karşı oynadı-
ğı maçları özel bir yere koyan 
Okay Yokuşlu, İngiltere’deki ilk 
golünü Blackpool’a atmasının 
da unutulmaz olduğunu söyledi. 
Başarılı butbolcu, Trabzonspor’da 
oynadığı dönemden ise Beşiktaş’a 
karşı oynadıkları 4-3’lük maç ve 
Sivasspor’a attığı golleri unutama-
dığını ifade etti. Küçüklüğünden 
bu yana Zidane hayranı olduğunu 
dile getiren Okay, günümüzde 
ise Manchester City’de oynayan 

Rodri’yi büyük bir keyifle takip 
ettiğini belirtti.

Trabzon’a dönüş ve özlemler
Trabzon’dan ayrıldıktan sonra 
özellikle yemekleri çok özlediğini 
belirten Okay, “İspanya ve İngil-
tere’deki farklı yaşam tarzlarını 
var. İspanya’nın sıcak iklimi ve 
yemek çeşitliliğini seviyorum. 
İngiltere’de ise serin havayı ve 
yağmurlu günleri sevdim” dedi. 
Okay Yokuşlu, kariyeri boyunca 
en çok etkilendiği statlar arasında 
Bernabeu, Stamford Bridge ve 
Wembley’i sayarken, Trabzonspor 
Stadı’nın da kendisi için çok özel 
bir yeri olduğunu belirtti.
 HABER MERKEZİ

Heyecanımı diri tutuyorum
Trabzonspor’a 6 sezonluk bir aradan sonra tekrar geri dönen Okay Yokuşlu, bordo-mavili 
kulübün yaşadığı şampiyonluğu uzaktan da olsa gururla izlediğini belirterek, şampiyonluk 
heyecanını her zaman diri tuttuğunu, bu sezonda aynı duyguları yaşamak istediğini söyledi

FENER-
BAHÇE, 
Brezilya 

asıllı İtalyan 
forvet Joao Pedro ile yolların ayrıl-
dığını duyurdu. Kulüpten yapılan 
açıklamada, “Profesyonel Futbol A 
Takımı futbolcularından João Pedro 
ile karşılıklı olarak anlaşmaya varılmış 
ve sözleşmesi fesh edilmiştir. Oyun-
cuya kariyerinde başarılar dileriz” 
ifadelerine yer verildi. 32 yaşındaki 
futbolcu, 2022 yılının yaz transfer 
döneminde İtalya Serie A kulübü 
Cagliari’den Fenerbahçe’ye geldi. 

Sarı-lacivertli kulüp, Joao Pedro için 
yaklaşık 4.5 milyon euro bonservis 
ücreti ödedi. Geçen sene Brezilya 
Serie A ekibi Gremio’ya kiralanan 
yıldız futbolcu, kiralık anlaşma sona 
erdikten sonra Jose Mourinho’nun 
planları arasında yer almadı ve yollar 
ayrıldı. Tecrübeli futbolcu, Fenerbah-
çe formasıyla tüm kulvarlarda toplam 
28 maça çıktı. Joao Pedro, söz konusu 
28 karşılaşmada beş gol atıp bir asist 
yaptı. 32 yaşındaki İtalyan golcünün 
Transfermarkt verilerine göre güncel 
piyasa değeri ise 3 milyon euro civa-
rında. DHA

Joao Pedro ile 
yollar ayrıldı
Fenerbahçe, Brezilya asıllı İtalyan forvet 
Joao Pedro ile yolların ayrıldığını duyurdu

FENERBAHÇE, 3’üncü Lig ekip-
lerinden Balıkesirspor’dan 
17 yaşındaki kanat oyuncusu 

Arda İbrahim Akgün’ü 4 yıllığına 
kadrosuna kattığını açıkladı. Sarı-la-
civertli kulüpten yapılan açıklama-
da, “Kulübümüz, Balıkesirspor’dan 

kadrosuna kattığı genç oyuncu Arda 
İbrahim Akgün ile 4 yıllık sözleşme 
imzaladı. Arda İbrahim Akgün’e 
çubuklu formamızla nice başarılar ve 
şampiyonluklarla dolu yıllar dileriz. 
Ailemize hoş geldin Arda İbrahim 
Akgün” ifadeleri kullanıldı.

Gelecek vaat eden transfer!

ADANA Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü tarafından Mersin’in 
Tarsus ilçesindeki Çukurova 

Uluslararası Havalimanı’nda düzen-
lenen karşılama programına, milli 
sporcunun annesi Ayşe ve babası Meh-
met Kuş, Gençlik ve Spor İl Müdürü 
Muzaffer Çintimar ile diğer ilgililer ve 
sporcular katıldı. İstanbul’dan gelen 
uçakla Çukurova Havalimanı’na inen 
Nafia, anne ve babasıyla hasret giderdi. 
Daha sonra Gençlik ve Spor İl Müdürü 
Çintimar, sporcuya çiçek verdi. Nafia, 
burada kendisini karşılayanlarla da se-

lamlaştı. Milli sporcu, Paris’te kazandığı 
bronz madalyayı bir süreliğine annesi 
Ayşe’nin boynuna astı.

En güzel şekilde temsil edeceğim
Nafia Kuş Aydın, AA muhabirine 
yaptığı açıklamada, böyle karşılanmak-
tan dolayı gurur duyduğunu söyledi. 
Türkiye’yi en güzel şekilde temsil 
etmeyi sürdüreceğini dile getiren Nafia, 
çalışmaları ve başarılarıyla gelecek ku-
şaklara ışık olmak istediğini vurguladı. 
Adana’da nice şampiyonların yetişece-
ğine inandığını belirtti.AA

Bir dahaki sefere altın madalya!
Paris 2024 Olimpiyat Oyunları’nda tekvandoda kadınlar +67 kiloda bronz 
madalya kazanan milli sporcu Nafia Kuş Aydın, memleketi Adana’ya git-
mek için indiği Çukurova Uluslararası Havalimanı’nda karşılandı



Silivri Belediyesi tarafından bu yıl 40’ıncısı düzenlenen 
Domates Festivali, zengin etkinlik programı ve ünlü sanatçı
Ziynet Sali’nin muhteşem performansıyla gerçekleşti
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SILIVRI COSTU 
BIR KERE!

Değirmenköy İsmetpaşa Mahalle
Muhtarı Erkan Varol, festivalde yap-
tığı konuşmada, 40 yıldır süregelen
Domates Festivali'ne verilen destek-
lerden dolayı başta Silivri Belediye
Başkanı Bora Balcıoğlu olmak üzere
herkese teşekkür etti. Muhtar Varol,
konuşmasında şu ifadelere yer
verdi:"Değerli misafirlerimiz, şu an
bulunduğumuz yerin hemen yanı ba-
şında, kapalı pazar alanımızla bir-
likte Silivri Belediyesi tarafından
yapılan köylü pazarımız bulunmakta-
dır. Bu pazarda, Değirmenköylü çift-
çilerimizin yetiştirdiği organik
ürünler satılmaktadır. Sizler de bu
ürünlerden satın alarak üreticileri-
mize destek olabilirsiniz."

Üretici
desteklenecek

40 . Değirmenköy Do-
mates Festivali Tarı-
mın ve Eğlencenin

Buluşma Noktası OlduSilivri Bele-
diyesi tarafından düzenlenen 40.
Domates Festivali zengin etkinlik
programı ile gerçekleştirildi. En İyi
Domates Yarışması’nın seçildiği
festivalde ünlü sanatçı Ziynet
Sali’nin muhteşem performansı
Silivrililere unutulmaz anlar 
yaşattı.

Unutulmaz bir gece yaşandı

Geleneksel hale gelen festivallerin
hız kesmeden devam ettiği Siliv-
ri’de, 40. Domates Festivali büyük
bir coşkuyla gerçekleştirildi. Değir-
menköy Festival alanında En iyi
Domates Yarışması düzenlendi.
Toplamda 57 üretici, en iyi doma-
teslerini jüriye sunarak ödül için
yarıştı. Değerlendirme süreci so-
nucunda yarışmanın üçüncüsü
Serkan Aktürk, ikincisi Gürkan
Koçar ve birincisi Ramazan Çalış-
kan oldu. Festivalin açılışı, DJ
Emre Erdoğan’ın performansıyla
yapıldı ve katılımcılar hareketli şar-
kılarla eğlendi. Daha sonra Silivri
Belediyesi Kültür Merkezi’nin
Zorba ekibi sahne alarak etkileyici
bir dans gösterisi sundu. Geceyi
ünlü sanatçı Ziynet Sali’nin muh-
teşem performansı taçlandırdı.
Başkan Balcıoğlu, Ziynet Sali’ye

Değirmenköy domatesi hediye
ederek çiçek takdiminde bulundu.
Festival, Silivrililere unutulmaz bir
gece yaşattı.

Tarım Silivri için önemlidir

Silivri Belediye Başkanı Bora Bal-
cıoğlu, konuşmasında Değirmen-
köy’ün verimli topraklarına ve bu
toprakların Silivri’nin tarımsal mi-
rasına olan katkılarına vurgu yaptı.
Değirmenköy’ün domatesiyle ta-
nınmasının bir simge olduğunu
belirten Balcıoğlu, “Silivri, tarihi ve
doğasıyla İstanbul’un en değerli
incilerinden biridir. Trakya’nın be-
reketli topraklarına sahip olan bu
güzel ilçemiz, tarımın beşiği, kültü-
rümüzün ve ekonomimizin bel ke-
miğidir” dedi. Başkan Balcıoğlu,
festivalin yalnızca bir kutlama ol-
madığını, aynı zamanda toprağın
bereketine ve emeğin gücüne olan
minnettarlığı ifade ettiğini belirte-
rek, festivali başlatan eski Belediye
Başkanı Mümin Tuğlu ve geçmişte
emek veren tüm belediye başkan-
larına teşekkür etti.

Size asla teslim olmayız!

Silivri’de düzenlenen çeşitli tarım
festivalleriyle, ilçenin tarımsal zen-
ginliğinin tanıtılmasına ve korun-
masına katkı sağlandığını ifade
eden Başkan Balcıoğlu, "Bizler, bu
toprakların zenginliğinin kaybol-

maması için elimizden geleni yapı-
yoruz ve biliyorum ki sizler de bu
üretimi artırmak için büyük çaba-
lar içerisindesiniz" dedi. Son dö-
nemlerde Türkiye’nin çeşitli
bölgelerinde meydana gelen
orman yangınlarına da değinen
Başkan Balcıoğlu, bu hain saldırı-
lar karşısında geri adım atmaya-
caklarını belirtti ve “Biz bu
bayrağa, bu ezan sesine, Cumhu-
riyete, Silivri’mizin her karış topra-
ğına teslim oluruz, domatesin
fidanına teslim oluruz ama size
teslim olmayacağız” diye konuştu.

Aydınlık bir gelecek 
inşa edeceğiz

Konuşmasının sonunda Ata-
türk’ün ilke ve inkılaplarına olan
bağlılıklarını vurgulayan Başkan
Balcıoğlu, “Ulu Önder Mustafa
Kemal Atatürk’ün izinde, Cumhu-
riyet’in temel ilkelerine sahip çıka-
rak, daha aydınlık bir gelecek inşa
edeceğiz” dedi. Festivalin hazırlan-
masında emeği geçen herkese te-
şekkür eden Başkan Balcıoğlu,
konuşmasını sonlandırmadan
önce sahneye Meclis Üyesi Şenol
Fidan’ı davet ederek Kavaklı Yenici
Mehmet Yağlı Güreşleri’nde
Güreş Ağası olduğunu açıkladı.
Başkan Balcıoğlu, tüm Silivrilileri
Yağlı Güreşlere davet ederek 
konuşmasını sonlandırdı.

Saraybosna’nın kalbini aldı!
Bosna Hersek'in başkenti Saraybosna'da bu yıl 30'uncusu düzenlenen Saraybosna Film Festiva-
li'nde (SFF), "Saraybosna'nın Kalbi" Onur Ödülü Amerikalı sinema oyuncusu Meg Ryan'a verildi
SARAYBOSNA Ulusal Tiyatro-
su'ndaki kırmızı halıda yürüyen
Ryan, Bosna Hersekli Oscar
ödüllü yönetmen Danis Tanovic
ile festival kapsamında söyleşi
yaptı. Ryan, ödülünü SFF Mü-
dürü Jovan Marjanovic'ten aldı.
Öte yandan, Ryan'ın başrolde
oynadığı, 1998 yapımı olan ve
1999 yılındaki SFF'de de göste-
rilen "You've Got Mail (Mesajı-
nız Var)" filmi, 25 yıl sonra aynı
yerde sinemaseverlerle buluştu.
Bosna Hersek'te savaşın izlerini
silmek amacıyla düzenlenen ve
çeyrek asırdan uzun süredir
devam eden festival, dünyaca
ünlü birçok ismi ağırladı.
SFF'nin en özel ödülü olan "Sa-
raybosna'nın Kalbi" Onur
Ödülü, 2010'da Morgan Free-

man, 2011'de Angelina Jolie,
2016'da Robert de Niro,
2017'de Oliver Stone, 2018'de
Nuri Bilge Ceylan, 2019'da Tim
Roth, 2021'de Wim Wenders,
2022'de Ruben Östlund, Jesse
Eisenber ve Mads Mikkelsen'a,
2023'te de Charlie Kaufman'a
takdim edildi.

Çok sayıda Türk 
yapımı ödül aldı

Festivale, bugüne kadar Robert
de Niro'dan Angelina Jolie'ye,
Brad Pitt'ten Orlando Bloom'a,
Daniel Craig'den John Malko-
vich'e, Morgan Freeman'dan
Nuri Bilge Ceylan'a kadar dün-
yaca ünlü isimler katılırken, çok
sayıda Türk yapımı da ödül
aldı. AA

Beşiktaş sözünü tutuyor!
PROJE Noktası, gençlerin proje fi-
kirlerini geliştirebileceği, uluslar-
arası projeler hakkında bilgi ve
destek alabileceği bir merkez olarak
hizmet verecek. Gençler, Beşik-
taş’taki bu yenilikçi merkez aracılı-
ğıyla ulusal ve küresel düzeyde
etkili projeler üretme şansı bulur-
ken sivil toplum kuruluşları ve
gençlik çalışanlarının katıldığı
Erasmus+ proje yazımıyla ilgili
eğitimler alacak. Proje Noktası ile
Erasmus+ projelerinde deneyimi
olmayan gençlere yönelik proje si-
mülasyonu yapılacak. Avrupa Da-
yanışma Programı (ESC) ile ilgili

bilgilendirme faaliyetlerinin yanı
sıra Europass CV ile motivasyon
mektubu hazırlama gibi eğitimler
düzenlenecek.Gençler faydalana-
cakBeşiktaş’ın öğrenci kenti kimli-
ğini pekiştiren bu yeni merkez,
18-30 yaş arasındaki gençler için
büyük bir fırsat sunacak. Beşiktaş
Belediye Başkanı Rıza Akpolat da
gençlerin Beşiktaş'ta sunulan bu
yeni imkanlardan en iyi şekilde ya-
rarlanacağını umduğunu ifade etti
ve Atatürk'ün "Bütün ümidim
gençliktedir" sözünü hatırlatarak
gençlerin yarının liderleri ve deği-
şim yaratıcıları olarak büyük umut

taşıdığını vurguladı. 

Gençleri bekliyoruz

Akpolat konuyla ilgili olarak ya-
yınladığı videoda şu ifadelere yer
verdi: “Bugün size hayat yolculu-
ğunuzda faydalı kazanımlar sağla-
yacak önemli bir gelişmeyi
duyurmak istiyorum. Dokuz üni-
versitesi ve çok sayıda okuluyla
büyük bir öğrenci kenti olan Be-
şiktaş’ta sizlere sözünü verdiğimiz
Proje Noktamızı hizmete açıyo-
ruz. Burada, 18-30 yaş arası genç-
leri, gençlik çalışmaları yürüten
kişi ve kurumlarla bir araya getiri-
yoruz. Bu Proje Noktamızda siz-
lere, başta Avrupa Dayanışma
Programı olmak üzere Avrupa
Birliği Erasmus+ projelerine dair
danışmanlık hizmeti vereceğiz.
Ayrıca uzman proje koordinatör-
lerimiz ile yüz yüze görüşebilme-
nize olanak sağlayarak ulusal ve
küresel düzeyde proje fikirleri
üretmenize yardımcı olacağız. Ge-
leceğinizde fark yaratacağını um-
duğumuz bu desteğimizden
yararlanmanız için hepinizi Proje
Noktamıza bekliyorum.”

El emeği pazarı final yaptı
EYÜPSULTAN Belediyesi
tarafından, ilçede yaşayan
kadınların el emeği ürünle-
rini gelire çevirerek ev eko-
nomisine katkıda
bulunmaları için düzenle-
nen El Emeği Ürünleri
Gece Pazarı bu hafta 16
Ağustos 2024 Cuma günü
ve 17 Ağustos 2024 Cu-
martesi günü saat 16.00 ile
22.00 arasında Zal Mah-
mud Paşa Külliyesi
önünde kuruldu.

Kadınlar el 
emeklerini sundu

Kadınların ev ekonomisine
katkıda bulunmasını sağla-

yan ve vatandaşların 
yoğun ilgisiyle karşılanan
pazarda üreten kadınlar 
el emeği ürünlerini satışa
sundu. Tezgâh açmak için
Eyüpsultan sınırları 
içerisinde ikamet etme, el
emeği ürünler üretme ve
herhangi bir yerde çalışmı-
yor olma şartları aranan
pazarda; kadınların evle-
rinde ürettikleri iğne 
oyası, tablo, resim, takı,
dikiş, ebru, ahşap ürünler,
el örgüleri gibi birbirinden
güzel eserler ile ev yapımı
organik ürünler satışa 
sunuldu. 
HABER MERKEZİ

El emeğini sanata dönüştüren kadınların ürünlerini pazarla ve tüketiciyle buluşturan Eyüpsultan
Belediyesi El Emeği Ürünleri Gece Pazarı, Zal Mahmud Paşa Külliyesi önünde sona erdi
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